
   Alaaddin ÇETİNASLAN e-imza        

T.C. 
İSTANBUL

 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ'NE
BİLİRKİŞİ RAPORU

Dosya No: 2016/32 Esas

 Çözümü yapılmak üzere tarafıma tevdi edilen İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi’nin 
2016/32 Esas sayılı dava dosyasının SEGBİS (Sesli ve Görüntülü İletişim Sistemi) ile yapılan;

07/07/2020 tarihli 107. celsesine ait "1. Bölüm:  00:04:15", "2. Bölüm: 00:03:32", "3. 
Bölüm: 00:05:36" ve "4. Bölüm: 00:02:43" süre olmak üzere toplam 16 dakika 06 saniye süreli,

08/07/2020 tarihli 108. celsesine ait "1. Bölüm:  01:34:02", "2. Bölüm: 00:34:45", "3. 
Bölüm: 00:06:09" ve "4. Bölüm: 00:07:28" süre olmak üzere toplam 2 saat 22 dakika 24 saniye 
süreli,

09/07/2020 tarihli 109. celsesine ait "1. Bölüm:  00:05:21", "2. Bölüm: 00:34:41" ve "3. 
Bölüm: 00:13:00" süre olmak üzere toplam 53 dakika 02 saniye süreli SEGBİS kayıtlarının 
çözümü tarafımca yapılmış olup,

 Toplam süresi 3 saat 31 dakika 32 saniye olan SEGBİS kaydının çözümü [1-53] 
sayfaları arasında UYAP Bilirkişi Portalı üzerinden e-imzalı olarak mahkemenize sunulmuştur.

Takdir mahkemenize  ait olmak üzere gereğini arz ederim.20/08/2020

ALAADDİN ÇETİNASLAN            
Görüntü ve Ses Kaydı Çözümleme Uzmanı 

 e-imza                              

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 



   İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi                   2016/32 Esas

   Alaaddin ÇETİNASLAN e-imza        

  

 

 
 

 
 

  

07/07/2020 TARİHLİ 107. CELSE 1. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS kaydına başlandı. Evet anlat bakalım, daha önce 
sizin ifadeniz var, bu sebeple tanık olarak dinledik. Evet Soner Bey.

TANIK SONER DABAĞ: Daha önce hiç ifade vermedim ben, ilk defa geliyorum.
MAHKEME BAŞKANI: İlk kez vereceksiniz, tamam buyurun. Ne iş yapıyordunuz tam 

olarak o tarih itibariyle?
TANIK SONER DABAĞ: Ben haber kameramanıyım.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. 
TANIK SONER DABAĞ: Yaklaşık 25 senelik bir haber kameramanıyım, birçok 

şirkette çalıştım, kuruluşundan beri de TGRT'nin satış sürecinden beri de FOX Haber'de devam 
etmekteyim. Şu anda yine haber kameramanı olarak görevime devam ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Evet başka söylemek istediğiniz bir şey var mı? 
Şimdi Hrant Dink'in öldürülmesi olayıyla ilgili biliyorsunuz şu an mahkememizde yargılama 
yapılıyor, buna ilişkin bilginiz var mı? 

TANIK SONER DABAĞ: Yok, benim bir bilgim yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sorumuz var mı heyetten? İddia makamının sorusu var 

mı? 
CUMHURİYET SAVCISI: Sorumuz yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet katılan taraftan soru var mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hayır yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Bu taraftan sorumuz var mı? Alalım, mikrofona.
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Efendim sorumuzun 

sebebi şudur: Ercan Gün Samsun'dayken yanında olan kişi kameraman Soner Dabağ'dır, 
dolayısıyla şu hususu sormak istiyoruz; o Samsun'a gidişinizi, nasıl gittiniz, nasıl 
görevlendirildi, o süreci anlatır mısınız? 

MAHKEME BAŞKANI: Sanık Ercan Gün müdafinin sorusu üzerine tanıktan soruldu. 
Buyurun anlatın bakalım bize. 

TANIK SONER DABAĞ: Sayın Başkanım öncelikle biz 11 kişilik bir ekibiz haber 
kameramanlarından oluşan, başımızda da şef kameramanımız vardır. Haber bize tebliğ 
edildiğinde "Soner hazırlıklarını yap, Samsun'a gidiyorsun" dedi şef kameraman Hakan Tezer, 
ben de kameramı, mikrofonumu, malzemelerimi hazırladım, Ercan Gün  ile beraber uçakla 
Samsun'a gittik. Bir gece kaldığımı hatırlıyorum. Samsun Valiliği ve Samsun Otogarında Ercan 
Gün'e  haber anonsu çektik, ondan sonra da dönüş yaptık İstanbul'a geldik. Benim için rutin bir 
haberdi. Gittim, ben teknik bir eleman olarak vazifemi yaptım geldim Başkanım. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Başka bir sorunuz var mı Avukat Bey?
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Var efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun. 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Müsaade ederseniz bir iki 

sorum daha olacak. Oraya gidişinizi Ercan Gün sizden özellikle istedi mi? 
TANIK SONER DABAĞ: Yok hayır. Ya dediğim gibi biz bir havuz sistemi 

kullanıyoruz. Bizim yurt içi, yurt dışı, günü birlik ve nöbet çizelgemiz vardır, sıra bende olduğu 
için şef kameraman bana tebliğ etti, ben denk geldim.

SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Ercan Gün'ün o zamanki 
görevi neydi kanalda?

TANIK SONER DABAĞ: Muhabirdi. 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Peki yaptığınız haberi 

yayınlayıp yayınlamama konusunda inisiyatif sahibi olan kişi siz ya da Ercan Gün müydü?
TANIK SONER DABAĞ: Yok kesinlikle bizim öyle bir yetkimiz yoktu. Zaten 

kameramanlar bir haber merkezinde hani en son iletilir, biz işin teknik ve görsel kısmına 
baktığımız için; kamera, mikrofon, ses ve ışıktan sorumlu insanlarız, biz sadece şeyi sorarız, ne 
çekeceğiz, canlı yayın mı çekeceğiz, aktüel haber mi çekeceğiz, rutin haber mi çekeceğiz onları 
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sorarız, ona göre de malzememizi alır gideriz. 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Peki harcamalarınızın 

ödemesini kim yaptı?
TANIK SONER DABAĞ: Harcamalarımız FOX TV tarafından karşılandı, uçak 

biletleri, yanlış hatırlamıyorsam araba kiralandı, bir gece de otel masrafı. 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Peki Samsun'da olağan 

dışı bir şeyle karşılaştınız mı, Ercan Bey'le beraber miydiniz?
TANIK SONER DABAĞ: Ben hatırlamıyorum. 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Yani olağan dışı, bir 

haberde olmaması gereken bir şey karşılaştı mı Ercan Bey?
TANIK SONER DABAĞ: Yok hayır. 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. İLKAN KOYUNCU: Peki. Teşekkür ederim 

Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet başka sorumuz var mı sanık müdafilerinden? Yok. Evet 

sanıklardan sorumuz var mı? Duyuyor musunuz bizi cezaevinden bağlanan sanıklar? 
...
MAHKEME BAŞKANI: Evet senin söyleyeceğin başka bir şey var mı?
TANIK SONER DABAĞ: Yok Sayın Hakimim.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Tanık, beyanlarım bundan ibarettir dedi. Evet 

çıkabilirsiniz. Şimdi diğer tanığımız var Ali Okur. SEGBİS'le mi bağlanıyor? 
MÜBAŞİR: SEGBİS'le bağlanıyor.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Ali Okur bizi duyuyor musun? Aç bakalım, 

bağlamadın mı. 
ZABIT KATİBİ: Kaydı durdurayım mı Başkanım?
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Bağlantı kur.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)

07/07/2020 TARİHLİ 107. CELSE 2. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Bir daha yeniden başlayın, evet. 
TANIK ALİ OKUR: Ben İstanbul İl Jandarma Komutanlığında 8 sene görev yaptım. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
TANIK ALİ OKUR: Bu olay gününü şöyle hatırlıyorum ben, şey yapayım; ben Aşırı 

Sol Faaliyetler'de görevliydim, o gün göreve çıkacaktık, Abdullah Dinç benim yanımda 4 yıl 
çalıştı. Ses gidiyor mu?

MAHKEME BAŞKANI: Evet duyuyoruz seni, devam edebilirsin Ali Bey. 
TANIK ALİ OKUR: 4 yıl Abdullah Dinç'le beraber çalıştık, biz o gün göreve 

çıkacaktık fakat bir hastalık, Muharrem Demirkale'nin bir hastalık konusu vardı, o gün benim 
göreve çıkacağım arabayı Balmumcu'daki dispansere götürmek için almış. Biz dolayısıyla geç 
kaldık göreve çıkmaya. Hatta bu konuyla ilgili de Abdullah Dinç'le kısa bir gerginlik de yaşadık 
göreve çıkmamız gecikti diye. Saat 12:00-13:00 arasında Abdullah geldi, hatta bu arada 
Abdullah'a neden geç kaldın diye ben bir iki defa da görüştük kendisiyle, yanlış hatırlamıyorsam 
saat 14:30-15:00 gibi de biz kendi görevimize çıktık. Fakat o gün yapmamız gereken 
işlerimizden bazılarını iptal etmek zorunda kaldık, Esenyurt'a gittik, geceleyin de 00:00-00:30 
gibi döndük. Muharrem Demirkale'yi tanıyorum, hangi yıllar geldi bilmiyorum ama Bölücü 
Faaliyetler Tim Komutanı olarak gelmişti, ben Aşırı Sol Faaliyetler'de çalışıyordum. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki şimdi iddianamede Muharrem Demirkale'nin 
Ogün Samast'a yardım ettiği, bu şekilde eylemde rolünün olduğu iddia ediliyor, bu konuda 
bilgin var mı senin, Muharrem Demirkale ile beraber çalıştın, doğru mu?

TANIK ALİ OKUR: Hayır, biz Terör kısmında çalışıyoruz, kendisi Bölücü 
Faaliyetler'de görevli, ben Aşırı Sol Faaliyetler'de görevliyim. 
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MAHKEME BAŞKANI: Anladım, tamam. 
TANIK ALİ OKUR: Terör biriminin içinde alanlarımız farklı.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Başka söyleyeceğin bir şey var mı o güne dair?
TANIK ALİ OKUR: Yani hatırladığım kadarıyla başka yok, yani Abdullah sadece 

burada o gün bizim göreve çıkacağımız araba, yani hatırladığım Şube Müdürü demişti araba bir 
Balmumcu'ya gidip gelecek diye, bizim arabamızla onlar gitti. Abdullah aslında benim 
personelim. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Heyetten sorumuz var mı? İddia makamının sorusu var 
mı? 

CUMHURİYET SAVCISI: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Katılan taraftan sorular var mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok sorumuz. 
MAHKEME BAŞKANI: Yok. Sanık tarafından soru var mı? Yok. Evet senin başka 

söyleyeceğin bir şey var mı, bağlantıyı kapatacağız Ali Okur, var mı başka söyleyeceğin bir 
şey? 

TANIK ALİ OKUR: Yok, soracağınız bir şey varsa cevap veririm. 
MAHKEME BAŞKANI: Benim sana soracağım bir şey yok. Evet anlattın Muharrem 

Demirkale'nin o günkü eylemini anlattın. Evet tanığın bağlan...
SANIK ERCAN GÜN: Başkanım Muharrem herhalde yok, şu anda yayında yok, 

dinlemiyor. 
SİLİVRİ KAPALI CİK GÖREVLİSİ: Başkanım bölüyorum kusura bakmayın da 

Ramazan Akyürek'e de söyledik katılmayacağını belirtti, bilginiz olsun, dilekçeyi yolladık. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Evet, tanık beyanları okundu, doğrudur bana aittir 

dedi, Ali Okur'un beyanına son verildi. Kapatıyoruz. Evet şimdi 3 tane daha tanığımız var onlar 
nerede, gelmediler mi? 

MÜBAŞİR: Onlar yok Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam yaz oraya, kapat SEGBİS bağlantısını.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)

07/07/2020 TARİHLİ 107. CELSE 3. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Tanık listesi bildirmiştiniz katılan taraf, doğru mu? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: İlk başta kim söz almak istiyor, Avukat Bey isminizi söyleyin.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hakan Bakırcıoğlu.
MAHKEME BAŞKANI: Evet yazalım ismini. Evet buyurun Avukat Bey.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir dakika, dilekçeyi ben 

de alayım önüme. Şimdi aslında Hüseyin Kubilay Günay, Özel Yılmaz, Handan Selçuk ve 
Ahmet Köksoy'un biz tanık olarak dinlenmelerine dönük talepte bulunmuştuk, buna dair daha 
önceki tarihlerde de dilekçeler vermiştik. Esasında mahkemeniz Hüseyin Kubilay Günay, Özel 
Yılmaz ve Handan Selçuk'un tanık olarak dinlenmelerinin sağlanması için gerekli olan tüm 
işlemlerin yapılmasına, tanıklar Hüseyin Kubilay Günay, Özel Yılmaz ve Handan Selçuk'un 
dinlenmelerine karar vermişti 14 Mart 2019 tarihli 90.duruşmanın 17 nolu ara kararında. 
Dolayısıyla aslında mahkemenizin bu kişilerin tanık olarak dinlenmesine dönük kabulü var, 
hatta işlem yapılmasına da karar verilmişti. Fakat sonrasında Savcılık makamı bu kişilerin tanık 
olarak dinlenmesi konusundaki karardan rücu edilmesini talep etti ve mahkemeniz bu hususun 
bilahare ele alınıp değerlendirilmesine dönük karar oluşturdu. Fakat son celse ve bir önceki 
celse bu konuda mahkemeniz herhangi bir karar oluşturmadı. Biz esaslı dilekçemizde de 
belirttik, daha önceki dilekçelerimizde çok daha ayrıntılı olarak beyanda bulunmuştuk, Hüseyin 
Kubilay Günay ve Özel Yılmaz, 24 Şubat 2004 yılında Hrant Dink ile İstanbul Valiliğinde 
görüşme yapılması sürecini organize eden kişilerdir ve Özel Yılmaz, Handan Selçuk ile birlikte 
doğrudan bu görüşmeye katılan kişidir. Özel Yılmaz, il emniyet ve asayiş toplantılarına aylık 
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   Alaaddin ÇETİNASLAN e-imza        

  

 

 
 

 
 

  

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

katılan birisidir, Hrant Dink'e ve Ermeni toplumuna dönük tehditlerin konuşulduğu toplantılarda 
bulunan birisidir. Bütün süreçlerin tanığıdırlar, 2004 yılından cinayete kadar giden süreçte 
yaşanan tüm olaylara doğrudan tanık olmuşlardır. Yine Milli İstihbarat Teşkilatının aslında dava 
dosyasına giren belgelerden de görüleceği üzere Hrant Dink'e dönük de ciddi çalışmaları vardır. 
Nitekim 2003 yılında Avustralya'nın başkenti Sidney'de Hrant Dink'e dönük suikast 
yapılacağına dair ihbar da Milli İstihbarat Teşkilatı tarafından soruşturulmuştur ve Milli 
İstihbarat Teşkilatı tarafından elbette buna dair de belgeler yaratılmıştır. 

MAHKEME BAŞKANI: Şimdi 3 tane tanığın dinlenmesini talep ediyorsunuz, başka 
bunun haricinde var mı?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet Ahmet Köksoy vardı 
yanı sıra, yine Milli İstihbarat Teşkilatı görevlisi, o da cinayetin işlendiği tarihte MİT İstanbul 
Bölge Başkanı'dır ve Ahmet Köksoy, Özel Yılmaz'la birlikte cinayet sonrası Hrant Dink 
cinayetine dair yapılan toplantılara katılan kişilerdir. Dolayısıyla İstanbul Valiliğinde, İstanbul 
Emniyetinde Dink cinayeti sonrası yapılan toplantılarda konuşulan ve tartışılan hususlarda da 
bilgi sahibi olan kişilerden biridir. Aslında dilekçemizde birçok noktayı da ayrıntıyla beyan 
etmiştik biz. Dolayısıyla da bu kişiler dinlenmelidir. Muammer Güler dinlendi, Ergun Güngör 
dinlendi, Hrant Dink ile Valilikte yapılan görüşme ve cinayet sonrası yapılan toplantılara dair. 
Nasıl ki onlar dinlendiyse bu konuda ayrıntılı bilgi sahibi olan ve görüşmeye katılan ve 
görüşmeyi organize eden Milli İstihbarat Teşkilatı görevlilerinin dinlenmesine dönük karar 
oluşturulmalıdır ve mahkemenizin bu konuda daha önce vermiş olduğu karar da mevcuttur. Bu 
sebepledir ki bu tanıkların dinlenmesine dönük karar oluşturulmasını talep etmekteyiz.

MAHKEME BAŞKANI: Evet, başka katılan taraftan söz almak isteyen var mı? Yok. 
Sanık müdafilerinden? Avukat Bey mikrofona yakın. İsminizi de söyleyin, hangi sanık müdafi?

SANIK ADEM SARIGÖL MÜDAFİ AV. MEHMET EMİN TURANLI: Adem 
Sarıgöl Müdafi Mehmet Emin Turanlı. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun. 
SANIK ADEM SARIGÖL MÜDAFİ AV. MEHMET EMİN TURANLI: Efendim 

bizim bir tanığımız var Onur Yüceel, onun üçüncü gün dinlenmesine karar verilmiş, kendisi 
Bursa'da bölge müdürü olarak Koçtaş'ın açılışını yapacakmış perşembe günü, bugün geldi, karar 
verilirse bugün dinlenmesini talep ediyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: Şu an hazır mı duruşma salonu dışında?
SANIK ADEM SARIGÖL MÜDAFİ AV. MEHMET EMİN TURANLI:  Hazır 

efendim evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Anladım, tamam onu not aldım ben.
SANIK ADEM SARIGÖL MÜDAFİ AV. MEHMET EMİN TURANLI:  Teşekkür 

ederim. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet başka sanık tarafından söz almak isteyen var mı? Evet 

ara karar müzakeresi için duruşmaya 15 dakika ara verildi, duruşma salonu boşaltıldı. Evet 
11:42 itibariyle ara veriyoruz, 11:55 itibariyle duruşma başlayacak, tanıkların dinlenmesi 
konusunda heyet olarak görüşüp ara karar alacağız, daha önce mütalaası olduğundan size 
sormadım Savcı Bey.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)
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07/07/2020 TARİHLİ 107. CELSE 4. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Evet Onur Bey. 
TANIK ONUR YÜCEEL: Adem Bey ile 2005 yılında tanıştım okulumdan sonra. 
MAHKEME BAŞKANI: Adem, soyadı ney, soyadını da söyle.
TANIK ONUR YÜCEEL: Adem Sarıgöl. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
TANIK ONUR YÜCEEL: Adem Sarıgöl ile 2005 yılında tanıştım, 2010'a kadar yayın 

evinde beraberce çalıştık. Hani benim tanıdığım bildiğim kadarıyla Atatürk milliyetçisidir, 
vatanını seven bir kişiliktir, hani bu tarz böyle bir duruşma olduğunda çok üzüldüm açıkçası, 
çünkü kendisi bu terör örgütüyle kesinlikle bağlantısı olacak en son kişilerden birisidir, bu 
sürede ben gördüğüm, gözlemleyebildiğim kadarıyla. Ben de  böyle bir hakkım varsa gelip 
şahitlik etmek istedim. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Başka sizin söyleyeceğiniz bir şey var mı? 
TANIK ONUR YÜCEEL: Dediğim gibi kesinlikle bu terör örgütüyle, FETÖ terör 

örgütüyle Adem Sarıgöl'ün kesinlikle, benim kanaatimce uzaktan yakından herhangi bir şekilde 
bir bağlantısı yoktur. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Evet heyetten sorumuz var mı tanığa? İddia 
makamının sorusu var mı?

CUMHURİYET SAVCISI: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Katılan taraflar sorunuz var mı? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet sanık müdafileri sorunuz var mı? Evet Avukat Bey, 

mikrofona yakın bir şekilde, ismimizi de söyleyelim, kimin müdafi olduğumuzu da söyleyelim. 
SANIK ADEM SARIGÖL MÜDAFİ AV. MEHMET EMİN TURANLI: Adem 

Sarıgöl müdafi Mehmet Emin Turanlı. Yücel Bey Adem Bey'in askerlerle ilişkisi nasıl, nasıl 
tanışırlar, nasıl/kimlerle görüşüyorlardı, bu konuda bir bilginiz var mı? 

TANIK ONUR YÜCEEL: Şu şekilde; yayınevimize gelen insanların unvanları bizim 
için çok da şey değildi, çünkü biz satış gözüyle, müşteri gözüyle baktığımız için gelen avukat da 
olabilir, askeriyeden birileri de olabilir, dışarıdan vatandaş da olabilir, öğrenci de olabilir. 
Genellikle yüksek lisans/doktora tezi araştırmaları yapan, gerek emniyetin içerisinden gerek 
askeri ya da diğer, hani üniversitelerden hocalarımız da geliyorlardı. Bir kitap çalışması, bu 
kitaplar nasıl yayınlanır nasıl edilebilir, bu çalışmalar, bunların doğrultusunda işte kapak 
çalışmaları, kitaplarla alakalı. Bunların içinde gün içerisinde telefon görüşmeleri, fikir 
alışverişleri, bu tarz bir hani diyaloğumuz vardı, onun haricinde herhangi bir şey yoktu. 

SANIK ADEM SARIGÖL MÜDAFİ AV. MEHMET EMİN TURANLI: Teşekkür 
ederim.

MAHKEME BAŞKANI: Başka bir sorunuz var mı Avukat Bey? 
SANIK ADEM SARIGÖL MÜDAFİ AV. MEHMET EMİN TURANLI: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet sanık müdafilerinden sorumuz var mı? SEGBİS ile hazır 

bulunan sanıkların sorusu var mı? 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Senin söyleyeceğin başka bir şey var mı Onur Yüceel?
TANIK ONUR YÜCEEL: Benim söyleyeceğim ve ekleyeceğim başka bir şey yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Kapatıyoruz.

(***KAYDA SON VERİLDİ***) 
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08/07/2020 TARİHLİ 108. CELSE 1. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Olay tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanı'ydınız doğru 
mu?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Doğrudur.
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi biliyorsunuz 2006 yılı Ağustos ayında size bir 

istihbarat gelmiş, bu konuda bir bilginiz var mı?
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hangi konuda efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Hrant Dink konusunda, Trabzon Jandarma Komutanlığından 

bir istihbarat gelmiş. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Şu anda mahiyetini söyleyebilirseniz o konuda 

kanaatimi söylerim.
MAHKEME BAŞKANI: Siz önce anlatın ben daha sonra soruları soracağım size, siz 

önce bildiklerinizi anlatın. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Cinayetten önce bu konuda bir bilgi geldiğini 

hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Herhangi bir istihbarat ya da bilgi gelmedi doğru 

mu?
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Gelmedi, biz de zaten bu olay sonrası vakıf 

olduk kamuoyuyla birlikte.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki olay gününe dair bildiklerinizi anlatın bize. 

Olay günü nasıl oldu? Daha önce siz hiçbir şekilde bilgim yok dediniz, istihbarat gelmedi 
dediniz. Olay gününü anlatın bize. 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Olay günü İstanbul Jandarma Bölge 
Komutanlığının koordinatörlüğünde Kocaeli İl Jandarma Komutanlığında İstanbul İl Jandarma 
Komutanı olarak katıldığım alay komutanları toplantısı vardı, o toplantıda bulunmak üzere 
Kocaeli'de bulunuyordum ve Kocaeli'deyken bu konu İstihbarat Şube Müdürüm tarafından 
böyle bir olayın olduğu intikal ettirildi. Jandarma bölgesi mi polis bölgesi mi olduğunu sordum, 
polis bölgesi olduğunu söylediler, olayın takip edilmesini istedik ve biz çalışmamıza Kocaeli'de 
devam ediyorduk. Ancak devam eden gelişmeler, basında yer alan sansasyonel durum ve Genel 
Komutanlıktan da olayın takip edildiği anlaşılması ve gelişmelerin bilgi istenmesi üzerine ben 
Kocaeli'den İstanbul'a döndüm, Bölge Komutanımdan izin alarak toplantıdan ayrıldım İstanbul'a 
geldim.

MAHKEME BAŞKANI: Saat kaçta geldiniz Ünal Bey?
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ben saati hatırlamıyorum ama ben doğrudan 

Valilik makamına geldim, Valilik makamına geldiğimde hava kararmak üzere veya kararmıştı, 
Valilik makamına geldiğimde o dönemin Valisi, Emniyet Müdürü, Adalet Bakanı, İçişleri 
Bakanı, Emniyetin Terörle Mücadele Daire Başkanı toplantı salonundaydılar, ben de dahil 
oldum, ilk bilgileri orada öğrendim. Müteakiben İstanbul Emniyet Müdürü'nün makam odasında 
gelişmeleri takip ettik. Hatta gece o gün şüpheli olarak kameralara düşen bir resim getirildi, o 
resmin kim olduğu belli değildi ve basınla paylaşılarak kimliğinin tespit edilebileceğini ben 
söyledim. Bunun üzerine basınla paylaşıldı. İlk bilgiler bunlardan ibaret. 

MAHKEME BAŞKANI: Peki bu şahsın yani eylemi gerçekleştiren şahsın siz daha 
önceden kimliğini bilmiyordunuz yani doğru mu, o gün öğrendiniz ilk kez?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hayır hayır bilmiyoruz...
MAHKEME BAŞKANI: Bir istihbarat bilgisi de yoktu.
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yoktu. Hrant Dink'le ilgili İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığına cinayet öncesi hiçbir bilgi intikal etmediğini hatırlıyorum, aynı meyanda 
huzurlarınızdaki İstihbarat Şube Müdürüm ve diğer katılımcıların da bunu söyleyeceğini 
düşünüyorum. Böyle bir bilgi geldiğini hatırlamıyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Şimdi şunu sorayım ben size: Bu olay tarihinde Agos 
Gazetesi ve Akbank Pangaltı Şubesinde bir kısım jandarma istihbarat personelinin bulunduğuna 
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dair iddianamede tespitler var, özellikle baz istasyonu kayıtlarıyla bu tespit edilmiş, bu konuda 
siz herhangi bir jandarma istihbarat personelini görevlendirdiniz mi olay öncesinde ya da 
sonrasında? Eylemin olduğu ta...

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Eylem olduktan sonra Jandarma Genel 
Komutanlığından olayla ilgili bilgi akışı başladı, yani bilgi talebi başladı, olay nedir ne değildir, 
ben de İstihbarat Şube Müdürüme bu konu hakkında elde ettiğiniz bilgileri Genel Komutanlığa 
intikal ettirelim dedim. Cinayet sonrası ancak personelimiz bulunmuş olabilir, görevlendirilmiş 
olabilir, o konuda İstihbarat Şube Müdürüm daha detaylı bilgi verecektir ancak cinayet öncesi 
bu konuyla ilgili hiçbir görevlendirmemiz yok. Ayrıca ben bu konuyu soruşturmayı yürüten 
İstanbul Cumhuriyet Savcımıza detaylı ifade verdim hazırlık soruşturması sırasında, 
kameralardaki görüntüleri de inceledim, eğer teşhis edebilsem, tanıdıklarımı tam anlamıyla 
teşhis edebilsem rahatlıkla söyleyebilirdim. Şunu ifade edebilirim ki, ben subaylarımın 
tamamını tanıyorum, subaylarımdan o görüntülerde hiçbirini tespit edemedim, bunu açık ve net 
olarak söyleyebilirim. 

MAHKEME BAŞKANI: Olay tarihinden önce Trabzon İstihbarat Şube görevlilerinin 
Hrant Dink'in evinin etrafında ve konutunun yakınında bir kısım faaliyet çalışmaları ve keşif 
yaptığına ilişkin bilgiler var dosyada, buna dair iddialar var, bu bilgilerin de aynı şekilde İl 
Jandarma Komutanlığına, size istihbarat olarak söylendiği iddiası var, yani az önce cevap 
verdiniz bize bu konuda bir eylem olacağına ilişkin bir istihbarat gelmedi ama... Peki Trabzon İl 
Jandarma İstihbarat Komutanlığının Hrant Dink'in evinde ve iş yerinde bu şekilde bir keşif 
faaliyeti yürüttüğüne dair bir bilginiz var mıydı olay öncesinde, eylem öncesinde? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hayır hayır yok. Bu konuda İstihbarat Şube 
Müdürüm daha detaylı bilgi verecektir, çünkü takdir edersiniz ki İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı o dönemin en etkin, her türlü suçla -organize suç başta olmak üzere- mücadele 
eden bir konumdaydı, o dönemde bütün etkinliklere bakıldığında doruk noktasına ulaşmıştır her 
türlü suçla mücadelede, detayı atlamamak adına ifade ediyorum, yanlış yönlendirmemek adına, 
bu konuda İstihbarat Şube Müdürüm daha doğru bilgileri verecektir.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Hamza Celepoğlu'nu tanıyor musunuz, Hamza 
Celepoğlu? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Tabi ki, Hamza Celepoğlu Jandarma Genel 
Komutanlığında bir subaydı, sonra general oldu, İstanbul İl Jandarma Komutanlığı görevini 
benden aldı, Adana Jandarma Bölge Komutanlığını benden devralan, herkesin jandarma 
teşkilatında tanıdığı birisi. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Şimdi Hamza Celepoğlu ile ilgili düzenlenen 
iddianamede bir takım isnatlar var, FETÖ örgüt üyesi olduğuna dair isnatlar var, aynı şekilde 
Adana'da MİT Tırlarının durdurulması olayında da Hamza Celepoğlu'nun bizzat katkısı 
olduğuna dair isnatlar var, buna ilişkin bir bilginiz var mı, Hamza Celepoğlu'nun örgüt üyesi 
olduğuna dair bilginiz, duyumunuz ya da gözleminiz var mı? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hamza Celepoğlu ile ilgili resmi olarak bize 
intikal eden herhangi bir bilgi olmadı. Ben MİT Tırlarının durdurulması olayında halen ceza 
alan savcılarla ilgili şu anda mağdur/şikayetçi durumdayım, şu anda yargılanıyorlar. Ben orada 
tarafım. Çünkü ben mesleğimi, istikbalimi Fetullahçı Terör Örgütü'nün üzerimde uyguladığı 
taktik ve teknikler nedeniyle bırakmak zorunda kaldım ve hakkımda 5 tane dosya hazırlandı, 
halen de şu anda davacı olarak bazı davaları takip ediyorum. Hamza Celepoğlu ile ilgili bu 
konuda bir bilgi intikal etmedi. Benden sadece 2 sefer görevi devraldı. Bu süreç de bana 
soruldu, bunun muhatabı ben değilim, Jandarma Genel Komutanlığına sorulmasını istedim, 
atamaların nasıl yapıldığına dair. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet benim size soracağım soru yok, heyetten sorumuz var mı 
üye hakimlerimizin? İddia makamının sorusu var mı? 

CUMHURİYET SAVCISI: Yok Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Evet katılan tarafa geçiyoruz, katılan taraftan...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var sorularımız. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet Avukat Bey, kimin adına sorduğunuzu da söyleyin, 
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isminizi de söyleyin. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Müdahiller vekili Avukat 

Hakan Bakırcıoğlu. Şimdi İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına 1 Ağustos 2016 tarihinde vermiş 
olduğunuz ifadenizde 2005-2008 yılları arasında İstanbul İl Jandarma Komutanı olarak görev 
yaptığınızı beyan etmişsiniz. Tarih olarak söylemeniz mümkün mü, gün ve ay olarak, başlama 
ve sona erme tarihlerini?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Generaller genelde şura ile birlikte göreve 
başlarlar, şura ile birlikte görevden ayrılırlar. Ayrılış tarihim hemen şura kararlarının 
açıklanması sonrası 2008 Ağustos'un ilk haftası Kastamonu Jandarma Bölge Komutanlığına 
atandım. Göreve başlama tarihim 2005, subayların albayların atamaları mayıs ayında olur 
genelde, öyle hatırlıyorum ki haziran dönemi olmalı, bunun başlangıç ve bitiş tarihleri İstanbul 
İl Jandarma Komutanlığının makam odasındaki resmimin üzerinde yazılıdır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ermenilik, Hrant Dink'in 
yazdıkları, sözleri ve faaliyetleriyle ilgili İstanbul İl Jandarma Komutanlığı görevlileri tarafından 
herhangi bir çalışma yapıldı mı ve yanı sıra Hrant Dink hakkında açılan davalar görülürken 
adliye binası önünde gerçekleşen eylemler İstanbul İl Jandarma Komutanlığı görevlileri 
tarafından izlendi mi? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Birincisi; Hrant Dink'in öldürülmesi ülkemin 
hak ve menfaatleri adına çok büyük bir zarar vermiştir, bunu başta söyleyeyim, bu vesileyle 
ailesinin acısını paylaşıyorum. Bir gazetecinin ülkemde ve kökeni ne olursa olsun, etnik, dinsel 
ve politik duruşu ne olursa olsun Türk vatandaşı olan, ülkemin hak ve menfaatleri doğrultusunda 
görev yapan, ülkeme bağlı bir gazetecinin öldürülmesini kınıyorum, bu kabul edilemez bir 
durum. Bunu söyledikten sonra, ikincisi; bunu samimi olarak ifade ediyorum, Hrant Dink'le 
ilgili ben, İstihbarat Şube Müdürüm de başta olmak üzere bütün Hrant Dink'in kim olduğunu, ne 
olduğunu gazetelerden ve basından öğrendik, bunu bir tarafa tespit olarak koyduktan sonra, 
jandarma yasalarla görev yapan bir genel kolluk kuvvetidir, yasalarda etnik, dinsel ve politik 
ayrımı yapılmaz, suçun işlenmesi öncesi ve suç işlendikten sonraki duruma bakılır, İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığının da etnik, dinsel ve politik bir çalışma yetkisi yoktur, bu kapsamda da 
Hrant Dink ile ilgili hiçbir çalışmamız olmadığını biliyorum ama bu konuda doğru sözü daha 
vakıf olan İstihbarat Şube Müdürüm söyleyecektir. Biz asla etnik, dinsel, politik bir ayrım 
yapmaksızın görevimizi yaptık. Bütün İstanbul İl Jandarma Komutanlığı personeli adına bunu 
söylüyorum ve 2005-2008 yılları arasındaki bütün değerlere bakılsın, İstanbul'un tarihinde bu 
değerler yakalanamamıştır, hangi suç kısmına bakarsanız bakın, bütün amacımız ülkenin 
emniyet ve asayişidir, toplumun barışı, huzuru ve güvenliği olmuştur. Onun için Hrant Dink'i 
tanımıyorum, basından tanıdım ama derin üzüntüsü içerisindeyim, ülkem adına... Çünkü 13 
yıldır benim ülkem Hrant Dink'in, bir gazetecinin öldürülmesiyle meşgul ve bu konuda devlet 
itibar kaybetti, ülkem itibar kaybetti, onun için Türk yargısına da inanıyorum, doğru, tarafsız bir 
şekilde sonuca ulaşacaktır. Siz de görevinizi yapıyorsunuz, siz de bütün detayları ortaya 
çıkarmak için mücadele ediyorsunuz, sizi de saygıyla karşılıyorum, sizin de soracağınız tüm 
sorulara açıklıkla cevap vermeye hazırım.

MAHKEME BAŞKANI: Evet Avukat Bey başka sorunuz var mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var. Orhan Pamuk 

hakkında açılan davalarda yaşanan saldırı sonrası İstanbul İl Emniyeti ve İstanbul Valiliği 
tarafından yazışmalar yapılmış ve Koruma Hizmetleri Yönetmeliği 11.maddesi uyarınca 21 
Aralık 2005 tarihinde İstanbul İl Emniyet Müdürü Celallettin Cerrah tarafından İstanbul 
Valiliğinden Orhan Pamuk'a dönük koruma kararı alınması talep edilmiş ve Vali Muammer 
Güler de aynı gün bu teklife olur vermiştir. 26 Ocak 2006 tarihinde de İstanbul Valiliği İl 
Koruma Komisyonu Orhan Pamuk hakkında çağrı üzerine koruma kararı oluşturmuş, siz de 
komisyon üyesi olarak bu koruma kararını imzalamışsınız.

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hrant Dink'e yönelik 

saldırılar 2004 yılı şubat ayında başlamış, saldırılar yoğunlaşarak sürmüştü. Orhan Pamuk'a 
yönelik koruma tedbirinin alındığı tarihlerde Hrant Dink hakkında açılan davalar görülmekte, 
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adliye binası içinde ve dışında Hrant Dink'i hedef alan eylemler ve fiziki saldırı girişimleri 
yaşanmakta ve bu konu yazılı ve görsel basında yer bulmakta ve Hrant Dink aynı zamanda ölüm 
tehditleri almaktaydı. Orhan Pamuk'a yönelik koruma tedbirleri alındığı toplantıda veya 
ilerleyen tarihlerde bir başka toplantıda Celallettin Cerrah veya koruma kararına imza atan 
kişilerden herhangi biri Hrant Dink'e yönelik de koruma tedbiri alınması önerisinde bulundu mu, 
bu yönde bir öneri veyahut da değerlendirme yapıldı mı?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bitti mi sorunuz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet bitti. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Sayın Avukatım, 3 yıllık İl Jandarma 

Komutanlığı dönemimde koruma komisyonlarına bizzat katıldım, usul ve esaslar şöyledir; asker 
kökenli ise Merkez Komutanlığı tarafından Genelkurmay'ın görüşü alınarak, bir görüş 
oluşturularak komisyona getirilir ve Merkez Komutanlığı asker şahıs hakkında kurumun 
görüşünü ifade eder, eğer polis bölgesinde oturuyorsa, polisle ilgili bir konu ise genelde polis bu 
konuyu hazırlıklı gelir, polis görüşünü ifade eder, jandarma bölgesinde oturuyorsa ve jandarma 
kökenli bir korunacak şahıssa Jandarma Genel Komutanlığının da bu konuda görüşü alınır. Usul 
ve esaslar böyle işler. Ancak takdir edersiniz ki o kadar İstanbul'da çok korunan asker ve sivil 
personel/şahıs var ki biz genellikle gelen kurumun görüşlerine itibar etmeye dikkat ederiz, 
çünkü jandarmadan korunacak olanları en iyi jandarma bilir, polisten korunacak olanları en iyi 
polis bilir. Kara Kuvvetlerinden, diğer kuvvetlerden olanları Merkez Komutanlığı bilir, görüşler 
böyle oluşturulur ve oylama yapılır, genellikle de konsensüs sağlanır, birkaç kişi itiraz etse de 
konsensüsle kararlar alınır ama inanın şu anda ben gerek Hrant Dink gerekse Orhan Pamuk'la 
ilgili konudaki gelişmeleri hatırlamıyorum, hatırlasam rahatlıkla söyleyebilirim. Örneğin 
jandarma teşkilatından koruma kararı önümüze geldiğinde o şahsın özelliklerini, geçmişini, 
kurumumun ne düşündüğünü çok iyi biliyorum, size bunlardan bahsedebilirim. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet başka bir sorunuz var mı Avukat Bey?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var var birkaç sorum daha 

var Hakim Bey. Cinayetin işlendiği gün saat 16:24'te siz Aycan Oktaylar'ı aramışsınız, 214 
saniye süren bir telefon görüşmesi yapmışsınız.

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu görüşme sonrasında 

Aycan Oktaylar 16:27'de Ahmet İlhan Güler'i aramış ve sonrasında saat 16:29'da Aycan 
Oktaylar sizi aramış ve bir telefon görüşmesi daha gerçekleştirmişsiniz. Aycan Oktaylar ile bu 
telefon görüşmelerinde ne konuştuğunuzu hatırlıyor musunuz ve cinayetle ilgili bir 
değerlendirme yaptınız mı bu görüşmelerde? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Sayın Avukatım, İstanbul'da sansasyonel bir 
olay olduğunda, gerek cinayet gerekse bir patlama gibi kamuoyunu ilgilendiren bir olay 
olduğunda takdir edersiniz ki üst makamlarımız muttali olurlar ve bilgi talep ederler. Yoğun bir 
bilgi talebine maruz kaldık. Diğer terör olaylarında da oldu, sadece bu olayda değil, bütün 
olaylarda böyledir, işleyiş böyledir. Ben de Kocaeli'den esasen bunun için döndüm, normalde 
dönmeyecektim, çünkü bir infial olmuş, Türkiye'nin gündemini yaratan bir cinayet işlenmiş ve 
kurumların bunu takip etmesi kadar doğal bir şey yoktur, olay nedir, ne değildir, nerede 
olmuştur, sadece üst komutanlığı bilgilendirmek amacıyladır. Ben soruşturmada da personelim 
için savcıma şunu ifade ettim; eğer benim personelim cinayet öncesi o bölgede temas, herhangi 
bir nedenle bulunuyorsa bunun bir arkası planı araştırılmalıdır ama cinayet sonrası orada ise bu 
doğal bir olaydır, diğer olaylarda da olduğu gibi, çünkü polis de jandarmayla birlikte çalışılıyor 
her türlü, İstanbul iç içe geçmiş, İstanbul'da polis bölgesinde işlenen bir olay rahatlıkla jandarma 
bölgesine geçebilmekte, jandarma bölgesinde işlenen bir olay polis bölgesine kayabilmekte, 
müştereken çalışıyoruz. İstihbarat Şube Müdürümle Emniyet İstihbarat Şube Müdürü'nün 
konuşması kadar doğal bir şey yoktur. Hatta benim personelim cinayet sonrası o bölgede 
bulunmuşsa bu da bir bilgi edinme ve yukarıya bilgi verme kapsamındadır. Cinayet öncesi 
benim kameralarda da gördüğüm kadarıyla personelimi teşhis edebilsem rahatlıkla ifade ederim 
ama gerçekten tanıdığım personelden o kameralarda görüntü yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 19 Ocak 2007 
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tarihinde yani cinayetin işlendiği gün toplantıya katılmışsınız...
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 20 Ocak'taki toplantılara da 

katıldınız mı ve bu toplantılarda genel bir değerlendirme yapıldı mı? Sizin tarafınızdan yahut da 
toplantıya katılanlar tarafından cinayetin olma sebebi, olasılıklar konusunda ne konuşuldu?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Sayın Avukatım, ilk Valilik toplantısında çok 
fazla bilgi yoktu, yani kim tarafından işlenmiş, neden işlenmiş... Zaten ben toplantının sonuna 
rastladım Valilikteki, o dönemin Adalet Bakanı Cemil Çiçek, İçişleri Bakanı Abdulkadir Aksu, 
Terörle Mücadele Daire Başkanı Ramazan Akyürek, Emniyet Müdürü Celalettin Cerrah, Vali 
Muammer Güler ve diğer emniyet yetkilileri vardı, jandarmadan sadece ben vardım, ben 
toplantının sonuna yetiştim ama gece ve diğer günlerde Emniyette yapılan toplantılara katıldım. 
Hepimiz şunun endişesini taşıdık; umarım bu cinayet bir ferdi, şahsi bir cinayettir, ülkemize ve 
milletimize zarar verecek bir olay olmaz endişesini taşıdık ama bugünlere geldik ki ülkemizde 
artık karanlıklar aydınlanıyor, gizli kalan bilgiler ortaya çıkıyor, kumpaslar ortaya çıkıyor, her 
şey aydınlanıyor, maalesef ülkem zarar gördü. Jandarmada bu maksatla hiçbir toplantı 
yapmadık. Çünkü jandarmanın sorumluluk sahasında değil, jandarma personelimizle de ilgili 
hiçbir bilgi akışı olmadığı için... Ha şu olmuş olabilir; şahsi görüşmelerde İstihbarat Şube 
Müdürümle, Alay Komutan Yardımcımla konu hakkında görüşmeler yapılmış olabilir ama bu 
maksatla asla bir toplantı düzenlemedik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Trabzon İl Emniyet 
Müdürlüğü, İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ve yine  Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire 
Başkanlığı görevlileri, Yasin Hayal tarafından Hrant Dink'e eylem yapılacağı bilgisine sahipler 
cinayetten 11 ay önce ve bu konuyla ilgili de 17 Şubat 2006 tarihli bir yazışma da mevcut, 
Trabzon Emniyeti, İstanbul Emniyeti ve İstihbarat Daire Başkanlığı arasında. Ahmet İlhan Güler 
(Dönemin İstanbul İl Emniyet İstihbarat Şube Müdürü), Celalettin Cerrah, Ramazan Akyürek 
veya bir başka kişi katılmış olduğu toplantılarda bu bilgileri aktardı mı, bu bilgiler konuşuldu 
mu ve değerlendirildi mi? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Sayın Avukatım, şu an 15 Temmuz 2016 
sonrası "Yaşadıklarım Paylaşamadıklarım" adlı bir kitap yayınladım, bu kitapta kısmen de bu 
konuya değindim, şu anda yayın evlerinde iki baskı yaptı, kaldı mı kalmadı mı bilmiyorum, 
orada da değindim. Ramazan Akyürek bu konuda hiç konuşmadı, yani ne kadar bilgiye sahipti 
bilmiyorum, bu dikkatimi çekti, bu cinayetle ilgili hiç konuşmadı ama gerek Celalettin Cerrah 
gerek Ahmet Güler bu konunun ortaya çıkarılması konusunda çok gayret sarf ettiler, buna 
inanmanızı istiyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, 17 Şubat 2006 tarihli, 
Yasin Hayal tarafından Hrant Dink'e eylem yapılacağı bilgisini içeren belge doğrudan Ahmet 
İlhan Güler tarafından imzalanmış bir belge, Ramazan Akyürek bu bilgiyi aktarmadı, Ahmet 
İlhan Güler bu toplantılarda bu bilgiden bahsetti mi? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hayır hatırlamıyorum, yani benim bulunduğum 
ortamda böyle bir konuşma olmadı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi aslında Mahkeme 
Başkanı size tanıklığınızın başladığı noktada sordu, Trabzon İl Jandarma Komutanlığı 
görevlileri tarafından oluşturulan bir belge var haber kayıt ve bildirim formu 20 Ocak 2007 
tarihli.

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ogün Samast henüz 

Samsun'da yakalanmadan ve cinayette kullanılan silah ele geçmeden önce hazırlanan bir belge 
bu ve bu belgede özetle şu bilgiler yer almakta: Hrant Dink'in öldürülmesi olayını Yasin 
Hayal'in organize ettiği, şahısların 4 kişi oldukları, İstanbul'a geldikleri, keşif yaparak kroki 
hazırladıkları, cinayetin işlenmesi için Ardeşen el yapımı silah temin edildiği ve cinayeti işleyen 
kişinin de Ogün Samast olduğu. Haber kayıt ve bildirim formunun içerdiği bilgiler bunlar. Bu 
belge 20 Ocak 2007 tarihinde saat 21:30'da Jandarma Genel Komutanlığı ile Giresun Jandarma 
Bölge Komutanlığına, Trabzon Jandarma Komutanlığı tarafından gönderilmiş. Bu belge İstanbul 
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İl Jandarma Komutanlığına gönderildi mi, cinayet İstanbul'da işlendiği için bu belge İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığına gönderilmeli miydi? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bu belge gelmiş olsaydı biz mutlaka bunun 
öncelikle jandarma ve polis bölgesi olup olmadığına bakar, polis bölgesindeyse emniyete intikal 
ettirmemiz gerekir, jandarma bölgesindeyse de bizim gerekli tedbirleri almamız gerekirdi ama 
böyle bir belgenin geldiğini hatırlamıyorum, bu konuda İstihbarat Şube Müdürü'nün de 
söyleyecekleri vardır. Ama İstanbul'u ilgilendiren bir konuysa tabi ki ilgili il tarafından Emniyet 
Müdürlüğüne veya İl Jandarma Komutanlığına gönderilmesi gerekirdi, çünkü bir cinayet öncesi 
önemli bir veri var ortada. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Jandarma Genel 
Komutanlığından kişilerle görüştüğünüzü, onlardan bilgi talebinin olduğunu söylediniz. Bu 
yaptığınız görüşmelerde Jandarma Genel Komutanlığından görüştüğünüz kişiler tarafından bu 
belgedeki bilgiler size aktarıldı mı şifahi olarak?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hayır, biz Jandarma Genel Komutanlığıyla en 
yoğun cinayet sonrası cinayetin mahiyeti hakkındaki görüşmelerimiz var, ondan sonra da bizim 
bu konuyla ilgili hiçbir ilişkimiz olmadı, yani karargahla da konuşmadık, benim personelim de 
konuşmadı. Çünkü konu bizimle ilgili değil, yani polis bölgesinde işlenen bir konu, bize intikal 
eden bir durum yok, bize bir görev verilmemiş, o nedenle biz muttali olmadık bu konuya. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani Jandarma Genel 
Komutanlığı sizden bilgi talep etti fakat siz bu yaptığınız görüşmelerde Jandarma Genel 
Komutanlığından görüştüğünüz kişiler tarafından bu bilgilerin size aktarılmadığını 
söylüyorsunuz bu durumda, öyle mi? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hayır, zaten böyle önemli bir husus sözlü 
olarak aktarılmaz, eğer cinayet öncesi... Yanlış ifade etmeyeyim, cinayet öncesi bilgiden 
bahsediyorsunuz doğru mu? 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hayır, şimdi cinayet öncesi 
elde edilen bilgiler fakat 20 Ocak 2007 tarihinde kaleme alınmış, yani cinayetten bir gün sonra 
kaleme alınmış, hani sizin toplantılara katıldığınız gün kaleme alınmış bir belge bu, dolayısıyla 
da buradaki bilgiler size aktarıldı mı, yani yazılı olarak yahut şifahi olarak, aslında bunu 
söylemek istiyorum. 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hayır hayır, bu önemli bilgilerin yazılı 
geldiğinde İl Jandarma Komutanlığında kayıtları vardır, eğer sözlü olarak gelmiş olsa bile bu 
önemli bir veri, biz bunu tutanak altına alıp kayda geçirmemiz gerekir, böyle bir hususun 
gelmediğini hatırlıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki. Celalettin Cerrah 15 
Aralık 2014 tarihli İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı ifadesinde; "Çok önemli cinayet 
olaylarında, Hrant Dink cinayeti de bu cinayetlerdendir, bu olayda sorgu yapılırken jandarma ve 
MİT de sorguyu televizyondan dışarıdan izler ve sorulması gereken bir soru varsa bu bilgiyi 
içeri gönderir ve bu sorular sorulur, olayın aydınlatılmasına yardımcı olmaya çalışırlar. Erhan 
Tuncel'in sorgusunu da ilgili birimler izlemişlerdir." şeklinde beyanda bulunmuştu. Erhan 
Tuncel yahut da Hrant Dink cinayetinin herhangi bir zanlısının İstanbul İl Emniyet 
Müdürlüğündeki sorguları İstanbul İl Jandarma Komutanlığı tarafından izlendi mi, bu konuyla 
ilgili bilginiz var mı? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bu konuda bilgim yok ama İstanbul'daki 
önemli olaylarda Emniyet ve Jandarma birlikte çalışır, bilgileri paylaşır, gerektiğinde 
operasyonları birlikte yapar, gerektiğinde birbirine devreder. Bu konuda sıcak bilgiyi eğer 
hatırlıyorsa İstihbarat Şube Müdürüm verebilir, bu konuda bilgim yok. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet başka sorumuz var mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Birkaç soru kaldı Hakim 

Bey, bitireceğim. Şeref Ateş İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde yani bu mahkemede 
sürmekte olan davanın duruşmalarında; cinayetin işlendiği gün saat 16:00'da Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi Okan Şimşek ile telefon görüşmesi 
yaptığını, bu telefon görüşmesinde Okan Şimşek'in kendisine cinayetin işlenmesinden önceki 
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tarihlerde Hrant Dink cinayeti tasarısıyla ilgili bilgi sahibi olduğunu, bu bilgileri Şube Müdürü 
ile İl Jandarma Komutanı'na aktardığını söylediğini beyan etmiştir. Yani cinayetten 1 saat sonra 
Okan Şimşek ve Şeref Ateş arasında bir telefon görüşmesi gerçekleşiyor Şeref Ateş'in iddiası ve 
beyanlarına göre ve Okan Şimşek Hrant Dink cinayetine dair cinayetten önce bilgi edindiklerini 
ve bu bilgiyi de İstihbarat Şube Müdürü Metin Yıldız ile İl Jandarma Komutanı Ali Öz'e 
aktardığını Şeref Ateş'e aktardığını söylemekte, iddiası bu Şeref Ateş'in ve bu görüşme 
yapılırken Şeref Ateş'in yanında da Mustafa Küçük var. Şeref Ateş'in bu iddiası üzerinden 
sormak isteriz ki, Şeref Ateş yahut da Mustafa Küçük, Okan Şimşek ile yapılan telefon 
görüşmesi ve Okan Şimşek'in bu telefon görüşmesi ve beyan ettiği hususlar ile ilgili Tim 
Komutanları Serkan Özel'e, Kısım Amirleri Ali Barış Sevindik'e, İstihbarat Şube Müdürleri 
Aycan Oktaylar'a veya İl Jandarma Komutanı olarak size bilgi aktardı mı? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Şüphelinin, cinayet şüphelisinin resminin 
basında paylaşıldığı zamanı hatırlıyor musunuz Avukatım? 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet 20 Ocak'ta basınla 
paylaşıldı. 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: O dakikaya kadar hiçbir bilgi yoktu, eğer bu 
bilgiler bize intikal etmiş olsaydı ben emniyetle paylaşırdım, paylaşmak da görevimdi. 
Dolayısıyla böyle bir şey olsa biz niye çaba içerisine girelim, kim olduğunu teşhis etmeye 
çalışalım, bu önemli bir veri, böyle bir veri geldiğini ben hatırlamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani Şeref Ateş yahut da 
Mustafa Küçük, Okan Şimşek'le yapılan telefon görüşmesinde elde edilen bilgileri bu durumda 
size aktarmadılar ve maiyetinizdeki diğer personele aktarıldığına dair de bilginiz yok, öyle mi? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Doğrudur, bana aktarılmadı, diğer personelime 
aktarıp aktarmadıkları konusunda da bilgim yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Son sorumu soracağım 
sonrasında bitireceğim. Muharrem Demirkale bu mahkemedeki savunmasında müdahil taraf 
olarak da yönelttiğimiz sorular üzerine şu türden beyanlarda bulundu, kısaltarak okuyacağım; 
"Şubede oturuyordum, Aycan Yarbay ya oturduğumuz yere geldi ya bizi çağırmıştı, Okan 
Şimşek'in İstanbul'a tayin olduğunu söyledi, ben bilmiyorum şahsen Okan'ın İstanbul'a tayin 
olduğunu, tanıyanınız var mı falan dedi, demek ki bir gündem olmuş yukarıda ve ben 
'Komutanım tanıyorum' dedim, ben Okan'ı söyledim, mert bir arkadaş, benim açımdan öyle, 
halen de öyle biri, öyle mi falan dedi bana Aycan Yarbay, evet komutanım dedim, ondan sonra 
kendisi Ünal Albay'ın yanına gitti ki tahmin ediyorum birazdan baktım beni aradılar, Alay 
Komutanı seni çağırıyor dediler, gittim, Ünal Albayım ve Aycan Yarbayım var, ya Muharrem 
sen bu adamı tanıyor musun falan dediler, tanıyorum dedim komutanım, nasıl tanıyorsun 
dediler, vallahi komutanım dedim ben iki yıl Urfa'da çok sıkıntılı bir süreç geçirdim, o yolsuzluk 
soruşturması, çok önemli meseleler vardı, komutanlar açısından da ilgilendiren konular vardı, o 
zaman Okan doğru yerde durdu, şu anda Diyarbakır Alay Komutanı var Ali Demir o da doğru 
yerde durdu, o yüzden dedim yani çocuk hani genelde dürüst bir arkadaş olarak biliyorum ben 
bunu dedim, Ünal Albay böyle gözleri bir farklı şekilde baktı falan, hoşlanmadı cevabımdan, ya 
dedi bu dedi Ermeni diasporasından para alıyormuş falan dedi, teşkilatı zor duruma sokacakmış 
dedi, o yüzden böyle milletin aleyhine ifade verecekmiş gibi laflar söyledi, komutanım dedim 
benim tanıdığım Okan böyle bir kansızlık yapmaz dedim, para karşılığında böyle bir kansızlık 
yapmaz dedim, hoşlanmadı, sonra dedi ki yani o zaman gidin bakın dedi ne yapıyor ne yapmayı 
düşünüyor dedi, ondan sonra kötü bir düşüncesi yoktur umarım filan noktasında bir şeyler 
söyledi, ben de istemeyerek gittim ama emir verdi komutan yani neticede istemeyerek gittim, 
yani işin doğrusu biraz da yoklama çek anlamında ama ben niye yoklama çekeyim dedi." 
şeklinde beyanda bulundu, sonrasında Okan Şimşek'le görüştüğünü, ardından da gelip yeniden 
bu konuyla ilgili sizleri bilgilendirdiğini iddia etti. Muharrem Demirkale'nin anlatımlarıyla ilgili 
beyanda bulunur musunuz? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Böyle bir görüşmeyi hatırlamıyorum 13 yıl 
geçmiş aradan ama biz İl Jandarma Komutanlığına ara dönemlerde, normal olmayan şartlarda 
ataması yapılan personeli nerede istihdam edeceğimiz bizim takdirimizde, onun için personeli 
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tanımak durumundayız, kanaatleri sormuş olabilirim, bu sadece Okan'la ilgili değil, bütün 
personel için geçerlidir. Bunu bir tarafa koyduktan sonra, Ermeni diasporasından para aldığı 
konusu çok önemli bir konu, eğer böyle bir şeyi söyleyebilmem için benim elimde önemli bir 
veri, önemli bir bilgi, önemli bir belge olması gerekir, böyle bir ithamı havadan yapmam o 
astsubayımıza da ağır bir itham olur. Dolayısıyla bu görüşmeyi hatırlamıyorum, bu konuda 
İstihbarat Şube Müdürümün de söyleyecekleri olabilir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki benim sorularım bu 
kadar. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet katılan taraftan var mı sorular? Yok. Sanık tarafına 
geçiyorum, evet sorularımız var mı? Evet buyurun Avukat Bey, isminizi ve hangi sanık adına 
soru sorduğunuzu söyleyin. 

SANIKLAR ALİ BARIŞ SEVİNDİK, EMRE CİNGÖZ VE ERGÜN YORULMAZ 
MÜDAFİİ AV. METE GENÇER: Ünal Bey ifadenizin başında ve soru üzerine şunları 
söylemiştiniz; İstanbul Jandarma İstihbarat personelinin olay öncesinde bana intikal eden bir 
bilgisi yoktu, sansasyonel olay olduğu için olsaydı hatırlardım şeklinde beyanlarda bulundunuz. 
Şunu soracağım; kamera görüntülerini izlediğimde personelimden birisi yoktu dediniz, kamera 
kayıtlarını siz izlediniz mi Savcılık ifadenizde, Ağustos 2016 tarihli? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: İzledim, Savcım bana kamera kayıtlarını kendi 
bilgisayarı ekranı üzerinden izledim, açık yüreklilikle, vicdanen, net olarak ifade ediyorum, 
hiçbir kayırma yapmaksızın, eğer bir personelimi orada teşhis etseydim rahatlıkla söylerdim. 
İsterse o personelim bana görevim esnasında kin ve nefretle baksın isterse sevgiyle baksın, bu 
ayrı bir olay. Kesinlikle ifade ediyorum, tanısam rahatlıkla teşhis eder, Türk yargısına yardımcı 
olurdum. 

SANIKLAR ALİ BARIŞ SEVİNDİK, EMRE CİNGÖZ VE ERGÜN YORULMAZ 
MÜDAFİİ AV. METE GENÇER: Anladım teşekkür ederim. Sorma sebebim netliğe 
kavuşmasıydı, sağ olun.

MAHKEME BAŞKANI: Başka bir sorumuz var mı sanık tarafından? Evet Ünal Bey, 
Ünal Karaosmanoğlu söylemek istediğiniz başka bir şey var mı bağlantıyı kapatacağım. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Başkanım SEGBİS, SEGBİS var. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: SEGBİS var Yavuz Karakaya.
MAHKEME BAŞKANI: He şimdi kim soruyor SEGBİS'ten?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Hamza Celepoğlu Başkanım, sesim geliyor mu? 
MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun Hamza Bey. Tamam evet şimdi Hamza Bey 

sorunuz nedir sorunuzu alalım?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Tamam. Sayın Başkanım iyi günler diliyorum, Sayın 

Karaosmanoğlu'na da iyi günler diliyorum buradan, tekrar kendisini görmek bizim için bir 
mutluluk. Ben 27 ay tutuklu kaldığım bu dava kapsamında -ki halen yargılanıyoruz- iki suçlama 
var bana yöneltilen, ben bu kapsamda Sayın Ünal Karaosmanoğlu'na sorular soracağım. 
Bunlardan birincisi Dink'i öldürmek suçlaması ki suçlamalardan başında benim dönemin İl 
Jandarma Komutanı olduğum iddia edildi savcı tarafından, özellikle altını çiziyorum Sayın 
Karaosmanoğlu'na ifade etmek adına. 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ses net olarak anlaşılmıyor. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: İstanbul İstihbarat personelinin bana bağlı olduğu, 

benim onların üst amiri olduğum gerekçenin bir tanesi bu, ikincisi de FETÖ üyeliği. Bu Dink 
cinayeti kumpasından başlarsak sorularım şu şekilde kendisine, iki kapsamda soracağım, Dink 
kapsamında soruyorum: Kendisi Soruşturma Savcısı Gökalp Kökçü'ye 01/08/2016 tarihinde bir 
ifade verdi, bu ifadesinde benimle ilgili geçen bölüm şu şekilde, okuyorum kendisine; "Soruldu: 
19/01/2007 tarihinde Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığında Hamza Celepoğlu 
görevli idi, ben İl Jandarma Alay Komutanlığından ayrıldıktan sonra yerime İl Jandarma 
Komutanı olarak Hamza Celepoğlu atanmıştır. Ben Adana Jandarma Bölge Komutanlığından 
ayrıldıktan sonra da yerime Hamza Celepoğlu atanmıştır."  Şimdi ben kendisine bu kapsamda 
grup sorular soracağım cevap isteyeceğim kendisinden. Birincisi; bu sorunun gerekçesi neydi, 
yani Hamza Celepoğlu bu soruya niçin girdi? İkincisi; siz İstihbarat Başkanlığında çalıştınız, 
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sizin emrinizde bulunan İstanbul Jandarma Komutanlığında -ki bu personelin bir kısmı 
tutuklandı bırakıldı- emir komuta silsilesi nasıldır, kim kime bağlıdır? Öncelikle bunu ifade 
etmenizi istiyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam bu soruya cevap alalım. Evet Ünal Bey soruyu 
anladınız, doğru mu? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ses çok boğuk geliyor, şunu anlayabildim...
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi Hamza Celepoğlu...
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Aracılık yaparsanız sevinirim.
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi Hamza Celepoğlu şunu soruyor, olay tarihinde tam 

olarak ben hangi pozisyondaydım, siz yani İl Jandarma Komutanlığı birim olarak bizim 
üstümüzde miydiniz, emir zinciri nasıldı, bunu soruyor, önce bunu bir anlatın isterseniz. 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Buna cevap vereyim sonra devam edeyim 
uygun mu?

MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Ben soruyu net sorayım müsaade ederseniz. İstanbul 

İl Jandarma Komutanlığı istihbarat personelinin bağlılık durumu nedir, Jandarma Genel 
Komutanlığı İstihbarat Başkanlığında görev yaptınız, illerin istihbarat personeliyle Jandarma 
Genel Komutanlığı Karargahı'ndaki şube müdürlerinin veya İDAM (İstihbarat Değerlendirme 
ve Analiz Merkezi) Amiri olarak benim -ki o tarihte Türkiye'de değilim- aramızda bir 
emir-komuta ilişkisi var mıdır?

MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurum. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü İstanbul İl 

Jandarma Komutan Yardımcısı'na bağlıdır, yardımcısı da İl Jandarma Komutanı'na bağlıdır, İl 
Jandarma Komutanı da İstanbul Jandarma Bölge Komutanı'na, Bölge Komutanı da Genel 
Komutan'a bağlıdır. Hamza Celepoğlu o dönemde Genel Komutanlık'ta -yanlış ifade 
etmeyeyim- İstihbarat Başkanlığında İDAM Amiri'ydi doğru mu?

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Doğrudur.
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bunun İstanbul İl Jandarma Komutanlığındaki 

İstihbarat Şube ile herhangi bir emir ve komuta bağlantı ilişkisi yoktur. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Peki. Teşekkür ediyorum, ikinci grup soruma 

geçiyorum.
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Atamayla ilgiliydi.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Hayır ona geleceğim, ona geleceğim, müsaade edin.
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Tabi ki. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Şimdi bu soru size neden soruldu, yani Hamza 

Celepoğlu... Biraz önce ifadenizi okudum, Hamza Celepoğlu İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığını benden aldı ve Adana Jandarma Bölge'yi benden aldı şeklinde bir cevap 
veriyorsunuz soru üzerine, Sayın Kökçü soruşturma savcısı bu soruyu hangi gerekçeyle size 
sordu? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bu soru bana hem bu cinayet nedeniyle 
yöneltildi hem de MİT tırlarının durdurulması soruşturmasında bu soru yöneltildi. İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığını Hamza Celepoğlu'na devrettiniz, Adana Jandarma Bölge 
Komutanlığını Hamza Celepoğlu'na devrettiniz, bu gelişmeler tesadüf müdür, nedendir diye 
soruldu. Bu sorunun üzerine bu konu Genel Komutanlık tarafından verilebilecek bir cevaptır, 
atamalar ne benim ne de Hamza Celepoğlu'nun iradesi dahilinde değildir dedim. Ama şunu ifade 
ettim, bunu takdir edersiniz ki sizinle devir teslim esnasında yaptığımız görüşmelerde de geçti, 
genç yaşta döneminize, emsallerinize göre buraya atanmış olmanız değişik yorumlara neden 
oldu, bu yorumlar daha kıdemliler varken kıdemsizin verilmesi noktasında söylüyorum, başka 
şekilde yorumlanmasın. Ben bunlara girmeden sadece karargahın tasarrufu olduğunu ifade 
ettim. Bunun dışında sizin atamanızla ilgili hiçbir ifade kullanmadım.

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Teşekkür ediyorum. Şimdi FETÖ üyeliğimle ilgili 
birkaç sorum olacak sizlere. 
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TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Buyurun. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Elimde sizin 3 ifadeniz var, birisi biraz önce 

bahsettiğim soruşturma savcısı Kökçü'ye verdiğiniz ifade, diğer 2 tanesi de Yargıtay'da 
yargılandığım dava kapsamında en son olarak Yargıtay 16. Ceza Dairesi tarafından talimatla 
Çivril Asliye Ceza Mahkemesinde verdiğiniz ifadeniz var.

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Onu okuyacağım ve bununla ilgili bir soru 

soracağım: "Hamza Celepoğlu ben İstanbul İl Jandarma Komutanlığında İl Jandarma Komutanı 
olarak çalışırken general olarak Kastamonu Jandarma Komutanlığına atandığım için yerime 
kendisi atanmıştır..." 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: "...Daha sonra 2011-2012 yılları arasında Adana 

Jandarma Bölge Komutanlığında çalışırken 2012 YAŞ kararlarıyla en son görev yaptığım yere 
atandım, benim yerime de Hamza Celepoğlu görevlendirildi. Hamza Celepoğlu ile aramızda 6 
yıl kıdem farkı vardı, kendisi doktora yapmıştı, emsallerine göre gençti. Kendisinin FETÖ ile 
bağlantısı olup olmadığını bilmiyorum..."

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Doğru. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: "...Hamza Celepoğlu'nun MİT tırlarının durdurulması 

olayıyla herhangi bir ilgisi olup olmadığını bilmiyorum." demişsiniz, doğru mudur?
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet doğrudur. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Tamam teşekkür ederim. Diğer ifadeniz de 

27/04/2016 tarihinde soruşturma savcısı İrfan Fidan'a verdiğiniz beyanınız. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Öncelikle şunu öğrenmek istiyorum; siz kendiniz mi 

gittiniz ifade vermeye, yoksa soruşturma savcısı sizi davet etti de onun üzerine mi gittiniz?
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Davet üzerine gittim, sizinle ilgili bu 

duruşmanın başında da bana soru yöneltildi, takip ettiniz mi etmediniz mi bilmiyorum...
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Ettim. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hamza Celepoğlu ile ilgili benim görev 

dönemimde bir bilgi/belge intikal etmediğini ifade ettim. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Teşekkür ediyorum. Yalnız tekrar olacak ama 

sormak zorundayım, bunu ifade edeyim, bu ifadenizde size şöyle bir soru soruluyor; "İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığı görevinizden ayrıldıktan sonra yerinize kimin atandığı ve bu atama 
sürecini anlatır mısınız?" diye soruluyor, siz beyanınızda; "Yerime kurmay albay rütbesinde 
Hamza Celepoğlu atandı, harp okulundan 1989 mezunu olup benim dönemimle aradaki fark 6 
yıldır, bu nedenle daha genç ve kıdemsiz bir subayın atanmış olması değişik şekilde yorumlandı, 
bunun ana sebebini bilmiyorum" diyorsunuz. Ben açık soruyorum, FETÖ ile ilişkili olduğu için, 
FETÖ tarafından korunduğu için atandı şeklinde bir değerlendirmeniz oldu mu? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Eğer böyle bir bilgiye sahip olsaydım açıklıkla 
söylerdim. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Teşekkür ediyorum. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Şu anda da ifade ederim. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Tamam. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ama o dönemdeki yorumları siz de 

biliyorsunuz, bunları devir teslim esnasında da görüştük, bana sizinle ilgili intikal eden bir 
bilgi/belge gelmedi, olsa şimdi yine söylerim. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Teşekkür ediyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun Hamza Bey. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Soruşturma Savcımız İrfan Fidan, "İstanbul Alay 

Komutanlığı ve Adana Jandarma Bölge Komutanlığı görevinizden ayrıldıktan sonra yerinize 
soruşturmamız kapsamında FETÖ/PDY mensupluğu suçlamasından tutuklu bulunan şüpheli 
Hamza Celepoğlu'nun atandığı anlaşılmaktadır. Bu bir tesadüf müdür..."

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Anlayamadım, ismi anlayamadım.
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SANIK HAMZA CELEPOĞLU: "Şüpheli Hamza Celepoğlu atanmıştır..."
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet evet. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: "Bilinçli bir atama olup olmadığı konusunda 

herhangi bir kanaatiniz veya bilginiz mevcut mudur" diye bir soru soruluyor, siz bunun üzerine 
şu cevabı veriyorsunuz, birçok konuya değiniyorsunuz, uzatmayayım; "Bu kısa süreli görevim 
sonunda Bingöl'den terfi ederek atanan Hamza Celepoğlu idi..." yani Adana'ya, "...atanmasıyla 
ilgili bir fikrim yok, ancak generalliğin başlangıcında 8 vilayetten sorumlu bir bölge komutanlığı 
tecrübe isteyen bir görevdir" diyorsunuz. Şunu mu anlıyorum; tecrübe ve başarıya yaşa mı 
dayandırıyorsunuz yoksa bu yine yaşla ilgili genel o Silahlı Kuvvetler'deki yanlış algının bir 
sonucu mudur?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bu değerlendirme Hamza Celepoğlu şahsıyla 
ilgili değil, herhangi bir isim de olsa, Adana takdir edersiniz ki 8 vilayete emir ve komuta 
ediyor, terörle mücadeleden geniş bir coğrafyaya sahip olan bir bölge, bu Hamza Celepoğlu 
bazında değil, başka birisi de ilk defa general olarak oraya atanıyorsa yapılabilecek bir 
değerlendirmedir. Bu da bir örgütle bağlantı kurarak ifade edilmiş bir durum değildir.

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Teşekkür ediyorum. Biraz önce ifade ettiniz, samimi 
şekilde söyleyeceğinizi de ifade ettiniz, beyanlara geçmemiş olabilir, Savcı İrfan Fidan'la 
sohbetiniz esnasında benim atamam, terfim, konumum, başarılı olmadığım, FETÖ 
mensubiyetimle ilgili özel bir sohbetiniz, değerlendirmeniz oldu mu?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Sizin başarılı olmadığınız konusunda savcım 
başta olmak üzere hiçbir ortamda ifadem olmamıştır. Kişilerin, komutanların başarılı olup 
olmadıklarını üst komutanlık, kamuoyu ve (Anlaşılmadı! 00:50:46) personeli takdir eder. Bu 
konudaki ifademi hiçbir yerde kullanmadım. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet Hamza Bey sorunuz var mı başka?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Devam ediyorum, devam ediyorum Sayın Başkanım 

bir saniye. Şimdi efendim sizlere ifadeleri okudum, şimdi benim hakkımda hazırlanan ve 
tutuklanmama neden olan 2016 tarihli 2299 sayılı iddianamede sizin bu beyanınız üzerine geçen 
cümleyi okumak istiyorum, lütfen önemli bu.

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Buyurun. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: İddianamenin sayfa 67'sinde geçiyor ve sizin 

beyanınız benim aleyhime sayfa 2'de delil olarak kullanılıyor. Aynen şöyle geçiyor 
iddianamede; "Şüpheli Hamza Celepoğlu'ndan önce Adana Jandarma..."

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Özür dilerim, bir aracılık yapılırsa iyi olur, çok 
boğuk geliyor anlaşılmıyor. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun Hamza Bey, biraz daha net olsun sesiniz, 
duyamıyoruz tam. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Şu anda sesim geliyor mu?
MAHKEME BAŞKANI: Evet geliyor buyurun.
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Merkezden daha net geliyor Hamza Bey'in çok 

net gelmiyor, boğuk geliyor, aracılık yaparsanız memnun olurum. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam evet buyurun Hamza Bey. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Hakkımda iddianame düzenlendi, tutuklandım ve 

Yargıtay'dan ceza aldım. Bu iddianamede sayfa 67'de, yani 2016/2299 sayılı iddianamenin sayfa 
67'sinde ve sayfa 2'sinde delil bölümünde sizin biraz önce konuştuğumuz İstanbul Savcılığına 
verdiğiniz ifadeniz delil olarak gösteriliyor ve şöyle deniyor, anlaşılıyor mu acaba? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Anlaşılmıyor, ben aracılık yapmalarını 
isteyeceğim. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam anladım evet siz sorun ben söyleyeceğim tekrardan, 
siz devam edin Hamza Celepoğlu. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Yalnız bunu duyması lazım efendim, çok önemli bu 
konu.

MAHKEME BAŞKANI: Ama siz de çok uzun soru sormayın yani, bakın çünkü 
anlaşılmıyor. Kısa ve net anlaşılır olsun sorunuz, evet.
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TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: İddianamedeki bölümü okuyorum; "Şüpheli 
Hamza Celepoğlu'ndan önce 27/04/2016 tarihinde tanık olarak alınan ifadesinde, Emekli 
Tuğgeneral Ünal Karaosmanoğlu'nun ifadesinde geçtiği şekilde, TSK aleyhinde yayın yapan ve 
yurt dışı kaynaklı Paşa Keyfi (Anlaşılmadı! 00:53:16) internet sitelerinde FETÖ/PDY terör 
örgütü tarafından yoğun şekilde hakkında yayın yapılarak Ünal Karaosmanoğlu'nun 
yıpratılmasının, yıldırılmasının ve Adana Jandarma Bölge Komutanlığından farklı bir birime 
atanmasının sağlandığı ve Adana Jandarma Bölge Komutanlığından farklı bir birime 
atanmasının sağlanmasından sonra yerine Hamza Celepoğlu'nun atandığı anlaşılmış." Siz 
ifadenizde bunu mu demek istediniz?

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Şimdi şunu soruyor, anladınız mı soruyu?
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Aracılık yapabilir misiniz efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi Ünal Bey, şunu soruyor, diyor ki siz Adana Jandarma 

Bölge Komutanlığında görev yaparken FETÖ'ye ait basın yayın kuruluşlarında özellikle sizinle 
ilgili çok yoğun bir şekilde haberler yapıldığı iddiası var, bu haberlerden dolayı da sizin Adana 
Bölge Jandarma Komutanlığından daha farklı bir göreve atandığınız iddia ediliyor. Bu konuda 
diyor yani siz mi söylediniz bunu savcıya yoksa savcı bunu kendi mi yorum yaptı diyor, ne 
diyorsunuz bu konuda?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Şimdi benim sadece Adana'yla ilgili değil, 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığıyla ilgili kumpas davalarına bağlanmak üzere iki dosya 
hazırlandı. Kastamonu Bölge Komutanı iken İBDA-C terör örgütü adı altında üç ay 
dinlenmişim, şu anda Ramazan Akyürekler olmak üzere yargılandılar ceza aldılar, emekli 
olduktan sonra öğrendim. Diyarbakır'daki şehitlerimiz üzerine FETÖ'nün basın yayın organları 
15 gün beni deşifre ettiler. Adana'da da haksız yere yine şehitlerimiz ve bir görev gereği 
yaptığımız bir faaliyetten dolayı iki dosya hazırlandı. Bunlar sadece yargıyla ilgi bölümlerini 
ifade ediyorum, internet, basın, isimsiz imzasız mektuplar, bunların hepsini bir doküman halinde 
kitaba dönüştürdüm, çoğunu da yazamadım, bunları kastettim. Yoksa... 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Yani şunu demek istiyor, bu ifadenizde siz, ilk başta 
soruşturma savcısı İrfan Bey'e ifade verirken bunları siz anlattınız herhalde doğru mu, bunlardan 
bahsettiniz?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Çünkü bir safahatım geçiyor orada, benim 
nelere maruz kaldığımı ifade etmem gerekiyor. Çünkü bunlar hiçbirisi ayrı, müstakil, bağımsız 
bir olay olarak görmüyorum. Bakınız bir şey söyleyeyim, şu anda MİT tırlarından tutuklu olan 
savcımız, Hatay'da şehit olan subaylarımız için hazırladıkları dosyada iddianamede yazıyor, 
Diyarbakır'daki şehitlerimiz üzerinden bir evrak koyuyorlar içerisine, nereden geldiği, nasıl 
temin edildiği belli olmayan. Bunların hiçbirisinin bağımsız olmadığını düşünüyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım.
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ama bu konuda Hamza Celepoğlu'nun ismini 

hiç zikretmedim, eğer şu anda bilgim belgem olsa zikrederim, o gün de etmedim şu anda da 
etmedim, bilmiyorum yeterli oldu mu. 

MAHKEME BAŞKANI: Peki şimdi şunu sorayım ben size Ünal Bey, şimdi bu sistemli 
olarak size karşı bir karalama faaliyeti olduğunu söylediniz, bu örgüt tarafından hedef 
alındığınızı söylediniz...

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Peki özellikle sizin bulunduğunuz konumdan başka bir 

konuma kaydırılmak için mi bu yönde bir faaliyet oldu? 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: 2012 yılında ben terfi sırasındaydım, 2008 

yılında İstanbul İl Jandarma Komutanlığından general olarak terfi ederken 36 kurmay albay 
içerisinden birinci sırada general oldum. Bunun kriterleri vardır; anketler, sicil, görev safahatı 
vesaire. 2012 yılına geldiğinde tümgeneralliğe terfi sırasındaydım, anketlerde yine birinci sırada 
çıkmış olmama rağmen bu karalama, baskı, üzerimde uygulanan taktik ve teknikler nedeniyle 
ben bir yıl görev yaptırılarak Ankara'da kızak görev olan Denetleme Başkan Yardımcılığına 
alındım ve...

MAHKEME BAŞKANI: Peki şunu sorayım tam bu noktada; yani örgüt tarafından 
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özellikle sizin başka bir göreve kaydırılarak yerinize Hamza Celepoğlu'nun getirilmesi 
konusunda bir bilginiz var mı bu konuda?

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Hah, onu sormak istiyorum Başkanım. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Şunu açık söyleyebilirim; bütün üzerimde 

taktik ve teknikleri uyguladılar, sistemden uzaklaşmamı istediler. Bakınız 15 Temmuz'da darbe 
girişiminde bulunulan bir generalin odasında el konulan evraklar içerisinde -basına da yansıdı, 
yargıda da şu anda- kurumdan uzaklaştırılacaklar içerisinde ismim geçiyor, bu bir bütünün 
parçasıdır ama benim oradan uzaklaştırılmam, aktif görevden alınmam gerekiyordu, ama Hamza 
Celepoğlu getirildi diye ben Hamza Celepoğlu'nu suçlamam doğru olmaz, başka birisi de 
getirilebilirdi, o konuda onun atanması sürecini bilmiyorum, bilsem paylaşırım.

MAHKEME BAŞKANI: Peki şunu sorayım, teamüllere göre yani siz o görevden 
alındıktan sonra siz dediniz yani Hamza Celepoğlu 6 yıl daha kıdemsiz, teamüllere göre sizinle 
kıdeme eş değer birisinin atanması gerekiyor, doğru mu, yani Türk Silahlı Kuvvetlerinde...

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Hayır, öyle bir kayıt yok, o Genel 
Komutanlığın bir takdiridir, daha bölge komutanlığı yapmış, 1-2 yıl generallik yapmış... Mesela 
ben 3 yıl generalliğimin sonunda oraya geldim, 2 yıl Diyarbakır'da terörle mücadelede çalıştım, 
1 yıl Kastamonu Bölge Komutanlığı yaptım, bir tecrübe ister açısından. Bu demek değildir ki 
Hamza Celepoğlu tecrübesiz demek istemem...

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bu Genel Komutanlığın takdiri.
MAHKEME BAŞKANI: Evet tamam Hamza Bey bunu sormak istemişti. Evet Hamza 

Celepoğlu başka sorunuz...
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bir şey söylemek istiyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bir şey söylemek istiyorum, bu açıklığa 

kavuşmalı. Ben İstanbul'da ve Adana'da Hamza Celepoğlu'na görevi devrettim, bunun 
atamasının muhatabı Jandarma Genel Komutanlığı Karargahı'dır, ben değilim, Hamza 
Celepoğlu da değildir. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet Hamza Bey sorunuzu alalım, başka bir sorunuz var mı?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Başkanım kayıtlara girmesi açısından ifade edeceğim 

ama siz özetini Ünal Karaosmanoğlu'na sorarsınız, çünkü önemli. Benim örgüt üyeliğinden 
aldığım cezanın ana gerekçesi Ünal Karaosmanoğlu'nun ifadesi. Bakınız gerekçeli karar ve esas 
hakkındaki mütalaada geçen cümleleri aynen okuyorum, bu kapsamda lütfen kendisine -tekrar 
olacak ama- bu soruyu tekrar sorunuz. Esas hakkında mütalaada sayfa 57'de geçen bölüm, 
gerekçeli karar yani benim ceza aldığım Yargıtay 16. Ceza Dairesinin gerekçeli kararı sayfa 97, 
98, 147'de geçen bölümü okuyorum: "08/07/2008-13/08/2010 tarihleri arasında İstanbul 
metropol kentine kendisinden daha kıdemli subay olmasına rağmen İl Jandarma Komutanı 
olarak atanması, bunun devamında iki yıl kadar Bingöl İl Jandarma Komutanlığında görev 
yaptıktan sonra kumpas soruşturmalarıyla terfisi engellenen subayların yerine bekleme 
sürelerinden önce hızla terfi ettirilerek 2012 YAŞ kararlarıyla tuğgeneral olarak Adana 
Jandarma Bölge Komutanlığına terfi ettirilmesi ve böylece atanan en genç general olması 
şeklindeki teamüllere uymayan, olağan dışı terfi süreci, tanık Ünal Karaosmanoğlu'nun buna 
dair aşamalardaki beyanı..." diyor gerekçeli kararda. Lütfen tekrar soruyorum; siz ifadenizde, 
beyanlarınızda bunu mu kastettiniz?

MAHKEME BAŞKANI: Evet, şimdi yani Hamza Celepoğlu diyor ki doğrudan beni 
kastederek bu atamaların örgütün iradesiyle yapıldığı...

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Aracılık yapar mısınız?
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi Hamza Celepoğlu şunu diyor, bakın tekrar soruyorum, 

az önce cevap verdiniz aslında aynı şeyi bir kez daha soruyorum, Hamza Celepoğlu diyor ki 
bizzat diyor örgüt tarafından ben sizin yerinize mi getirildim, yani örgütün burada bir dahli mi 
var yoksa bu konuda normalde örgütün dahli olmadan Jandarma Genel Komutanlığın takdirine 
ilişkin bir atama mı?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ben biraz önce de ifade ettim, ben Hamza 
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Celepoğlu'nun ismini zikrederek bir ifade kullanmadım. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Atamaların karargahın takdirinde olduğunu 

söyledim, o konuda da Hamza Celepoğlu ile ilgili benim bir bilgi belge elimde yoktu, şu anda da 
yok, yani öncesinde de olsa şimdi de olsa rahatlıkla sizlerle paylaşırım. Bu mahkemenin ve 
savcılığın bir değerlendirmesi.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Başka bir sorunuz var mı Hamza Bey? 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Sağ olun Başkanım, az kaldı, az kaldı bitiriyorum. 

Kendisi ifade etti, 2 defa görev teslimi yaptık, İstanbul İl Jandarma ve Adana Bölge 
Komutanlığı, ki İstanbul'a atandığımda erken gelip 3 hafta, 4 hafta kadar beraber çalıştık.

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Doğru. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Beni İstanbul'a atayan kişi, kumpas davalarında 

personeline sahip çıkma adına Genelkurmay Başkanlığını bırakan Işık Koşaner. Işık Koşaner 
Sayın Ünal Karaosmanoğlu'nu da aramıştır, devir teslimi detaylı yapın demiştir, kendisi teyit 
edecektir. Biz özellikle İstanbul'da, kendisi malumunuz biraz önce de ifade etti, mağduriyetlerini 
söyledi, İstanbul'da ve Adana'da, özellikle İstanbul'da çok özel şeyleri paylaştık görevle ilgili ve 
o bilgiler benimle aldığım terbiye icabı mezara kadar gidecektir. Soruyorum kendisine, iki defa 
devir teslim yaptık, ikimizin bildiği ve kendisinin mağdur olduğu bir husus olmuş mu?

MAHKEME BAŞKANI: Evet, buyurun. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yardımcı olur musunuz?
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi şunu diyor, iki defa görev teslimi yaptık, bir tanesi 

Adana'da bir tanesi İstanbul'da, aramızda özel bilgiler konuşuldu, bizzat mağdur olduğunuz özel 
bir bilgi var mı bu konuda? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Tam anlayamadım. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: İkimizin bildiği, paylaştığımız ve sonrasında sizin 

mağdur olduğunuz bir konu var mıdır? Çünkü mağduriyetleriniz olduğunu beyan ettiniz, 
hakkınızda soruşturma açıldığını beyan ettiniz. Özellikle İstanbul'da devir teslim yaptık, çok 
özel bilgilere sahip olduk karşılıklı, sizin ve benim bildiğim ve sizin mağdur olduğunuz bir 
husus var mıdır?

MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun.
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yardımcı olur musunuz, çok boğuk geliyor ses. 

MAHKEME BAŞKANI: Şimdi şunu diyor; ikinizin de bildiği ve bunun neticesinde 
sizin mağdur olduğunuz aranızda özel bir bilgi var mıdır, özel bir bilgi paylaştı mı size?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yani bizim soruşturmalar 17-25 Aralık sonrası 
gerçekler ortaya çıktığı için olması gereken sonuca ulaştı, ancak görevimiz gereği özel olarak 
paylaştığımız hususlar olabilir ama benim mağduriyetime yol açacak Hamza Celepoğlu'nun bir 
faaliyetine tanıklık etmedim.

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Teşekkür ediyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Hamza Bey net sorular olsun, yoruma dayalı sorular olmasın.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Son sorum. Beni karargahtan tanıyorsunuz, 

İstanbul'da tanıştım, Adana'da sizden görevi teslim aldım, biraz önce Sayın Başkan da sordu 
mesleki ehliyet/liyakat konusunda. Ben şunu sormak istiyorum; Savcılığın iddianamesinde, 
müteakiben gerekçeli kararda ifade edildiği şekilde ben Hamza Celepoğlu olarak bu makamlara 
alnımın akıyla, emeğimle gelmeyip birilerinin korumasıyla, FETÖ'nün desteğiyle gelmiş bir 
adam mıyım? Sizin benimle çalışma ve beraber olma değerlendirmeleriniz ve bütüne bakarak 
cevap vermenizi rica ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun.
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ben ifademde de yazılı olarak açık ve net sizin 

hakkınızda FETÖ/PDY konusunda hiçbir yerde zikretmedim. Şu ana kadar bütün 
konuşmalarımda da söylüyorum, duruşmanın başında da bu soru soruldu, sizin hakkınızda PDY 
veya FETÖ konusunda bir bilgi belge gelmiş olsaydı paylaşırdım dedim, gelmediğini ifade 
ettim. Oradaki atamalar -tekrar tekrar söylüyorum- karargahın tasarrufudur, karargah cevap 
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vermeli ama bir değerlendirme isteniyorsa budur ama bu Hamza Celepoğlu bazında bir olay 
değildir, başka bir şahıs da gelmiş olsa aynı şey ifade edilebilir, bu da sizi itham edecek, töhmet 
altında bırakacak bir konu değildir. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet Hamza Celepoğlu aynı minvalde sorular sormayalım, 
yoruma dayalı, bakın üçüncü defa aynı soruyu sordunuz, son sorunuzu alıyorum, son sorunuz 
evet. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Tamam teşekkür ediyorum Sayın Başkan. Kendisiyle 
en son 2014 yılında Bodrum'da karşılaşmıştık, eğer daveti halen geçerliyse inşallah en kısa 
zamanda Bodrum'da görüşmek üzere diyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet sorunuz yok herhalde. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Yok, teşekkür ediyorum, değerlendirmeyi sonra 

yapacağım. 
MAHKEME BAŞKANI: Ünal Bey var mı söyleyeceğiniz bir şey, bağlantıyı 

sonlandıracağım, sizin başka söylemek istediğiniz bir şey var mı...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Başkanım benim sorum var. 
MAHKEME BAŞKANI: Muharrem Bey tamam pardon, Muharrem Bey sizin sorunuzu 

alalım, Muharrem Demirkale. Yaz bakalım sanık Muharrem Demirkale'nin sorusu üzerine 
tanıktan soruldu. Evet sorunuz nedir?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Komutanım saygılarımı iletiyorum. 
Komutanım sesimi alıyor musunuz?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yankı yapıyor. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam komutanım. 2005-2008 yılları arasında 

sizin emrinizde Bölücü Faaliyetler Tim Komutanı olarak çalıştım, benim çalışmalarımdan 
memnun muydunuz komutanım?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yani başarılı olarak görevinizi yapıyordunuz, 
olumsuz bir durumla karşılaşmadım. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Sağ  olun. Komutanım şimdi az önce ifade 
ettiniz, çok kısa benim sorum, çok saçma bulabilirsiniz ama, benim şu anda bu dosyada 
tutuklanma nedenim Emniyetteki benim karşılığımdaki Emniyet Amiri ile telefon 
irtibatlarımdan kaynaklanıyor.

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Muharrem Bey hiç anlaşılmıyor. 
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi Muharrem Bey sesiniz net anlaşılmıyor, biz de 

duyamadık, bir daha sorun sorunuzu. Mikrofona yanaşarak.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şu anda alabiliyor musunuz? 
MAHKEME BAŞKANI: Yani çok yankılanıyor, biraz aslında oradaki sesi kıssanız...
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bana yankı yapıyor, aracılık yapılırsa iyi olur. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam evet buyurun Muharrem Bey, sorunuz nedir?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam. Komutanım ifade ettiniz ancak 

Emniyet İstihbarat, Milli İstihbarat Teşkilatı'yla Jandarma İstihbaratının koordineli çalışması 
gerekli midir?

MAHKEME BAŞKANI: Evet soruyu anladınız mı Ünal Bey?
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Koordineli çalışması gerekir. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Çok teşekkür ediyorum. Çok saçma gelebilir 

bu, şu anda benim Emniyetten ve MİT'ten telefon irtibatlarım nedeniyle buradan tutukluyum. 
Peki komutanım bizim o dönemde, özellikle PKK alanında Emniyetle yaptığımız birçok 
operasyon olmuş mudur, bunu hatırlıyor musunuz?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Alabilir miyim soruyu?
MAHKEME BAŞKANI: O dönemde PKK'ya ilişkin operasyonlar yaptı mı, bunu 

soruyor. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Emniyetle birlikte. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Mutlaka yapılmıştır.
MAHKEME BAŞKANI: Emniyetle ortak koordineli operasyon yapıldı mı?
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yapılmıştır tabi, bu kaçınılmazdır yani. 
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MAHKEME BAŞKANI: Tamam, evet buyurun sorunuz nedir Muharrem Demirkale? 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Başkanım başka sorum yok, iki cümle 

söylemek istiyorum, iki cümle, siz yeni atandınız, şu anda komutanım dedi ki o Jandarma 
İstihbarat görevlileriyle ilgili medyaya yansıyan görüntülerden hiçbirisi jandarma personeli 
değil, biz kendimizi 4 yıldır burada yırtıyoruz, sizler TÜBİTAK dahil her yerden kriminal rapor 
aldınız, bunların jandarma personeli olmadığı teyit edildi, Allah aşkına hukukun izzeti adına bir 
görev yapmak istiyorsanız bu görüntüleri şu an medyaya verin, o medyadaki görüntüdeki 
insanlar kimse tıpış tıpış gelsinler size teslim olsunlar.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam Muharrem Demirkale sen bize akıl verme, sorun var 
mı, yoksa kapatacağım, akıl verme makamı değilsin, sorun var mı? Yok. Evet. Sizin 
söyleyeceğiniz bir şey var mı Ünal Bey? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Varsa sorular cevaplandırmaya hazırım. 
MAHKEME BAŞKANI: Soru yok, şu an soru bitti. Başka var mı SEGBİS'ten sorusu 

olan? 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Yavuz Karakaya Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet Yavuz Bey, buyurun sizin sorunuz nedir?
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Soruma geçiyorum Sayın Başkanım. Ünal Paşam beni 

hatırlıyor mu?
MAHKEME BAŞKANI: Evet Yavuz Bey'i hatırlıyor musunuz, Yavuz Karakaya? 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yani isim yabancı gelmedi, bizim 

personelimizden astsubay olabilirsiniz. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun sorunuza devam edin. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Bakırköy'de bulunan İstihbarat Şube'ye bağlı binamız 

vardı biliyorsunuz, nöbet de tutuluyordu, burayı hatırlıyor musunuz? 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Tabi ki, bizim dönemde biz kapattık orayı, 

daha doğrusu orası metruk bir binaydı, kullanılmaz duruma gelmişti, evet. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Yani şimdi olayın olduğu tarihte Sayın Paşam, olayın 

olduğu tarihte biliyorsunuz bu bina Merhum Dink'in yayınevi ve ikametine yakın bir yerdeydi 
ve personelin burada baz bilgileri mevcut idi. Bu anlamda şüpheli bulmuştu iddia makamı. 
Buradaki binamızı hatırlıyor musunuz, buradaki binamızın aktif olduğunu, nöbet tutulduğunu ve 
burada personelin bulunduğunu hatırlıyor musunuz, bunu teyit etmek istiyorum. 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Öncelikle bizim personelimiz misiniz, astsubay 
mısınız onu öğrenmek isterim? 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Ünal Paşam, o dönem jandarma başçavuş olarak 
görevliydim İstihbarat Şube'de ve Aşırı Sağ Faaliyetler'de şimdiki ismiyle C, o dönem Aşırı Sağ 
Faaliyetler'de misyonerlik faaliyetleriyle ilgili bir personeldim, beni hatırlamadınız mı?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Yani isminiz yabancı gelmedi ama yüzünüzü 
görsem belki hatırlarım, çünkü takdir edersiniz ki yüzlerce subay ve astsubayla çalıştım, 
subaylarımı net olarak hatırlıyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Ünal Bey şimdi şunu soruyor, sizin orada bir binanız varmış, 
doğru mu?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Peki o bina o tarih itibariyle yani cinayetin işlendiği tarihte 

aktif olarak açık mıydı, kullanılıyor muydu, nöbet değişimi oluyor muydu, görevli personel var 
mıydı? 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: O konuda İstihbarat Şube Müdürüm ve 
istihbarattaki personelim daha doğru bilgi vereceklerdir ama yanlış hatırlamıyorsam bina 
kullanılmayıp nöbetçi sistemiyle bina tinerci ve kötü maksatlıların girmesini engellemek için 
korunuyordu diye düşünüyorum, yanlış ifade etmeyeyim, o konuda İstihbarat Şube Müdürüm 
doğru bilgi verebilir. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet Yavuz Bey, başka sorunuz var mı? 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Geliyorum Sayın Başkanım, bir diğer sorum: 

Malumunuz ben iki bin... Beni hatırlayamadı tabi, ben buna da şaşırdım Sayın Paşamın da, o 
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dönemde kendileri de şunu çok iyi biliyorlar, beni çok iyi tanımaları lazımdı hayret ettim zaten, 
bunu geçiyorum. 2012 yılında... Ben 2007'de ayrıldım, 2012 yılında kendileri Ergenekon 
soruşturması kapsamında soruşturma yaşadığı dönem sonrası ve benimle birlikte çalıştığı dönem 
içerisinde benimle ilgili olumsuz bir kanaati var mıydı Sayın Paşamın.

MAHKEME BAŞKANI: Evet Ünal Bey. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ben hiçbir yerde benim prensibim itibariyle 

başta personelim olmak üzere onların yokluğunda bir cümlem olmaz, söylemem gerekiyorsa 
yüzüne söylerim. Şu anda eğer sizin hakkınızda bir olumsuz kanaat olmuş olsa, hatırlasam şu 
anda da kamuoyuna bunu ifade ederim, çünkü benim karşımda duruyorsunuz, sizin 
yokluğunuzda bunu söylemem doğru değil. 

MAHKEME BAŞKANI: Şimdi Yavuz Bey başka bir sorunuz var mı? Yoruma dayalı 
soru olmasın bakın.

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Hayır efendim yoruma dayalı değil, hayır efendim, 
zaten Sayın Başkanım bizimle ilgili iddialar hep yoruma dayalı iddialar ve ben bununla ilgili 27 
ay, Sayın Başkanım 27 ay tutuklu kaldım ve sırf buradaki durumum nedeniyle de darbe 
davasında ağır bir ceza aldım, sıfır delil, sıfır tanıkla sırf bu davada yargılanıyorum diye böyle 
bir algı üzerine ağır bir ceza aldım, lütfen incelettirin, sıfır tanık ve sıfır şeyle, o yüzden 
sorularım önemli efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Bağlantıyı kapatacağım sorunuzu sormayacaksanız. Evet 
sorunuz...

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Tamam, yok soruma geçiyorum Sayın Başkanım. 
Sayın Paşam, ek bir iddianameyle İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
personelinden birçoğu bu davaya dahil edildi, bu personel sizin personeliniz, subayı, astsubayı, 
uzman çavuşu, İstanbul personelini kastediyorum sadece, diğer personeli değil. Bu personelin 
kamera kayıtlarında hiçbir tanıdığım yok dediniz tamam bunu geçiyorum, personelle ilgili 
iddialar, deliller, ifadeler hiç dikkatinizi çekti mi, kumpas davalarının mağduruyum dediniz, 
bizim oraya ilave edilmemiz bu yeni bir kumpas meselesi olabilir mi?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Şimdi ben şuna açık yüreklilikle inanıyorum ki 
benim o dönemde çalıştığım personelimin suçlara karışmasını engellemek, önlemek için 
elimden gelen gayreti gösterdim, personelim de buna çok dikkat etti. Bu olayda nasıl tespitler 
var onları bilmiyorum, dosyanın içeriğini bilmiyorum ama açık yüreklilikle inanıyorum ki 
benim jandarma personelimin bu olayda bir müdahili olamaz, olmadığını düşünüyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Evet, başka bir sorunuz var mı Yavuz Karakaya?
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Son olarak şunu soruyorum Sayın Paşama, 

personelinizin, 32 yıllık bir meslek hayatım var benim de bir astsubay olarak, TSK'daki ve 
jandarmadaki geleneği de bilen birisi olarak, bu davalarda mağdur edilmiş, adı kirletilmiş 
personele sahip çıkma adına ne yaptınız siz?

MAHKEME BAŞKANI: Evet söz konusu soruyu kabul etmiyoruz, soru davamızı 
ilgilendirmiyor. Cevap vermek zorunda değilsiniz. Başka bir sorunuz var mı Yavuz Bey?

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Ben cevap vermek istiyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Hayır cevap... (Devamı Anlaşılmadı! 01:17:38)
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Sayın Başkanım bu benim için önemli bir yanıt olacak 

Sayın Paşamla ilgili.
MAHKEME BAŞKANI: Evet başka bir sorunuz var mı Yavuz Bey, başka SEGBİS'te 

bekleyen var mı? Yok. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Buna cevap bekliyorum Sayın Başkanım, başka da 

yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet Ünal Bey sizin söylemek istediğiniz bir şey var mı, 

SEGBİS bağlantısına son vereceğiz. 
TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Bu önemli bir konu, bu şu anda ve geçmişte 

kurumların önemli bir duruş göstermesi gereken ve cevaplanması gereken bir soru. Her mağdur 
olan personel her dönemde kurum bize neden sahip çıkmadı, neden ilgilenmedi sorusunu 
yöneltme hakkına sahip, şimdi Yavuz kardeşimizin söylediği gibi. Haklı, saygı duyuyorum. Ben 
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bu olayla ilgili savcılığa kendim doğrudan gittim, kameraları kendim inceledim, ifadeleri 
kendim verdim ve orada personelim olmadığını ifade ettim. Onun dışında emekli bir subay 
olarak ne yapabilirim. Görevde olsam kurumları harekete geçirebilirim. Sizlerle ilgili veya 
kurumumun personeliyle ilgili destek olabilirim ve ben bu meslekten istifa ettim, istifa etmemin 
nedenleri kitapta bellidir, yani liyakatin bozulması, hakkaniyetin bozulması, eşitliğin, hukukun 
bozulması, kurumsal yapının bozulması, kriterlerin bozulmasıdır. Ben de senin gibi soruyorum, 
o dönemde kim nereye getirilmişse, kim nasıl terfi ettirilmişse, bunu şahıs üzerinden 
söylemiyorum, genel üzerinden söylüyorum, araştırılmalı ve gereği yapılmalıdır. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Tanık Ünal Karaosmanoğlu'nun daha önceki aşamalarda 
vermiş olduğu ifadeler okundu, benzer nitelikte olduğu görüldü. SEGBİS bağlantısına son 
verildi. Evet Ünal Bey kapatıyoruz SEGBİS bağlantısını. 

TANIK ÜNAL KARAOSMANOĞLU: Teşekkür ederim, herkese selamlar. 
MAHKEME BAŞKANI: Hazır bulunan tanık Aycan Oktaylar huzura alındı. Hızlı bir 

şekilde evet Aycan gelsin bakalım. Evet Aycan Bey kimlik tespiti yapıyoruz, Osman ve 
Meliha'dan olma, 1967 Kars doğumlu, Kocaeli nüfusuna kayıtlı olup halen Karayolları 
Mahallesi Abdi İpekçi Caddesi No:34 İç Kapı Numarası: 27 Gaziosmanpaşa İstanbul doğru mu 
adresiniz?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Doğrudur efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet yemininizi yaptıralım. 
MÜBAŞİR: Ayağa kalkalım.
MAHKEME BAŞKANI: Bildiğinizi dosdoğru söyleyeceğinize, bildiğinizden hiçbir şey 

saklamayacağınıza namus ve vicdanın üzerine yemin eder misin?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Ederim. 
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi mahkememizde biliyorsunuz o dönemde yaşanan bir 

eylemden dolayı tanık olarak dinleniyorsunuz. Siz o tarih itibariyle hangi görevi yapıyordunuz İl 
Jandarma Komutanlığında? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: İstanbul Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürü'ydüm. 

MAHKEME BAŞKANI: İstihbarat Şube Müdürü. Şimdi tam olarak o süreci anlatın 
daha sonra ben size sorular soracağım, heyetten, iddia makamı, katılanlar ve sanıkların soruları 
varsa o şekilde devam edeceğiz. Siz şu an bildiklerinizi anlatın bakalım o döneme ilişkin. 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Olayın oluşu...
MAHKEME BAŞKANI: Öncesinde sonrasında, özellikle olay öncesinde sizin 

istihbarat görevi yapmanız sebebiyle bu konuda bir istihbarat geldi mi, geldiyse...
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Onları bi anlatın bize genel olarak, biz daha sonra soru 

kısmına geçeceğiz. 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Olayla ilgili kesinlikle herhangi bir istihbari 

bilgi/duyum gelmedi bize. Olayın oluşunu biz basından öğrendik, kamuoyundan öğrendik, bütün 
televizyon kanalları aynı anda canlı yayına geçince olayın oluşunu öğrendik. Kamuoyunda infial 
yaratan olaylar konusunda Jandarma Genel Komutanlığını bilgilendirmemiz gerektiği için 
maktulün kim olduğu ve olayın oluş şekli hakkındaki bilgileri öğrenip komuta kadememizi 
bilgilendirmek için birtakım telefon görüşmeleri yaptık. Bunu gerek astlarımızla gerek 
üstlerimizle gerek mevkidaşlarımızla Emniyetten olsun... Olayla ilgili şeyimiz bu, yani jandarma 
bölgesiyle ilişkili en ufak bir istihbarat bize gelmedi olaydan önce. Bütün gelişmeleri biz 
basından takip ettik, bu konuda zaman zaman bilgi almak maksadıyla Emniyetle irtibata geçtik, 
gerek ben gerek astlarım. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Onlar da tamamen Genel Komutanlığı bilgilendirmek, 

komuta kademesini bilgilendirmek amaçlıdır. 
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Şimdi bazı iddialar var, iddianamede de belirtilmiş, 

bu konuda belge de var, cinayet işlenmeden önce özellikle Yasin Hayal tarafından cinayetin 
işleneceği, bu eylemi de Ogün Samast'ın gerçekleştireceğine ilişkin Trabzon Emniyeti İstanbul 
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İl Emniyet Müdürlüğüne bir yazışma yapmış, daha sonra da bu çeşitli kurumlara bildirilmiş, bu 
konuda cinayet işlenmeden önce sizin görev yapmış olduğunuz birime bu şekilde bir eylemin 
yapılacağı ya da yapılabileceği konusunda bir istihbarat geldi mi, bilginiz var mı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Kesinlikle hayır. 
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki eylemden sonraki süreci anlatın bakalım bize 

biraz. 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Eylemden sonra biz sadece olayın oluşu konusunda 

polisten, basından, kamuoyundan, açık kaynak birimlerinden haber alıp sadece komuta 
kadememizi bilgilendirdik, yani olayla ilgili bir istihbari çalışmamız, olayın sonrasında da bir 
istihbari çalışmamız, gerek yakalamaya yönelik gerek faillerin bulunmasına yönelik, bizi 
ilgilendiren herhangi bir konu olmadığı için, tamamen polis bölgesi olduğu için herhangi bir 
şeyimiz olmadı. 

MAHKEME BAŞKANI: Şimdi olay tarihinde aynı şekilde Ahmet İlhan Güler var 
biliyorsunuz...

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: İstanbul Emniyetinde İstihbarat Şube Müdürü yani sizinle 

aynı pozisyonda olan birisi.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Olay öncesinde Hrant Dink ya da bu şekilde toplumda tanınan 

kişilere bir eylem yapılacağına ilişkin bir değerlendirme toplantısı ya da bir bilgilendirme 
toplantısı yaptınız mı ya da görüşme yaptınız mı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Benim bulunduğum bir toplantı olmadı, sadece Ahmet 
Bey ile görüşmem olaydan sonra olmuştur, o da maktulün kim olduğu konusunda Genel 
Komutanlığı, komuta kadememizi bilgilendirmek maksadıyla, şahıs hakkında bilgiler almak 
maksadıyladır. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Şimdi iddia makamı olay tarihinde, cinayetin 
gerçekleştiği saatlerde Hrant Dink'in öldürüldüğü mahalle, orada Akbank var, buradaki kamera 
tespitleri ve baz istasyon kayıtlarına göre bir kısım jandarma istihbarat görevlilerinin orada 
olduğunu iddia ediyor, bu konuda sizin bir bilginiz var mı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bu olay daha sonradan basına çıkan bir olay, ben 15 
Temmuz darbe girişiminden sonra ben de gözaltına alındım, bu konuda Emniyette bana 
fotoğrafları gösterdiler, fotoğrafları gösterdiler, oradaki arkadaşlara, gerekse Savcı Bey'e bu 
şahısların kesinlikle benim personelim olmadığını, bu şahısların hiçbirisinin en ufak bir 
benzerlik olmadığını kendilerine ilettim ancak maalesef arkadaşlarımızın bir kısmı bu konuda 
mağdur oldular, içeride şey yaptılar. Haricen öğrendiğim kadarıyla da arkadaşların onlar 
olmadığına dair bilirkişi raporları da gelmiş olması lazım. 

MAHKEME BAŞKANI: Olaydan sonra İstanbul Emniyetinde ve İstanbul Valiliğinde 
çeşitli toplantılar düzenlendi, siz bu toplantılara katıldınız mı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Benim katıldığım İl Emniyet Komisyon toplantılarıdır 
görev olarak, bu konuda da net hatırlayabildiğim bir şey yok, yani rahmetli Hrant Dink'in 
ölümünden sonra alınacak ted... Ya da olayla ilgili bir şey hatırlayamıyorum, görüşme oldu mu 
olmadı mı bilemiyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Olaydan sonra 21 Ocak 2007 tarihinde yani 2 gün sonra 
Trabzon İl Jandarma Komutanlığı tarafından bir belge gönderiliyor, bu belgede olayın nasıl 
işlendiği, hangi silahla işlendiği, kaç kişinin işlediği konusunda bir yazışmalar var, bu konudan 
haberiniz var mı, bilginiz var mı? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bu konu İstanbul İl Jandarma'ya gelen bir yazışma 
değil. 

MAHKEME BAŞKANI: Öyle mi? Sizin biriminize bu konuda bir yazışma gelmedi.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Benim bilgim dahilinde öyle bir yazışma yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Benim heyet başkanı olarak size soracağım soru bu. 

Var mı başka heyetimizden soru, üyelerden? İddia makamının...
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bu konuda bir ilavede bulunmak istiyorum. 
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MAHKEME BAŞKANI: Evet tamam. 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Olay olduktan sonra, birkaç gün sonra güvenlik 

güçlerinin bilgisi olduğuna dair kamuoyunda basında haberlerin yer almasından sonra, ben de o 
anda aktif olarak görevde olduğum için herhangi bir ihmalimiz, kusurumuz var mı yok mu diye 
İstihbarat Şube Müdürü iken bütün şubeyi tepeden tırnağa araştırdım, inceledim, kesinlikle bu 
olayla ilgili bize gelen en ufak bir bilgi, en ufak bir duyum, en ufak bir istihbarat, en ufak bir 
kayıt mevcut değildir. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Şimdi size sorayım, sizden önce diğer tanık da 
dinledi, sanığın sorusu da var, sizin Hrant Dink'in evinin yakınlarında bir istihbarat büronuz 
varmış herhalde doğru mu, atıl vaziyette olan?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Orası istihbarat bürosu değil efendim, orası eskiden 
jandarma istih...

MAHKEME BAŞKANI: Bir bina varmış herhalde değil mi?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet bir bina vardı, sorumluluğu jandarmada olduğu 

için, sivil ortamda olduğu için bizden günlük birer kişi orada nöbet tutardı.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım, yani toplam orada görevli personel sayısı ne kadar 

mesela günlük?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Şöyle söyleyeyim; bir kişi biz nöbetçi bırakırdık, o da 

mesai saatlerinden akşam saatlerine kadar, işte izinsiz otopark yapmasınlar vesaire diye ama 
zaman zaman dışarıda olan ekiplerimiz, göreve giden ekiplerimiz ne bileyim belki arkadaşını 
ziyaret etmek maksadıyla gittiyse geldiyse ondan bilgim yoktur. 

MAHKEME BAŞKANI: Benim size soracak sorum yok. İddia makamının sorusu var 
mı?

CUMHURİYET SAVCISI: Yok Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Evet katılan tarafın sorularına geçiyoruz. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Jandarma 

Komutanlığında 2006-2008 yılları arasında görev yapmışsınız. Tarih olarak beyan eder misiniz, 
2006'nın hangi günü ve ayıydı, 2008'in hangi günü ve ayıydı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Valla şöyle söyleyeyim ben Avukat Bey size; ben 
Şırnak'tan kaçta geldim, herhalde temmuz sonu ağustos başı gibi göreve başlamış olmam lazım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 2008'de ne zaman 
sona erdi? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: 2008'de da Alay Komutan Yardımcılığı görevine 
geçtim, o da normal tayin dönemiydi, haziran temmuz dönemiydi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Jandarma Genel 
Komutanlığı tarafından İstanbul İl Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü personeline tahsis 
edilen ve personele zimmetlenen hatlar var, telefon hatları var.

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstihbarat Şube 

Müdürlüğünde hat veya hatlar hattın zimmetlendiği personel tarafından mı kullanılırdı, yoksa 
bunlar ortak hat olarak kabul edilir ve herkes tarafından mı kullanılırdı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Valla onu net olarak hatırlayamayacağım, benim şahsi 
tahsisli ama genelde herhalde hatırladığım kadarıyla kendilerinin kullanması lazım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bir personele 
zimmetlenmiş görünüyorsa hat, o personel mi kullanır yahut da ağırlıklı olarak o mu kullanır?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yani beraber göreve gitmiş olabilirler, o esnada kendi 
telefonundan aramayıp o arkadaşı tarafından aranmış olabilir, o konuda net bir şey 
söyleyemiyorum size ama benim ve kısım amirlerinin telefonları kendimize aitti, unsurlar 
göreve giderken kendi aralarında telefon değişikliği yapıp yapmadıkları konusunda net bir şey 
söyleyemeyeceğim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki istihbarat personeli 
görevlendirme kayıt defteri kim tarafından yazılır, doldurulur ve defterin sayfaları göreve 
çıkılmadan önce mi görev dönüşü mü yazılırdı, nasıldı uygulamanız?
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TANIK AYCAN OKTAYLAR: Normalde görevlendirmeler tim komutanı ve Terör 
Kısım Amiri tarafından yapılır, onay olarak tabi ki benim kontrolümde olur. Görev dönüşünde 
de görev sonuç raporları düzenlenir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok şunu soruyorum; 
istihbarat personeli görevlendirme kayıt defteri, buradaki ibareleri personel mi doldurur, göreve 
çıkmadan önce mi doldururlar, görev dönüşü mü doldururlar, nasıldı işleyişi sizin zamanınızda? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Göreve çıkmadan önce.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Göreve çıkmadan önce 

doldururlar. Peki şurada (göstererek) görev bölgesi yazılarının olduğu yer var.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Onlar görev dönüşü mü 

doldurulur, göreve çıkmadan önce mi doldurulur?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Valla çok eski konular, ben birebir muhatap ol... Yani 

benim kendi tuttuğum bir kayıt olmadığı için net bir şey söyleyemeyeceğim, onu unsur ve 
timdeki arkadaşlar daha net ifade ederler size. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bazı savunmalarda 
ifade edildi, şu (göstererek) görev bölgesi yazan ibare, şu kısım. Göreve gidilen bölgeler mi 
yazılırdı, yoksa aynı zamanda geçilen güzergahlar da şu kısma yazılır mıydı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Güzergah trafiğin durumuna göre, İstanbul büyük bir 
şehir, yani güzergah konusunda personeli çok bağlamanın anlamı olduğunu düşünmüyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla göreve gidilen 
bölge mi yazılırdı ağırlıklı olarak?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tabi, görev bölgesi esastır, görev bölgesinde bazen 
hizmetler birleştirilebilir Avukat Bey. Dolayısıyla yani bir unsur gittiği zaman aynı anda birden 
fazla işlem de yapmış olabilir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok şunu merak ediyorum; 
sizin binanızdan yola çıkıldı ve Bakırköy'deki bir göreve gidildi, yol boyunca gidilen 
güzergahlar mı yazılır yoksa Bakırköy'e gidildi görev icra edildi, oraya Bakırköy mü yazılır?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Asıl olan yer neresiyse orası yazılır ama onun dışında...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Başka bir görev icra 

edilmedi, yalnızca Bakırköy'e gidildi, o güzergah yazılır mı yoksa görev bölgesi mi yazılır?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Efendim şimdi şöyle; istihbari bir görevle beraber, 

aynı zamanda bizim askeri de bazı görevlerimiz var, örneğin dönüşte bir yerden bir emanet 
alınacaktır, bir paket alınacaktır, bir şey alınacaktır, güzergah üzerindeyse birleştirilebilir bunlar.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hayır diyelim ki şunu 
varsayalım, hiçbir başka görev icra etmediler, görev yerleri Bakırköy'dü, Jandarma 
Komutanlığından çıktılar, Bakırköy'deki görevi icra ettiler ve geri döndüler ve başka hiçbir 
görev icra etmediler, bu durumda yalnızca Bakırköy mü yazılır?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: O kaydı ben tutmadığım için net ifade edemiyorum, o 
kaydı tutan arkadaşlara sormanızda fayda var.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü hani burası 
(göstererek) aynı zamanda sizin sütununuz, İstihbarat Şube Müdürü olarak siz onaylıyorsunuz 
bütün bu belgeleri.

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hatırlamıyor musunuz 

döneminizdeki uygulamayı?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Çok uzun yıllar geçti üzerinden Avukat Bey, 13 sene 

geçmiş, hatırlayamamam doğal yani.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Serkan Özel ve Muharrem 

Demirkale'nin Hrant Dink ve Ermenilik meselesiyle ilgili beyanları oldu. Serkan Özel; 
"Ermenilik faaliyeti benim tim komutanı olduğum Aşırı Sağ Faaliyetler biriminin alanında değil, 
Bölücü Örgüt Faaliyetleri timinin alanına girer" dedi, Muharrem Demirkale ise; "Hrant Dink 
konusu benim görev yaptığım birimin değil ASAF biriminin görev alanına girmektedir" dedi.
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TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yok ASAF değil, bölücü faaliyetler kapsamına girer. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Ermenilik veya 

Ermenicilik ve yanı sıra Hrant Dink'in yazdıkları, sözleri ve faaliyetleriyle ilgili İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube olarak yürütülen bir çalışma var mıydı, Emniyetin var 
çünkü, Emniyetin var. 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bizim kesinlikle yok, zaten kendi bölgemizde değil, 
sorumluluk bölgemizde değil, kesinlikle bizim kendisiyle ilgili bir çalışmamız yok, ki biz ismini 
bile olay olduktan sonra öğrendik, basından öğrendik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki ırkçı ve aşırı 
milliyetçi gruplar aşırı sağ faaliyetler kapsamında değerlendirilir ve onlara dönük bir çalışma 
yapılır mıydı, buna dönük bir tasnif var mıydı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Irkçı ve aşırı s... Yani iç güvenlik tehdit 
değerlendirmesinde mevcut bulunan şeyler doğal olarak bizim de yapımızda var ama kimisine 
aktif olarak çalıştık mı çalışmadık mı o konuda...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki öyle bir tasnif var 
mıydı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Efendim yani olayın üzerinden kaç sene geçmiş benim 
ayrılmamdan sonra ırkçı ve... Hatırlamıyorum yani, hatırlamıyorum böyle bir çalışma olduğunu. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Hrant Dink hakkında, 
hayatta iken, açılan davalar görülürken adliye binası önünde eylemler gerçekleşmişti, Emniyet 
tarafından bu eylemler izlenmiş ve raporlar oluşturulmuştu. İstanbul İl Jandarma Komutanlığı 
görevlileri tarafından bu eylemler izlendi mi?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Kesinlikle hayır.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Hrant Dink'in 

öldürüldüğü 19 Ocak 2007 tarihinde Mikdat Özbek, Mustafa Küçük ve Şeref Ateş Hrant Dink'in 
evi ile sahibi olduğu Beyaz Adam Yayıncılık'ın bulunduğu Bakırköy'de, üç unsur komutanı, bu 
konuyla ilgili bilgi sahibi misiniz siz?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bilgi sahibi değilim, yani bilgi sahibi değilim derken 
görev icabı gitmişlerdir, olayla ilgili...

MAHKEME BAŞKANI: Şimdi Avukat Bey dışarıda da eylemler var, sesi de 
alamıyoruz, öğle arası verelim, Aycan Bey öğleden sonra devam edeceğiz. Saat 12:07 itibariyle 
SEGBİS kaydına son verildi.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)

08/07/2020 TARİHLİ 108. CELSE 2. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Evet Avukat Bey sorularla devam ediyorduk, buyurun.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hrant Dink hakkında açılan 

davalar görülürken adliye binası önünde eylemler yapılmıştı, bunlar basın yayın organlarında 
geniş şekilde de yer bulmuştu. İstanbul İl Emniyet İstihbarat Şube ve İstanbul İl Emniyet Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğü görevlileri o duruşmaları takip ettiklerini, yaşananları kayıt altına 
aldıklarını, raporlara aktardıklarını söylemişlerdi. İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat 
görevlilerinin bu türden bir çalışması oldu mu o tarihlerde? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Hatırlayamıyorum. Hani gelişmeler ne yöndedir, ne 
olmuştur, ne bitmiştir istihbari bir çalışma anlamında değil de o gün olan olaylar nelerdir, 
duruşmada neler görülmüştür veyahut da o şey cereyan konusunda gösteriler sırasında Genel 
Komutanlığı bilgilendirmek üzere şunlar şunlar olmuştur tarzında belki olmuş olabilir ama 
hatırlamıyorum şu an. Onlar zaten varsa da görev sonuç raporlarında mevcuttur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki sizin İstanbul'da 
İstihbarat Şube Müdürü olarak görev yaptığınız dönemde alanda çalışan istihbarat personeli kaç 
personelle çalışma yapma gayreti içerisinde olurdu?
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TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tam net sayıyı hatırlamıyorum ama bir 120-150 
civarında personel vardı sanıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki hani alanda bir 
çalışma yapılacak...

TANIK AYCAN OKTAYLAR: O çalışmanın kapasitesine göre değişir yani, çalışma 
nedir, hangi çalışmadır ona göre değişir tabi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki unsurlar örneğin, bir 
unsur bir konuda çalışma yaparken bir başçavuş veya bir astsubay ve bir uzman çavuş beraber 
mi hareket ederlerdi, genel kural böyle miydi?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Edebilir, edebilir, başında gerekirse, çalışmanın 
önemine binaen gerekirse başında tim komutanı, gerekirse Terör Kısım Amiri de gidebilir.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki en alt düzeyde bir 
çalışma gerektiği durumda da mümkün olduğu kadarıyla bir istihbarat unsur komutanı bir 
uzman çavuş mu olur, genel itibariyle böyle mi çalışmaya giderlerdi?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Genelde astsubaydır, unsur komutanının kadrosu 
astsubaydır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki astsubay beraberinde 
uzman çavuşu da alır mı çalışma yaparken alanda genelde tek kişiyle mi, hani tek kişiyle mi 
çalışır yoksa genel itibariyle iki kişi olmaya özen mi gösterirler?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Genelde 2-3 kişi civarında giderler ama dediğim gibi 
çalışmanın özelliği neyse ona göre sayı artabilir yani.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Size yine göstermiş 
olduğum bu istihbarat personeli görevlendirme kayıt defteri var, bu görev defterinin 19 Ocak 
tarihinde Mikdat Özbek ve Musa Yıldırım'ın görevlendirme maksadının Beşiktaş MİT 
Müdürlüğü görevlileri personeli ile görüşmek ve Bahçeköy Merkez Cami'nde cuma namazını 
takip etmek için görevlendirildiler, şey bu, görevlendirme maksatları bu yazıyor. Zaten bunlar 
aynı unsur, Mikdat Özbek unsur komutanı, Musa Yıldırım unsur elemanı. 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Olabilir geçmiş gün hatırlamıyorum evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Fakat Musa Yıldırım o gün 

Bakırköy'deki hizmet binasında nöbet tuttuğunu söyledi gün boyunca. Peki gün boyu Musa 
Yıldırım Bakırköy'deki hizmet binasında nöbet tuttuysa Mikdat Özbek ile beraber bu çalışmaları 
yaptıklarına dair kayıt tutmuş olmaları doğru mudur, sizin görev yaptığınız dönemde 
uygulamalar bu şekilde miydi yoksa yapılan görevler çok nizami şekilde bu kayıt defterine 
aktarılır mıydı? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Şimdi şöyle söyleyeyim onu; o köy devriyesi gibi çok 
bağlayıcı bir şey olarak algılamayın onu, nihayetinde bunlar istihbarat personeli, oraya yazılmış, 
görevi esnasında herhangi bir bilgi gelir veyahut da herhangi bir eleman gelir görev yeri 
değişebilir ama ne olursa olsun, yani oradaki yazdıklarının, o defterin çok bağlayıcılığından 
ziyade o günkü görev sonuç raporlarına bakmamız lazım. Hani iddia ediyorsunuz ya oradaydı 
ayrıldı diye.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, Musa Yıldırım'ın 
zaten HTS kayıtlarına baktığımız zaman hiçbir zaman o gün belli bir saate kadar Mikdat Özbek 
ile aynı yerden HTS kayıtları çıkmıyor, ben şimdi uzun uzun sormamak adına okumadım size o 
kayıtları. Mikdat Özbek başka yerlerde, Musa Yıldırım ise başka yerlerde görünüyor fakat ikisi 
aynı anda göreve çıkmış gibi şurayı doldurmuş vaziyetteler. Yani şunu merak ediyorum; bu 
genel bir uygulama mıydı, bu tür şeyler olur muydu, yoksa siz istihbarat personeli olarak...

TANIK AYCAN OKTAYLAR: O şeydir, ekstra bir durum oluşmuştur onda da ondan 
ayrılmışlardır diye değerlendiriyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ekstra bir durum olmadığı 
müddetçe bu türden bir ibare yazılmamalıydı, herkesin görev yeri neresiyse o yazılmalıydı o 
zaman, buradan çıkan sonuç bu.

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yani şöyle, görev yeri yazılır ama biraz geniş de 
tutulabilir o, şey de değişebilir, yani görev yeri orası yazıyor diye başka bir yere gidemeyecek 
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anlamında bir bağlayıcılığı yoktur düşüncesindeyim ben. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet Avukat Bey başka sorunuz var mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var var, birkaç sorum daha 

var. Şimdi Mikdat Özbek diyor ki ben bir ay öncesinden Bakırköy'deki hizmet binasında nöbet 
tutacağım belirliydi. Dolayısıyla...

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Olabilir, aylık çıkar nöbet listeleri. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Zaten bir çizelge varmış ve 

o tarih itibariyle orada olacağı belliymiş fakat buna rağmen o gün Mikdat Özbek ile 
görevdeymiş gibi kayıt defteri tutulmuş. Bu olağan mıydı? Siz istihbarat personeli yapmadığı bir 
görevi icra etmiş gibi buraya yazar mıydı sizin döneminizde? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yazılmaması lazım, orada bir hata vardır ya da bir 
eksik işlem vardır, bilemiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki  iki farklı unsur 
komutanının ve farklı çalışma alanları olan unsur komutanlarının tek bir göreve gitmeleri olağan 
bir durum mudur?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: İcap ederse gidebilirler, tabi ki, görevin özelliğine 
göre.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dini motifli terör örgütleri 
hakkında istihbarat çalışması yapmak, aylık dergi temini. Aylık dergi temini önemli bir uğraş 
mı? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Pardon? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aylık dergi temini önemli 

bir uğraş mıdır?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Şöyle, aylık dergiden anladığım kadarıyla kastetmek 

istediğiniz şey örgütlerin veyahut da sempati duyan, onları takip etmesi lazım, tabi ki onları 
takip ediyorduk, örgütleri takip etmek açısından dergileri takip ediyorduk tabi ki.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki dergi teminini iki 
unsur komutanı beraber mi yapardı, bu o kadar önemli bir faaliyet miydi?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Pardon bir daha sorar mısınız?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dergi temini iki unsur 

komutanının birlikte hareket etmesini gerektirecek denli önemli bir faaliyet midir?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yani oraya geniş olarak yazılmış olabilir ama net bir 

şey söyleyemeyeceğim o konuda. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi sizin cinayet...
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bir de hangi dergi olduğunu bilmiyorum, ne dergisi 

olduğunu da şey yapamıyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yazmamışlar zaten. 

Cinayet 19 Ocak 2007 tarihinde saat 14:57'de işlendi, sizi saat 15:26'da ve 15:45'te Mehmet 
Ulutaş, 15:41'de Ali Barış Sevindik, 15:47'de Çağrı Özkan, 15:48'de de Hasan Dönmez aramış, 
bu görüşmeler Hrant Dink cinayetiyle ilgili görüşmeler miydi ve ne konuşulduğunu hatırlıyor 
musunuz?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Ne konuşulduğunu hatırlamıyorum ama cinayetten 
sonra, benim olayı öğrendikten sonra biraz önce beyan ettiğim, hani kamuoyunu ilgilendiren 
olaylarla ilgili aklımızda bilgi alabileceğimiz kişileri aramışlığımızdır, yani büyük bir çoğunluğu 
"bu adam kimdir, nedir" kendisi hakkında bilgi toplamak için yapılmış görüşmeler olabilir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Somut hatırladığınız bir 
şey var mı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yok. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu görüşmelerde "ya 

şu söylendi ve çok önemsendi..." 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yok, hatırlamam mümkün değil. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "...Biz şu konu üzerinde 

durduk..." 
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TANIK AYCAN OKTAYLAR: Mümkün değil, hatırlamam mümkün değil, yani şunu 
konuştuk... Ama konuşmanın genel içeriği Hrant Dink'in kim olduğu, hakkında bilgi varsa 
aldığımız bilgileri, ki bunu internetten, açık kaynaktan da destekleyip Genel Komutanlığa 
sadece bildirmek, komuta kademesine bildirmek. Bir istihbari çalışma anlamında herhangi bir 
şey yok yani. 

MAHKEME BAŞKANI:  (Anlaşılamadı! 00:08:21) 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var birkaç sorum daha, şu 

kadar daha sorum var. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun, tekrara düşmemek kaydıyla. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayetin işlendiği gün 

saat 16:24'te Ünal Karaosmanoğlu sizi aramış, 215 saniye süren bir telefon görüşmesi 
yapmışsınız, akabinde hemen sonrasında siz Ahmet İlhan Güler'i aramış 46 saniye süren bir 
telefon görüşmesi yapmışsınız ve sonrasında da yine 16:29'da Ünal Karaosmanoğlu'nu aramış 
ve bir telefon görüşmesi daha gerçekleştirmişsiniz. Ahmet İlhan Güler cinayetin işlenmesinden 
11 ay önce Yasin Hayal tarafından Hrant Dink'e yönelik eylem yapılacağı bilgisine sahip. 
Cinayet tasarısıyla ilgili Emniyet birimleri arasında 17 Şubat 2006 tarihinde yapılan bir yazışma 
var, yani cinayetten 11 ay önce yapılan bir yazışma var ve bu yazışma Ahmet İlhan Güler'in de 
imzasından geçmiş bir yazışma. Ahmet İlhan Güler yapmış olduğunuz bu telefon görüşmesinde 
Hrant Dink cinayetiyle ilgili herhangi bir bilgi aktardı mı veya cinayete dair herhangi bir 
öngörüde bulundu mu?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yok hayır, ben o görüşmenin içeriğinin sadece Hrant 
Dink'in kim olduğu, kişisel bilgiler ya da failler yakalandı mı, olay hakkında komuta kademesini 
bildirmek kapsamında yapılan görüşmelerdir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Ahmet İlhan Güler 
size hiçbir şey aktarmadı mı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Hayır, yani hatırlamıyorum şu an yani hakkında ihbar 
vardı, duyum vardı vesaire vesaire tarzında bir görüşme olsaydı mutlaka ve mutlaka söylerdim, 
ben de zaten burada söylerdim ama öyle bir görüşme söz konusu değil. Sadece olayın oluşu ve 
faillerin yakalanıp yakalanmadığı konusundaki görüşmelerdir. Şahıs hakkındaki kişisel bilgiler 
ve olay hakkında, olayın cereyan tarzı hakkındaki bilgilerdir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki İstanbul Cumhuriyet 
Başsavcılığına vermiş olduğunuz 29 Temmuz 2016 tarihli ifadenizde; "Ahmet İlhan Güler görev 
itibariyle benim muadilimdir..."

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "...kendisiyle asayiş 

toplantılarında il emniyet komisyon toplantılarında sık sık görüşüyordum." demişsiniz.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Görüşüyordum, aylık toplantılarda hep beraber, 

komisyon olarak görüşüyorduk hepimiz. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aylık toplantılara baktım, 

ayda bir düzenlenen il emniyet koordinasyon toplantısında siz de imzacılardan birisiniz. Peki bu 
toplantı dışında Ahmet İlhan Güler'le bir araya geldiğiniz ve istihbarat ağırlıklı olarak 
çalışmanın yürütüldüğü başka toplantılar olur muydu? Yani ayda bir il emniyet koordinasyon 
toplantısı yapıyorsunuz Vali Başkanlığında, İl Jandarma Komutanı, İl Emniyet Müdürü, MİT 
Bölge Başkanı, bunların hepsinin katılımıyla. Bu toplantılar dışında ayrıca istihbarat görevlileri 
olarak bir araya geldiğiniz başka periyodik toplantılar var mıydı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Mutlaka istihbari konularda birbirimizle bilgi 
alışverişinde olduğumuz görüşmelerimiz olmuştur, tabi ki olmuştur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Periyoduk düzenli 
toplantılar yapar mıydınız... 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yok periyodik düzenli bir toplantı değil...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani aylık il emniyet 

komisyon toplantıları...
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tamamen kişisel ve gelişen olaylara göre. 
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MAHKEME BAŞKANI: Evet Avukat Bey, son sorularınız.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tamamen kişisel ve şey...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hakim Bey ben aynı 

şeyleri sormuyorum, her sorum farklı...
MAHKEME BAŞKANI: Aynı şeyleri dönüp...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Her sorum farklı içerik 

taşıyor.
MAHKEME BAŞKANI: Eğer bu şekilde şey yapacaksanız karar alacağız, evet son 

sorunuz.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok son sorum değil 

benim. Benim birkaç sorum var. 
MAHKEME BAŞKANI: (Anlaşılamadı! 00:11:25) 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Son soru diye 

sınırlayacaksanız ben soru sormayacağım. Çünkü benim birden fazla sorum var. 
MAHKEME BAŞKANI: Ama aynı şeyleri soruyorsunuz.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aynı şeyleri sormuyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Üçüncü defadır aynı soruyu soruyorsunuz. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ahmet İlhan Güler'le 

yapmış olduğu telefon görüşmesinde aktardığı başka bilgi var mı diye soruyorum...
MAHKEME BAŞKANI: Yaz bakalım oraya, katılan vekilinin kendisine soru sorma 

konusunda sanığa aynı şeyleri sorduğu, aynı minvalde üçüncü defa soruların sorulduğu dikkate 
alınarak katılan vekilinin CMK 201 maddesinde doğrudan soru sorma hakkına usulüne uygun 
riayet etmesi konusunda sözlü olarak uyarı yapıldı. Evet buyurun.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben aynı minvalde soru 
sormuyorum, sorularıma devam edeceğim. 20 Ocak 2007 tarihinde Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığı görevlileri tarafından düzenlenen bir haber kayıt ve bildirim formu var. 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Hangi yıl?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şu belge.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tarihini göremiyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Önünüzde olsun, sorarken 

siz de bakabilin diye. 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Gözlerim zaten görmez, yakın sorunum var benim de. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu, Trabzon İl Jandarma 

Komutanlığı tarafından düzenlenen bir belge, 20 Ocak 2007 tarihinde düzenlenmiş. Der ki bu 
belgede; "Hrant Dink cinayetini Yasin Hayal organize etmiştir, 4 kişidirler, İstanbul'a gelerek 
keşif yapmış ve kroki hazırlamışlardır, cinayet için Ardeşen el yapımı silah temin etmişlerdir ve 
cinayet de Ogün Samast tarafından işlenmiştir." İçerdiği bilgiler bunlar. Cinayetin işlendiği 
günün ertesi günü yani 20 Ocak 2007 tarihinde saat 21:30'da düzenlenen bir belgedir bu. 
Trabzon İl Jandarma Komutanlığı veya Jandarma Genel Komutanlığı tarafından bu belge 
İstanbul İl Jandarma ve İstihbarat Şube Müdürlüğü olarak size gönderildi mi?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Dağıtım ve gereği bölümüne bakmak lazım, gelmişse 
mutlaka...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dağıtımda Bölge 
Başkanlığı ve Jandarma Genel Komutanlığı var.

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yok, bana geldiğini hatırlamıyorum böyle bir 
belgenin, gelse bile bölge polis bölgesi olduğu için zaten bekletmeyeceğim, anında polise 
göndereceğim bir belgedir bu. İstihbarat Şube Müdürü olarak bu belge benim önüme şu an 
gelmiş olsa direkt Emniyete bildiririm ben bu belgeyi.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Jandarma Genel 
Komutanlığından sizden bilgi mi istendi cinayet sonrası?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Şöyle, bilgi istendi değil, kamuoyunu ilgilendiren, 
toplumda infial uyandıran bütün bilgilerle ilgili ben komuta kadememi, sıralı amirlerimi 
bilgilendirmek zorundayım. Bu ister bir yerde bir patlama olur, ister malum olay gibi bir olay 
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olur veyahut da... Anlatabildim mi bilmiyorum. Bu şekilde infial yaratan bir olay olduğu zaman 
komuta kademem ve sıralı amirlerim boş duruma düşmesinler diye, komuta kademesinden 
kendilerine gelecek sorulara cevap verebilsinler diye, benim bölgemdeyse zaten direkt olayın 
müdahiliyim ben ama benim bölgem değilse olay hakkındaki bilgileri temin edip ben sıralı 
amirlerime ve komuta kadememe (Genel Komutanlığa kadar) bildirmek zorundayım, benim 
görev kapsamımda bu var. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz o gün kiminle 
muhatap oldunuz Jandarma Genel Komutanlığından, kime bilgi aktardınız? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Onu hatırlamıyorum, yani normalde, genelde buna 
benzer durumlarda Genel Komutanlık İDM merkezine gönderilir veyahut da ilgili kısım amiri 
kimse, olayla ilgili, ilgili kısım amiri kimse, bölücü faaliyetlerse işte orada terör... Yapılanmaya 
göre hiyerarşik olarak kimin ilgi alanındaysa ona göndeririz, belki Asayiş Şube'ye göndeririz, o 
konuda net bir şey söyleyemiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Jandarma Genel 
Komutanlığı ile yaptığınız görüşmelerde bu belge içeriğindeki bilgiler şifahi olarak size aktarıldı 
mı?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aktarılmadı, peki. Erhan 

Tuncel ve/veya Hrant Dink cinayeti zanlılarının İstanbul İl Emniyet Müdürlüğündeki sorguları 
Cerrah'ın iddiasına göre Milli İstihbarat Teşkilatı ve Jandarma tarafından da izlendi, Cerrah'ın 
iddiası bu. Sizden herhangi birisi Erhan Tuncel veya Dink cinayeti zanlılarının sorgusuna katıldı 
mı veya izledi mi?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Efendim alakası yok, benim bölgemde işlenen bir 
cinayet değil, benim bölgemde işlenen bir olay değil. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz cinayet sonrası 
İstihbarat Şube olarak bir iç değerlendirme yaptınız mı ve hangi sonuçlara vardınız bu 
toplantılarda? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: İç değerlendirme derken tabi ki faillerin yakalanması... 
Benim bölgem değil, Emniyetle mutlaka görüşmüşüzdür, belki bizim bölgeyle ilgili bir şey var 
mı, yapabileceğimiz bir şey var mı diye. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, bir infial 
uyandırdığında Jandarma Genel Komutanlığına bilgi aktardığınızı söylediğiniz için hani...

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tamam. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yaptığınız görüşmeler 

sonrası elde ettiğiniz bilgiler üzerinden bir değerlendirme yapıp o değerlendirmeleri ilettiniz mi, 
onu soruyorum ben size?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Değerlendirme yapmayız, biz sadece olan olay ve 
somut bilgiler neyse onları göndeririz, değerlendirme yapmayız. Değerlendirme yapmak bizim 
işimiz değil, hangi zabıta bölgesinde yapılmışsa onların işi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki iki soru daha 
soracağım, sonrasında bitireceğim. Şeref Ateş bu mahkemedeki savunmasında cinayetin 
işlendiği gün saat 16:00'da -cinayetten bir saat sonra- Trabzon İl Jandarma Komutanlığında 
görevli Okan Şimşek ile bir telefon görüşmesi yaptığını, Okan Şimşek'in Hrant Dink cinayetine 
dair cinayetten önce Trabzon İstihbarat Şube olarak bilgi edindiklerini ve bu bilgileri 
yüzbaşısına ve albaya aktardığını ilettiğini Şeref Ateş beyan etti, yani Okan Şimşek bu telefon 
görüşmesinde bunları beyan ediyor Şeref Ateş'e ve Şeref Ateş'in beyanına göre de bu 
görüşmeler yapılırken Mustafa Küçük de yanında. Şeref Ateş veya Mustafa Küçük, Okan 
Şimşek'le yapıldığını beyan ettikleri bu görüşmeyi size aktardılar mı İstihbarat Şube Müdürü 
olarak?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki benim son sorum var, 

sonrasında bitireceğim. Muharrem Demirkale bu mahkemedeki savunmasında şu türden bir 
beyanda bulundu; "Şubede oturuyordum, Aycan Yarbay ya oturduğumuz yere geldi ya bizi 
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çağırmıştı, Okan Şimşek'in İstanbul'a tayin olduğunu söyledi, ben bilmiyorum şahsen Okan'ın 
İstanbul'a tayin olduğunu, tanıyanınız var mı falan dedi, demek ki bu bir gündem olmuş orada 
yukarıda, ben 'komutanım tanıyorum' dedim, söyledim mert bir arkadaş, benim açımdan öyle, 
halen de öyle. Aycan Yarbay herhalde Ünal Albay'ın yanına gitti ki tahmin ediyorum birazdan 
baktım beni aradılar, alay komutanı seni çağırıyor dediler, gittim Ünal Albayım, Aycan 
Yarbayım var, ya Muharrem sen bu adamı tanıyor musun falan dediler, tanıyorum dedim 
komutanım, nasıl tanıyorsun falan dedi, vallahi komutanım dedim ben o iki yıl Urfa'da çok 
sıkıntılı bir süreç yaşadım, o yolsuzluk soruşturmasında önemli meseleler vardı, komutanlar 
açısından da ilgilendiren konular vardı, o zaman Okan da doğru yerde durdu, o yüzden dedim 
yani çocuk genelde dürüst bir arkadaş olarak biliyorum dedim. Ünal Albay böyle gözleri bir 
farklı bir şekilde baktı falan, hoşlanmadı cevabımdan. Ya dedi bu dedi Ermeni diasporasından 
para alıyormuş falan dedi, teşkilatı zora sokacakmış dedi, o yüzden böyle milletin aleyhine ifade 
verecekmiş gibi laflar söyledi, komutanım dedim benim tanıdığım Okan böyle bir kansızlık 
yapmaz. O zaman bi gidin bakın, ne yapıyor ne yapmayı düşünüyor, ondan sonra kötü bir 
düşüncesi yoktur umarım filan noktasında bir şeyler söyledi, ben de istemeyerek gittim, ama 
emir verdi komutan yani neticede istemeyerek gittim yani işin doğrusu biraz da yoklama çek 
anlamında..." gibi bir beyanı oldu, sonrasında Okan Şimşek ile görüştü, yaptığı görüşmeyi de 
dönüp Ünal Karaosmanoğlu'na aktardığını beyan etti.

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Okan'ın İstanbul'a tayin olduğunu olaydan sonra, belli 
bir süre sonra hatırlıyorum, geldi hatta Çekmeköy tarafı mı, uzakta Anadolu yakasında bir yere 
tayin edilmişti ama söylediğiniz olayı net olarak çıkaramadım, doğurdur ya da yalandır 
diyemiyorum, hatırlamıyorum çünkü.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, benim sorularım bu 
kadar.

MAHKEME BAŞKANI: Evet, katılan taraftan soru var mı başka? Yok. Sanık tarafına 
geçiyoruz, sorumuz var mı avukatlardan? Evet Avukat Bey buyurun.

SANIKLAR ALİ BARIŞ SEVİNDİK, EMRE CİNGÖZ VE ERGÜN YORULMAZ 
MÜDAFİİ AV. METE GENÇER: Şunu soracağım Aycan Bey; siz o dönem İstihbarat Şube 
Müdürüsünüz, bünyenizde İstanbul Jandarma'da birçok kişi çalışıyor, sanıklar da dahil, benim 
saydığım 18 kişi var mahkememizde yargılanan, İstanbul Jandarma personeli. Siz dediniz ki 
olay öncesinde bir bilgim yok dediniz. İddia da olay öncesinde işte Ogün Samast'ın arkasında 
oldukları, bildikleri vesaire. Adli Tıp raporları, kamera kayıtlarını incelediğinizi söylediniz. 
Şunu soracağım; bu 18 kişinin sizin hiçbir bilginiz olmaksızın ve sizin komutanınız Ünal 
Albay'ın bilgisi olmaksızın bir faaliyette bulunmaları, bir takipte bulunmaları mümkün mü?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Mümkün değil. 
SANIKLAR ALİ BARIŞ SEVİNDİK, EMRE CİNGÖZ VE ERGÜN YORULMAZ 

MÜDAFİİ AV. METE GENÇER: Tamam, başka sorum yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet sizin var mı Avukat Bey? Yok. Evet SEGBİS'teki 

sanıklara soralım, sorunuz var mı Aycan Oktaylar'a? Evet alalım önce, kimden başlıyoruz, evet 
Hamza Celepoğlu buyurun Hamza Bey sizin sorunuz nedir?

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Sesim geliyor mu?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Duyuyorum evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet sesi biraz açalım, Hamza Celepoğlu. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Birkaç sorum olacak kendisine, Sayın Aycan 

Oktaylar'a.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam buyurun. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Kendisi 2006-2008'de İstanbul İstihbarat Şube 

Müdürlüğü yaptı, kendi personelinden yargılananlar var onu biliyor, tekrar olması açısından 
sıralı amirleri kimlerdir, aşağıdan başlayarak, bu personelin Jandarma Genel Komutanlığı 
İstihbarat Başkanlığındaki bir şube müdürü veya İDM Amiri ile bir emir komuta ilişkisi var 
mıdır? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Emir komuta ilişkimiz yok. İDM Amiri...
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Sıralı amirlerinizi söyler misiniz?
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MAHKEME BAŞKANI: Sıralı amirler kimler?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Sıralı amirlerim benim öncelikle il jandarma komutan 

yardımcısına bağlıydık o dönemde, daha sonra alay komutanı, jandarma bölge komutanı ve 
Genel Komutanlık.

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Peki. Sizin Gökalp Kökçü tarafından alınan bir 
beyanınız var, ifadeniz var, onun üzerinden bir soru soracağım.

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Buyurun.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: İfadenizde şöyle geçiyor; "Hamza Celepoğlu 

cinayetin işlendiği tarihte Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığında görevliydi. 
Ancak görevinin ne olduğunu şu anda hatırlamıyorum." diyorsunuz. Bu soru hangi gerekçeyle 
soruldu, birincisi bu. ikincisi; savcımızla, Gökalp Kökçü'yle jandarmanın istihbarat yapılanması, 
timdeki personel kime bağlıdır şeklinde bir görüşmeniz, değerlendirmeniz oldu mu?

MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun. 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bir daha alabilir miyim soruyu lütfen?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Sizin Gökalp Kökçü'ye verdiğiniz ifadeniz var.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: 29/07/2016 ve bunun üzerine sizin hakkınızda 

kovuşturmaya yer olmadığı kararı verildi. Bu ifadenizin bir bölümünde şöyle diyorsunuz; 
"Hamza Celepoğlu cinayetin işlendiği tarihte Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat 
Başkanlığında görevliydi. Ancak görevinin ne olduğunu şu anda hatırlamıyorum." diyorsunuz. 
Benim ismimin bu ifade esnasında ortaya konulmasının, ifade edilmesinin gerekçesini öğrenmek 
istiyorum. 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: O gerekçeyi bilmiyorum, bana hangi soruda sormuşlar 
yani bir soruya cevap olsun diye vermişimdir, öyle değerlendiriyorum, öyle hatırlıyorum sanki. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Peki. Burada bir soru yok ancak İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı istihbarat personelinin kime bağlı olduğu, istihbarat yapılanması, kim kime bağlı, 
unsur komutanı, tim komutanı kime bağlı şeklinde savcıyla bir görüşmeniz ve değerlendirmeniz 
oldu mu? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yani soru sorduysa cevabını vermişimdir, orada da 
bana sorulan soru neyse bildiğim kadarıyla vermiş olduğum cevaplardır onlar.

MAHKEME BAŞKANI: Evet başka bir sorunuz var mı Hamza Celepoğlu?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Bitiriyorum Sayın Başkan. Çünkü ben İstanbul ve 

Trabzon istihbarat personelinin en üst amiri olarak olaylardan bilgim olmamam gerekçesiyle 
tutuklandım ve 27 ay tutuklu kaldım. Dolayısıyla eğer sizin personeliniz olan, bir kısmı tutuklu 
olan ve sonra bırakılan istihbarat personelinin üst amiri ben isem aynı zamanda sizin de üst 
amiriniz benim. Bu çerçevede soruyorum size; böyle bir bağlantı var mıdır?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yoktur. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: İstanbul İl Jandarma Komutanlığına atanmadan önce 

sizinle herhangi bir -ben hatırlamıyorum ama- görüşmemiz/irtibatımız oldu mu? 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Amir memur olarak olmadı tabi ama geçmişten 

birbirimizi bir şekilde tanıyoruz, ama bu görevle alakalı hiçbir görüşmemiz yoktur, sadece harp 
okulu mezunu olmamız, aynı birimlerde çalışmamız ve arkadaşlık görüşmesi gibi 
değerlendiriyorum, yoksa hizmete yönelik bir görüşme olduğunu sanmıyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet Hamza Celepoğlu başka sorunuz var mı? 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: 1 saniye bırakıyorum, bitti, bunu net öğrenmek 

istiyorum ben. Savcı sorguya aldı sizi, ifadenizi alıyor, ya istihbarat olarak kim kime bağlıdır, 
ben bu adamlar olay yerinde gözüküyor, bu adamların amiri kimdir, sizin amiriniz kimdir, 
istihbarat yapılanması, jandarmadaki yapılanma emniyet gibi midir, bir değerlendirme, konuşma 
oldu mu, bu çok önemli?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Şöyle; jandarmanın, hatırlamıyorum onu ama 
bilmiyorum ifademde ne var, ifademi görürsem belki hatırlarım.

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Yok, bununla ilgili bir şey yok ifadenizde. 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Olduğunu sanmıyorum, yok, yok hatırlamıyorum.
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SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Peki Sayın Başkanım teşekkür ediyorum, başka 
sorum yok. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, sorusu olan var mı? Muharrem Demirkale sorunuz 
var mı? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Var efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Evet buyurun sorunuz nedir?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Komutanım saygılar sunuyorum size.
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Teşekkür ederim sağ ol, geçmiş olsun. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Komutanım iki yıl emrinizde çalıştım PKK 

Masasında, çalışmalarımdan memnun muydunuz komutanım?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Gayet çalışkan bir arkadaşımızdın. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Çalışkan bir personeldin. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Sağ olun komutanım. Komutanım şimdi 

İstanbul gibi bir yerde MİT ve Emniyet personeliyle -istihbaratı kastediyorum- irtibata girmemiz 
gerekli midir?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Çok yankılı geliyor sesin Muharrem.
MAHKEME BAŞKANI: Yani İstihbarat, MİT ve Jandarma personeli hep beraber 

irtibatınız var mıydı diyor, hani bir olaylarda...
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yani tabi ki koordineli çalıştığımız konular olmuştur 

mutlaka.
MAHKEME BAŞKANI: Koordineli çalışıyordunuz. 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tabi ki. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Komutanım biz, az önce de buyurduğunuz gibi, 

Emniyet bölgesinde meydana gelen terör olayları, ki o dönem PKK olayları çok zirve yapmıştı 
biliyorsunuz, Genel Komutanlığa da bildirmek maksadıyla Emniyeti arayıp bilgi aldığımız 
oluyor muydu komutanım?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tabi ki, tabi ki. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Komutanım bunu soracaktım sadece. Biz bu 

irtibatlar yüzünden şu anda tutukluyuz. Teşekkür ediyorum, sağ olun.
MAHKEME BAŞKANI: Evet başka sorusu olan var mı SEGBİS yoluyla sanıklardan? 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Yavuz Karakaya Sayın Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Evet Yavuz Karakaya sorunuz nedir?
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Soruma geçiyorum Sayın Başkanım. Aycan Yarbayım 

öncelikle -Ünal Paşama da sordum ama- beni tanıyor musunuz? 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Tabi benim ikinci astımdın, ikiydin değil mi... Yok 

üçüncü astımdın Yavuz, ASAF timindeydin.
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Evet. Teşekkür ederim. Bakırköy'de bulunan İstihbarat 

Şube'nin de kontrolünde olan, bizim göreve çıktığımızda zaman zaman uğradığımız, zaman 
zaman elemanlarımızla buluştuğumuz, zaman zaman istirahat maksatlı, zaman zaman 
oradakileri ziyaret maksatlı gidişlerimiz noktasında bu binayı kullanıyorduk, bu binayı biliyor 
musunuz, ben teyit etmek maksadıyla, deminki beyanınıza da biliyorum, bunu teyit etmek 
maksadıyla soruyorum Aycan Yarbayım. 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bakırköy'deki bina bizim Jandarma Genel 
Komutanlığının zimmetinde olan bir binaydı, onun korunmasında, herhangi bir şey olmasın, 
binaya bir zarar gelmesin diye biz oraya personel görevlendiriyorduk. 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: İstihbarat personeli değil mi, bu personel istihbarat 
personeliydi?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: İstihbarat personeli koruyordu.
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Biz de göreve çıkanlar, sahada çalışanlar zaman zaman 

buraya gelir burada elemanlarımızla görüşme ya da buradaki personeli ziyaret etme ya da başka 
maksatlarla, istirahat maksadıyla da buraya uğruyorduk, bunda bir hilaf durumu var mı? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yok, katılıyorum bu konuda. Ki binaya sahip çıkma 
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anlamında da bunlar olağan şeyler, yani teşvik ettiğimiz şeylerdi. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet Yavuz Bey sorunuz var mı başka? 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Devam ediyorum efendim. Bu 2007'de ben ayrıldım 

efendim, biliyorsunuz bu beraber çalıştığımız süreçte bir de 2012 yılında bu Ergenekon 
soruşturması kapsamında bir soruşturma yapılmış sizlerle alakalı.

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Evet. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Ben oradan ayrılalı 5 sene olmuş. Bu süreç içerisinde, 

çalıştığımız süreç içerisinde ya da sonrası için benden memnuniyetsizliğiniz var mıydı, görev ve 
çalışma hususunda düşünceleriniz nedir?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Yavuz şöyle söyleyeyim, seni en iyi değerlendirecek 
tabi ki birebir çalıştığın komutanlarındı, dediğim gibi sen bana gelinceye kadar üçüncü astımdın 
ama seninle de tayin olduktan sonra zaten hiç denk gelmedik, görüşmedik aynı hatlarda. Ben 
olumsuz bir şeyini görmedim, senin hakkında olumsuz bir duyumum olmadı çalıştığımız süre 
içerisinde, görev yaptığımız süre içerisinde olumsuz bir yorum duymadım. 

MAHKEME BAŞKANI: Yavuz Karakaya başka bir sorunuz var mı?
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Sayın Başkan bir iki tane daha var, çok kısa, çok kısa 

ve net cevap beklediğim. Şimdi Aycan Yarbayım bu görev planlaması yapıyorduk biliyorsunuz 
unsur, tim olarak. Bu planlamaları ya bir gün önceden yapıyorduk ya da gideceğimiz gün 
yapıyorduk ve sahaya çıkıyorduk. Ancak bu süreç içerisinde planladığımız yerlerin dışında 
çeşitli gelişmeler oluyordu, bu gelişmelere göre de bu planlamamızda çeşitli sapmalar, 
değişiklikler oluyordu. Bu belki bir amirimizin emri olabiliyordu, belki kişisel işimiz oluyordu, 
belki göreve müteakip bir elemanımızın araması üzerine bir değişimler/değişiklikler oluyordu ve 
buna göre de gittiğimiz mevki değişebiliyordu. Bu konuda herhangi bir yanlış beyan var mı 
efendim?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bu konuda yanlış bir beyanın yok, şöyle, eksik bir 
beyan var, değişebilirsiniz ama bunları görev sonuç raporunda belirtmeniz lazım.

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Doğrudur. Bu görev defterinde değil de görev sonuç 
raporunda bu açıklanıyordu, zaten ben savunmamda da bunu açık...

TANIK AYCAN OKTAYLAR: (Anlaşılmadı! 00:31:17) görev sonuç raporudur zaten. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Evet. Tamam efendim teşekkür ediyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Sorunuz var mı başka?
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Var efendim, son sorumu soracağım. Şimdi iddia 

makamının yaklaşık olarak 18 personelle ilgili adeta tankıyla topuyla İl Jandarma İstihbarat 
personeli, işte Taksim gibi yoğun bir bölgede istihbarat araçları, istihbarat personeli, istihbarat 
kayıt cihazları noktasından gelerek bu cinayet öncesinde, anında ve sonrasında gerekli takip ve 
himaye ettiği şeklinde bir itham var. Bu itham bizleri de aşan, ta Genel Komutanlığa kadar şey 
yapan bir itham olduğu halde sanık pozisyonundakilere bakıyorsunuz uzman çavuşlar, 
astsubaylar ve ben de bu konuda 27 ay tutuklu kaldım Aycan Yarbayım ve bunu nedenle 
Ankara'daki darbe davasından sıfır delil, sıfır tanıkla ağır bir ceza aldım. Size sorarım; sizlerden 
habersiz 18 tane personel tankıyla topuyla şeyiyle böyle bir görev ifa ve icra etmesi mümkün 
müdür?

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bu kesinlikle böyle bir şey yoktur, kesinlikle böyle 
organize şekilde görev anlamında bir şey yoktur. Zaten aynı konudan dolayı ben de kısa dönem 
bir mağduriyet yaşadım ve aynı cümleleri Emniyette de söyledim, Savcı Bey'e de söyledim, bu 
arkadaşların hiçbiri, gözcülük yaptığı iddia edilen arkadaşların hiçbiri bizim personelimiz değil, 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığı personelinin bu konuda bir dahli olduğunu düşünmüyorum. 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Teşekkür ederim. 
MAHKEME BAŞKANI: Yavuz Karakaya başka sorunuz yok. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Teşekkür ederim efendim, sağ olun. 
MAHKEME BAŞKANI: Aycan Oktaylar başka söyleyeceğiniz bir şey var mı?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Teşekkür ederim hakimim. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet, tanık Aycan Oktaylar'ın daha önceki aşamalarda 

beyanları okunduğunda benzer nitelikte olduğu görüldü. Tanık huzurdan çıkartıldı. 
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Çıkabilirsiniz... Pardon sizin sorunuz mu var? Evet gel bakalım ön tarafa. İsminizi söyleyin.
SANIK ALİ ÖZ: Ali Öz. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet sanık Ali Öz, buyurun. 
SANIK ALİ ÖZ: Aycan kısa iki sorum var. 
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Buyurun komutanım. 
SANIK ALİ ÖZ: Göreve personel gönderiyoruz, bu göreve giden personel bir bilgi 

ettiği veya bir haber elde ettiği zaman ne yapar?
TANIK AYCAN OKTAYLAR: Haberin önceliği çok önemli, haberin aciliyeti çok 

önemli. İlk etapta tabi sıralı amirlerine bildirip haber kayıt bildirim formu dahilinde ilgili 
birimler nereyse oraya bildirmesi lazım. Çok acil bir şey varsa önden telefonla da bilgi vermesi 
lazım. 

SANIK ALİ ÖZ: İkincisi, bunun devamında bir soru; elde edilen bilgilerin kayda 
geçirilmesi kimin görevidir? Yani görev sonuç raporunun haber kayıt bildirim formuna 
yazılması kimin görevidir? 

TANIK AYCAN OKTAYLAR: Bu tabi ki İstihbarat Şube'nin görevidir. 
SANIK ALİ ÖZ: Teşekkür ediyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet başka sanıklardan var mı duruşma salonunda? Yok. 

Aycan Oktaylar'ın daha önceki aşamalarda beyanları okunduğunda benzer nitelikte olduğu 
görüldü, tanık huzurdan çıkartıldı. Evet çıkabilirsiniz. Kim var SEGBİS'te, Sedat Bölükbaşı, 
doğru mu? 

ZABIT KATİBİ: (Anlaşılmadı! 00:34:42)
MAHKEME BAŞKANI: Tamam SEGBİS'i kapatalım. 

(***KAYDA SON VERİLDİ***)

08/07/2020 TARİHLİ 108. CELSE 3. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Mahkememiz dosyasında yargılanan sanıklar Volkan Şahin 
ve Ahmet Faruk Aydoğdu ile ilgili dinliyoruz. Volkan Şahin ve Ahmet Faruk Aydoğdu'yu 
tanıyor musun? Volkan Şahin ve Ahmet...

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Tanıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Tanıyorsun, nereden tanıyorsun, tanışıklığını anlat bakalım, 

nereden tanıyorsun?
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Faruk Aydoğdu benim devrem, aynı okulda okuduk, 

Beytepe Jandarma Okullar Komutanlığında ve aynı yerde görev yapıyoruz.
MAHKEME BAŞKANI: Nerede görev yaptınız?
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığında.
MAHKEME BAŞKANI: Hangi tarihlerde görev yaptınız?
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Ben 2005 yılından 2008 yılının şubat ayına kadar 

yaptım, şubat ayında trafik kazası geçirerek gazi oldum efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Volkan Şahin'i tanıyor musunuz?
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Volkan Şahin de bizim yine aynı karakolumuzda 

astsubay rütbesindeydi, o şekilde tanışıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal var, bunlar bizim 

diğer dosyada ayrılıp hakkında mahkumiyet kararı verilen kişiler. Erhan Tuncel ve Tuncay 
Uzundal'ı Ahmet Faruk Aydoğdu ve Volkan Şahin'in evine gidip gelirken, sohbetlerde, 
kahvaltıda ya da aynı ortamda gördünüz mü, Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal?

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Erhan sadece, Erhan Tuncel karakola gelip gidiyordu 
Satılmış Astsubay'ın yanına, Volkan Astubay'ın yanına. 

MAHKEME BAŞKANI: Satılmış dediğin Volkan Şahin'in yanına gidiyordu, doğru 
mu? 

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Evet, Volkan Şahin Astsubay.
MAHKEME BAŞKANI: Peki Erhan Tuncel'in ne sıfatı var, yani hangi sıfatla gidiyor, 
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yani dışarıdan bir arkadaşı/dostu olarak mı yoksa sizin kullandığınız bir haber elemanı mı ya da 
dışarıdan kullandığınız bir kaynak olarak mı..?

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Hayır, şöyle tanıtmıştı bize efendim; adliyede yani 
asayiş olayında kimlik sorguladığını, orada kendisini tanıdığını, orada öğrenci olduğunu, o 
şekilde arkadaş olduklarını söylemişti.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki Ahmet Faruk Aydoğdu ile görüşmesi var 
mıydı Erhan Tuncel'in? 

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Ben şahit olmadım Ahmet Faruk Aydoğdu ile 
görüştüğüne. Yalnız sadece Volkan Astsubay'la görüşüyorlardı.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki Tuncay Uzundal var onu tanıyor musun, 
Tuncay Uzundal?

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Tanımıyorum efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Tanımıyorsun. Peki tekrar sorayım, Erhan Tuncel dedin 

Volkan Şahin ile görüşüyordu. Evde görüştüler mi, yani mesela kendi evinde, Volkan Şahin'in 
kaldığı evde görüştüler mi, karakol dışında dışarıda kafede ya da başka bir yerde gördün mü bu 
şahısları beraber? 

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Yani eve çağırdığını söylemişti ama ben kendisini 
evde görmedim. Bu da cinayetten sonra bölük komutanımız bizi odaya toplamıştı ve orada 
herkesten ne biliyorsa söylemesini istemişti, Volkan Şahin de orada söz aldı ve dedi ben eve 
çağırmıştım bir defa çay içmeye. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Şunu soracağım, Hrant Dink cinayeti 19 Ocak 
2007'de işlendi, ondan birkaç gün önce ya da bir haftası öncesinde Erhan Tuncel'i Volkan 
Şahin'le aynı ortamda gördün mü, gerek karakolda gerekse evde ya da dışarıda bir kafede 
gördün mü beraber?

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Hayır görmedim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Peki daha sonra gördün mü, yani cinayetin olduğu tarihten 

sonraki bir zaman diliminde gördün mü Erhan Tuncel ile beraber Volkan Şahin'i? 
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Sonra hiç karakola uğramadı efendim Erhan Tuncel.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki kendi aranızda Volkan Şahin ile yaptığınız 

konuşmalarda, Erhan Tuncel biliyorsun daha sonradan kimliği ortaya çıktı, basında da anlatıldı, 
aranızda Volkan Şahin'le yaptığınız konuşmalarda bir değerlendirme yaptın mı sen, işte bu 
adamla görüşüyordun bak bu adam işte Hrant Dink cinayetinden dolayı sorumlu, birinci 
derecede eylemi var... Bu konuda bir değerlendirme yaptınız mı?

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Evet yaptık efendim, yani bütün arkadaşlarımız aslında 
çok şaşırdık, hani nasıl bu şekilde irtibat kurduğuna, çünkü Volkan Astsubay herkesle arkadaş 
oluyordu, yani görüştüğü herkesi de bir şekilde eve çağırıyordu, kahvaltıya çağırıyordu, yani 
berberi de dahil buna. Biz yani "Komutanım yapmamanız gerekiyordu, bakın başınıza iş açtınız" 
gibisinden çok konuştuk kendisiyle. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Siz Volkan Şahin ile aynı evde kaldınız mı? 
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Aynı evde kaldık, yani bizim tuttuğumuz evimiz, 

devrem Güven Şahin'le biz ev tuttuk, kendi devrem, kendi oda arkadaşım, Satılmış Astsubay da 
cezaevinin misafirhanesinde kalıyordu, orada rezil oluyor diye bize dahil oldu. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki tekrar sorayım; Erhan Tuncel kendisini ne diye 
tanıttı size aynı ortamda karşılaştığınız zaman ya da Volkan Şahin Erhan Tuncel'i ne olarak 
tanıttı, bilginiz var mı? 

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Zaten karakola geliyordu, odaya geldiğinde selam 
verip, işte arkadaş olduklarını zaten görüyorduk ama onların bulunduğu ortamda, tabi misafiri 
geldiği için durmuyorduk efendim biz, dışarı çıkıyorduk, sadece selamlaşıyorduk ve çıkıyorduk, 
onlar kendileri konuşuyorlardı. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet tamam, son bir sorum var, Volkan Şahin ile Yasin Hayal 
ya da Ogün Samast'ı aynı ortamda gördünüz mü? 

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Hiç görmedim efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Benim sorum yok. Heyetten sorumuz var mı? Yok. 
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İddia makamının sorusu var mı?
CUMHURİYET SAVCISI: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Katılan tarafa geçelim, buyurun.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hangi karakola gelirdi 

Erhan Tuncel? 
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Trabzon İl Merkez Jandarma Karakolu. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu karakolda başka 

kimler görev yapardı? Hangi birimler vardı orada? 
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Orada bizim karakol komutanımızın odası, hemen 

yanında birinci ve ikinci asayiş tim komutanlığı odası, onun yanında da üçüncü ve dördüncü 
asayiş tim komutanlığı odası vardı efendim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki orada en rütbeli kişi 
kimdi? 

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Bölük orası, en rütbeli kişi bölük komutanımız, Sayın 
Yüzbaşı Murat Akça'ydı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki ağırlıklı olarak o 
karakoldaydı değil mi idareci olarak kendisi komutan olarak? 

TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Tabi ki, bölük komutanımızdı kendisi.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani o binadaydı, asıl 

faaliyet alanı da oradaydı.
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Odası da orada 

bulunmaktaydı, öyle mi?
TANIK SEDAT BÖLÜKBAŞI: Evet aynı bina içerisinde ve aynı koridor içerisindeydi.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, benim sorum bu 

kadar. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet katılan taraftan soru? Yok. Sanıklara geçelim, sanık 

müdafileri? Duruşma salonunda bulunan sanıklar? Yok. SEGBİS yoluyla katılan sanıklar 
sorunuz var mı tanığa? Yok. Evet, tanığın daha önceki aşamalarda alınan beyanları 
okunduğunda benzer nitelikte olduğu görüldü, SEGBİS bağlantısına son verildi.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)

08/07/2020 TARİHLİ 108. CELSE 4. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Evet Güven Şahin, bizim mahkememizde sanık olarak 
yargılanan Volkan Şahin ve Ahmet Faruk Aydoğdu ile ilgili olarak dinleniyorsun. Volkan Şahin 
ve Ahmet Faruk Aydoğdu'yu tanıyor musun, nereden tanıyorsun onu anlat bakalım bize?

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Tabi doğrudur, benim ilk görev yerim Trabzon'da 2005-2008 
yılları arasında Trabzon Cezaevinde Sevk Tim Komutanı olarak çalışıyordum, Ahmet Faruk 
benim devrem olur. Valla Satılmış Şahin, o zaman ismi Satılmış'tı da sonradan Volkan oldu, 
Volkan Şahin, o da bir buçuk sene, bir iki sene falan ev arkadaşımdı. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki şimdi senden önce başka bir tanık dinledik, 
onun da beyanları oldu, sana da sorayım. Erhan Tuncel, Volkan Şahin ve Ahmet Faruk Aydoğdu 
ile samimi bir şekilde görüşmeleri var mıydı, karakolda, evde ya da dışarıda ortamlarda, bu 
konuya tanık oldun mu sen? 

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Vallahi bir kere ben şuna şahit oldum, tabi onlar Merkez 
Karakolunda çalışıyordu, ben Trabzon Cezaevindeydim, cezaevinde çalıştığım için tabi 24 saat 
nöbet, nöbetten sonra gelince tabi vuruyorduk kafayı yatıp uyuyorduk, dinleniyorduk, bir kere 
Erhan'ın bizim eve geldiğini hatırlıyorum, bir 5 dakika 10 dakika durdum, sonra zaten ben de 
evden çıkıp gitmiştim.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki Volkan Şahin'i ya da... Kimin için gelmişti, 
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yani Volkan Şahin'in arkadaşı mıydı yoksa Ahmet Faruk Aydoğdu'nun arkadaşı mıydı, bilgin 
var mı? 

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Herhalde onların arkadaşıydı, çünkü Volkan Trabzon'da 
neydi ya, vallahi 12-13 sene oldu, bayağı da oldu, havaalanının karşısında bir mahalle vardı, ya 
o mahalleye işte önleyici hizmet devriyesi falan atıyordu, orada devriye atarken falan tanışmış 
olabilirler, muhtemelen oradan geliyordur arkadaşlıkları.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki Tuncay Uzundal var, Tuncay Uzundal'ı aynı 
şekilde eve gidip gelirken gördün mü, Volkan Şahin ve Ahmet Faruk Aydoğdu ile beraber 
konuşurken...

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Bizim eve... Vallahi bizim evde hiç hatırlamıyorum ya, yani 
ben geldiğine de şahit olmadım.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki şunu sorayım; Erhan Tuncel'in Volkan Şahin 
ile dışarıda görüştüklerine tanık oldun mu, ev dışında dışarıda görüşmeleri oldu mu, karakolda 
ya da başka bir ortamda?

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Karakolda dışarıda falan şahit olmadım, çünkü hani onların 
farklı bir arkadaş grubuydu, ben onlarla takılmıyordum. Vallahi Erhan'ı sadece bir kere bizim 
evde gördüm, böyle bir kahvaltı için mi ne gelmiş herhalde, işte böyle zaten bekar eviydi 
bizimki, o zaman hepimiz bekardık.

MAHKEME BAŞKANI: Peki Erhan Tuncel kendisini ne olarak tanıtmıştı, Volkan 
Şahin ne olarak bahsetmişti, yani bu mesleği nedir, işi nedir tarzında bir konuşma oldu mu 
aranızda?

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Vallahi ben üniversitede öğrenci diye biliyorum onu, 
Trabzon'da Karadeniz Teknik Üniversitesinde ama bölümünü falan hiç hatırlamıyorum, sadece 
üniversitede öğrenci diye tanıştırmıştı.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki daha sonra biliyorsun Erhan Tuncel Hrant 
Dink cinayetinde doğrudan azmettirme, eyleme katılmadan dolayı birinci derece sorumlu olduğu 
basında ortaya çıktı. Bu olaylardan sonra kendi aranızda Volkan Şahin, Ahmet Faruk Aydoğdu 
ve sen bir değerlendirme yaptınız mı? 

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Vallahi açık konuşayım, benim telefon numaram belki 20-25 
senedir aynı, tek hat kullanıyorum, Ahmet Faruk Aydoğdu ile... Ben 2008'de Hakkari Çukurca 
Komando Taburuna gittim, oraya tayinim çıktı, valla 2008'den beri Ahmet Faruk'la hiç telefonla 
görüşmüşlüğüm olmadı. Volkan'la da yalan olmasın 2 veya 3 sene önce, ara da tabi uzun bir ara, 
hiç görüşmedik, 2-3 sene önce bu beni aradı, "Ya komutanım öldün mü kaldın mı nerelerdesin" 
dedim, "Vallahi Güven işte uğraşıp duruyorum böyle saçma sapan işlerle" dedi, nerelerdesin 
dedim, ben işte o zaman, ben 2006'da istifa ettim, şimdi Çanakkale Belediyesinde memur olarak 
çalışıyorum, o zaman tayinim Tokat'a çıktı dedi ama hatırlamıyorum, Tokat'ın bir ilçesinde bir 
karakolda mı, karakol komutanı mıyım dedi...

MAHKEME BAŞKANI: Erhan Tuncel bu basında fotoğrafları çıktı, kimliği ortaya 
çıktı, yani bu Hrant Dink olayına doğrudan doğruya dahil olduğu anlaşıldı bu olaydan sonra. Siz 
kendi aranızda Volkan Şahin'le konuşma yaptınız mı bu konuda, işte bu şahıs bizim eve 
kahvaltıya geliyordu...

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Hayır hayır.
MAHKEME BAŞKANI: Yapmadınız. 
TANIK GÜVEN ŞAHİN: Ben vallahi yok, 2-3 sene öncesine kadar... 2008'den 2020'ye 

kadar 12 sene boyunca bir kere görüştüm, o da 2-3 sene önce falandı, işte Tokat'a tayinim çıktı 
falan dedi, onun haricinde valla ne yüzünü gördüm ne telefon görüşmesi yaptım. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Şimdi tekrar şunu sorayım sana; Volkan Şahin yani 
dışarıdan samimi olarak tanıdığı bir kişiyi ya da tanımadığı bir kişiyi sürekli olarak eve getiriyor 
muydu? Yani Erhan Tuncel'i kahvaltıya getiriyor, bir insan tanımadığı, samimi olmadığı bir 
insanı evine kahvaltıya getirmez. Böyle şeyler oluyor muydu yani Erhan Tuncel?

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Valla bir kere şahit oldum ona, bir kere şahit oldum, onun 
haricinde olmadım. Yani benim hani Volkan sonuçta iki sene ev arkadaşıydım ben onunla, zaten 
6 ay Foça'ya ben komando kursuna gittim, geriye kaldı 1,5 sene, valla o bir buçuk senede işte 
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yani afedersiniz böyle bira içmeye gittik, şudur budur yani bekardık o zaman, yani hovardalık 
çapkınlık, yani onun haricinde fazla bir şey olmadı. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet heyetten sorumuz var mı? İddia makamından soru var 
mı?

CUMHURİYET SAVCISI: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Katılan tarafa geçiyoruz, sorunuz var mı? Buyurun.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Satılmış Şahin ile 

kalmakta olduğunuz eve çok fazla misafir gelir miydi? 
TANIK GÜVEN ŞAHİN: Yok gelmezdi, yani öyle kız arkadaşlarımız falan vardi, tabi 

haliyle oluyordu, o zamanlar yani kız arkadaşlarımız, sevgililerimiz falan geliyordu, yani yoksa 
hani evde bir curcuna falan yok, çünkü bekardık zaten, Trabzon yani garip bir şehir, ben kendim 
Ankaralıyım, Trabzon'da zaten bekara kolay kolay ev vermiyorlardı, biz de evi bulduk, sağ 
olsun bir emekli öğretmen abi vardı, aman dedi girin eve de dedi işte komşuları falan rahatsız 
etmeyin dedi falan, giriş o giriş, tayin olana kadar oturduk. Yani eve öyle kız arkadaşlarımızın 
haricinde işte böyle ne bileyim, onun haricinde kimsenin hiç gelip gittiğini... Ya bir kere şahit 
oldum, onun haricinde yok öyle tanımadığım tipler, erkektir falan, yok öyle gelip giden olmazdı. 
Gelirse bizim orada devrelerimiz vardı işte, devrelerimizden 3-5 arkadaş bazen oturur, ne 
bileyim akşam biramızı içerdik veya gündüz belki bir kahvaltıdır, belki 1-2 kere denize giderdik, 
onun haricinde öyle bir şeyimiz yoktu. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, yani genel kural 
olarak kadın arkadaşlarınız gelirdi, bir de kendi devrenizden insanlar gelirdi, genel kural 
böyleydi, öyle mi?

TANIK GÜVEN ŞAHİN: Doğrudur evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu kadar. 
MAHKEME BAŞKANI: Başka sorunuz var mı katılan taraftan? Yok. Sanık 

müdafilerine bakalım, yok. Duruşma salonunda hazır bulunan sanıklar? Soru yok. Evet SEGBİS 
ile hazır bulunan sanıklar var mı sorunuz? Yok. Evet, tanık Güven Şahin'in beyanları alındı, 
benzer nitelikte olduğu görüldü, SEGBİS bağlantısına son verildi.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)
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09/07/2020 TARİHLİ 109. CELSE 1. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Evet, şimdi Pınar Hanım tanık olarak dinleniyorsunuz, daha 
önce de beyanlarınız var, hangi hususta dinlendiğinizi ben size kısaca hatırlatıyorum. Okan 
Şimşek ile telefon görüşmesi görünüyor, Adnan Acar sizin akrabanız mı oluyor, neyiniz oluyor?

TANIK PINAR ACAR: Eşimin amcası.
MAHKEME BAŞKANI: Eşinin amcası oluyor. Okan Şimşek'i tanıyor musunuz 

öncelikli olarak buradan...
TANIK PINAR ACAR: Evet akrabam.
MAHKEME BAŞKANI: Akrabanız oluyor. Adnan neyiniz oluyor bir daha söyleyin?
TANIK PINAR ACAR: Eşimin amcası.
MAHKEME BAŞKANI: Peki Okan Şimşek'le görüştünüz mü telefonla, 18 Ocak 2007 

tarihinde yani cinayetin işlenmesinden bir gün önce bir görüşmeniz oldu mu?
TANIK PINAR ACAR: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Hangi amaçla görüştünüz?
TANIK PINAR ACAR: Ben yüksek lisansa başvuru yapmıştım kendi okulumda, 

yüksek lisanstaki komisyondaki bir öğretmenimin ismi de Okan'dı, numaralarını telefonuma 
"Okan Abi 1" ve "Okan Abi 2" diye kayıt etmişim, öyle bir görüşmem oldu kendisiyle ama 
zaten yanlış kişiyi aradığımı fark edince de zaten sonlandırdım hemen.

MAHKEME BAŞKANI: Himmet Acar neyiniz oluyor tam olarak?
TANIK PINAR ACAR: Kayınpederim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu numara sonu 99'la biten numara doğru mu?
TANIK PINAR ACAR: Evet doğru.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Okan Şimşek'le bu amaçla görüştünüz, başka bir 

görüşmüşlüğünüz yok?
TANIK PINAR ACAR: Yok hayır.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki Adnan Acar ile Okan Şimşek arasındaki 

ilişkiyi anlatır mısınız?
TANIK PINAR ACAR: Nişanım tarihinde tanıştıklarını biliyorum, nişanımda zaten 

görüştüler tanıştılar, onun dışındaki şeyi, yani sadece bilgi amaçlı görüştüklerini biliyorum, 
başka bir şey bilmiyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki cinayetle ilgili bir konuşma oldu mu, 
öncesinde ya da sonrasında buna bir tanıklığınız var mı?

TANIK PINAR ACAR: Hayır yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Benim size soracak sorum yok. Heyetten sorumuz 

var mı? Yok. İddia makamının sorusu var mı? Yok. Katılan taraftan sorumuz var mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Herhangi bir sorumuz yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Yok. Evet sanıklardan sorumuz var mı? Yok. SEGBİS'le 

bağlanan sanıktan soru var mı?
SANIK ERCAN GÜN: Yok efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Yok. Evet senin başka söylemek istediğin bir şey yok 

herhalde. Tanığın daha önceki beyanları okundu, benzer nitelikte olduğu görüldü, tanık 
huzurdan çıkartıldı. Çıkabilirsiniz. Evet Derya Yıldız'ı alalım. Evet Derya Hanım önce kimlik 
tespiti yapıyoruz. Abbas ve Naciye'den olma 1984 Beykoz doğumlu, Ardahan Merkez nüfusuna 
kayıtlı olup halen Merkez Mahallesi Müjde Çıkmazı Sokak Numara 11 İç Kapı Numarası 3 
Beykoz/İSTANBUL, doğru mu adresiniz?

TANIK DERYA YILDIZ: Doğru. 
MAHKEME BAŞKANI: Yemininizi yaptıralım. 
MÜBAŞİR: Ayağa kalkalım.
MAHKEME BAŞKANI: Bildiğini dosdoğru söyleyeceğine, bildiğinden hiçbir şey 

saklamayacağına namusun ve vicdanın üzerine yemin eder misin?
TANIK DERYA YILDIZ: Ederim. 
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MAHKEME BAŞKANI: Şimdi mahkememizde tanık olarak dinleniyorsunuz, ben neye 
ilişkin tanıklık yapacağınızı size kısaca anlatayım. Hacı Şefik Şimşek var, tanıyor musunuz onu?

TANIK DERYA YILDIZ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Tanıyorsunuz. Şimdi onun beyanında geçtiği için sizi tanık 

olarak dinliyoruz. Şimdi olay günü yani daha doğrusu cinayetin işlendiği gün beraber bir öğle 
yemeği iddiası var, bu konuda hatırlıyor musunuz bu olaya ilişkin? Hacı Şefik Şimşek'i nereden 
tanıyorsunuz, onu bir anlatın önce?

TANIK DERYA YILDIZ: 2005 yılında Erzurum'da bir trafik kazasında babamı 
kaybettim. Olay yerinde tanıştık ve...

MAHKEME BAŞKANI: Polisti doğru mu?
TANIK DERYA YILDIZ: Efendim? 
MAHKEME BAŞKANI: Polis mi jandarma mı?
TANIK DERYA YILDIZ: Jandarma. 
MAHKEME BAŞKANI: Jandarma, tamam, yani ilişkiniz neydi tam olarak? 
TANIK DERYA YILDIZ: Anlamadım?
MAHKEME BAŞKANI: Arkadaşlık ilişkisi mi vardı?
TANIK DERYA YILDIZ: Evet orada tanıştık, daha sonra evrak işlerinde falan bize 

yardımcı olduğu için ailecek bir hediye alıp göndermeyi düşündük ama kendisi kabul etmedi. 
Sonra bir yemek sözü verdim, İstanbul'a geldiği zaman bir yemek ısmarlayacaktım. Öğleden 
önce birkaç kere görüştüğümüze göre muhtemelen o gün yemek yediğimiz gün, çünkü öğlen 
vakti yemiştik o yemeği. 

MAHKEME BAŞKANI: Saat kaçta yediniz yemeği hatırlıyor musun?
TANIK DERYA YILDIZ: 12:30 ile 13:30 arası.
MAHKEME BAŞKANI: 12:30 ile 13:30 arası. Nerede yediniz tam olarak, yer neresi? 
TANIK DERYA YILDIZ: Sahil tarafında bir yerdi.
MAHKEME BAŞKANI: Yani o restorandır, lokantadır ismi falan yok mu onun?
TANIK DERYA YILDIZ: Çiçek Köfte olabilir.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Ne kadar sürdü yemek toplam?
TANIK DERYA YILDIZ: Yani bir saattir, ben çalıştığım için öğle izninde gitmiştim.
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Peki Hacı Şefik Şimşek yemekten direkt ayrılıp 

nereye gitti, orada mı bulundu yoksa iş yerine mi gitti, bilginiz var mı bu konuda?
TANIK DERYA YILDIZ: Hiçbir fikrim yok, sadece yemek yedik. 
MAHKEME BAŞKANI: Anladım. Evet benim size sorum yok, heyetten sorumuz var 

mı? İddia Makamı sorusu var mı?
CUMHURİYET SAVCISI: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet katılan taraftan soru var mı? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Herhangi bir sorumuz yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Yok, evet sanıklardan? Avukat Bey mikrofona yakın bir 

şekilde. 
SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. METİN ATAMIŞ: Bu yemek 

sırasında Hacı Şefik Şimşek böyle bir aceleci bir hali var mıydı, yani bir yere yetişme gibi, 
yoksa rahat bir yemek miydi, yani öyle kendisi hani bir yere gitmek için böyle sıkıntılı bir 
şekilde miydi yoksa rahat mıydı?

TANIK DERYA YILDIZ: Yok hiç öyle bir hali yoktu, hatta geçmişten oradan buradan 
konuştuk,  İstanbul'a yeni geldiği için ben ona İstanbul'u anlattım, öyle bir aceleci tavrı yoktu.

MAHKEME BAŞKANI: Evet başka sorunuz var mı Avukat Bey? 
SANIK HACI ŞEFİK ŞİMŞEK MÜDAFİ AV. METİN ATAMIŞ: Yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Sanık tarafından, sanık müdafilerinden başka bir soru yok? 

SEGBİS ile katılan sanıklardan soru var mı? Sorunuz var mı? 
SANIK ERCAN GÜN: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Sorunuz yok. Evet, tanığın beyanları okundu, doğrudur bana 

aittir dedi. Tanık huzurdan çıkartıldı. Çıkabilirsiniz.
TANIK DERYA YILDIZ: Teşekkür ederim. 
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MAHKEME BAŞKANI: Evet şimdi bir tanık daha vardı herhalde, onu dinleyelim. Ne 
oldu, bağlantı mı yapıyoruz? 

MÜBAŞİR: Boş oda...
(***KAYDA SON VERİLDİ***)

09/07/2020 TARİHLİ 109. CELSE 2. BÖLÜM

CUMHURİYET SAVCISI: Başkanım, sanıkların üzerlerine atılı suçların vasıf ve 
mahiyeti, mevcut delil durumu, kaçma şüphelerinin bulunması nedeniyle tutukluluk hallerinin 
ayrı ayrı devamına karar verilmesi talep olunur, başka bir talebimiz yoktur. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Bu aşamada katılanlar vekilinden soruldu. Evet 
talebiniz var mı?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var Hakim Bey.
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir konuda beyanda 

bulunacağım. Şimdi mahkemeniz 14 Mart 2019 tarihli 90.duruşmada Hüseyin Kubilay Günay, 
Özel Yılmaz ve Handan Selçuk'un tanık olarak dinlenmelerine, tanık olarak dinlenmelerinin 
sağlanması için gerekli olan tüm işlemlerin yapılmasına karar vermişti. Müdahil taraf olarak 1 
Temmuz 2020 tarihli dilekçemiz ile Hüseyin Kubilay Günay, Özel Yılmaz ve Handan Selçuk'un 
tanık olarak bilgilerine başvurulmasına yönelik talepte bulunmadık, müdahil taraf olarak bu 
dilekçeyle esasında mahkemenizin oluşturduğu kararın gereğinin yerine getirilmesini talep ettik. 
Mahkemeniz ise 7 Temmuz 2020 tarihli duruşmada 14 Mart 2019 tarihli kararını göz ardı 
ederek Hüseyin Kubilay Günay, Özel Yılmaz ve Handan Selçuk'un tanık olarak bilgilerine 
başvurulmamasına yönelik bir karar oluşturdu. Özel Yılmaz, 1994 tarihi itibariyle MİT İstanbul 
Bölge Başkanlığında göreve başlamış, Bölge Başkanlığı Terör Daire Başkanı ve Bölge Başkan 
Yardımcısı olarak görev yapmıştır. Cinayetin işlendiği 19 Ocak 2007 tarihinde de Özel Yılmaz 
MİT İstanbul Bölge Başkanlığındaki görevini sürdürmektedir. 24 Şubat 2004 tarihinde İstanbul 
Valiliğinde, Vali Yardımcısı Ergun Güngör ve MİT görevlisi Handan Selçuk ile birlikte Hrant 
Dink ile görüşmeye katılmıştır ve esasında bu görüşmeyi yürüten kişi de Özel Yılmaz olmuştur. 
Ergun Güngör, görüşmeye katılan vali yardımcısı, İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı ifadesinde 
24 Şubat 2004 tarihinde Hrant Dink ile yapılan görüşmede yalnızca etkisiz eleman konumunda 
olduğunu beyan etmek suretiyle Özel Yılmaz'ın görüşmede baskın konumda olduğunu beyan 
etmiştir. Hrant Dink ile İstanbul Valiliğinde 24 Şubat 2004 tarihinde gerçekleşen görüşme, 
Genelkurmay Başkanlığının isteği ve talimatıyla gerçekleşmiştir. Özel Yılmaz, İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığı ifadesinde, Genelkurmay Başkanlığının Hrant Dink ile görüşülmesi 
istek ve talimatının MİT Müsteşarı Şenkal Atasagun'a iletildiğini ve Şenkal Atasagun'un da bu 
talimat üzerine MİT İstanbul Bölge Başkanı Hüseyin Kubilay Günay'ı aradığını ve Hrant Dink 
ile görüşmelerini istediğini beyan etmiştir. Özel Yılmaz ile Hüseyin Kubilay Günay'ın Şenkal 
Atasagun'un Genelkurmay Başkanlığından kim tarafından arandığı, bu görüşmenin yapılmasının 
neden istendiği, görüşme sonucunda MİT Müsteşarlığı tarafından ve MİT Müsteşarlığı 
tarafından da Genelkurmay Başkanlığında hangi bilgilerin aktarıldığı konularında elbetteki 
birçok bilgiye sahip oldukları açıktır. Ergun Güngör ve Muammer Güler'in tanık olarak 
bilgilerine başvurulmasına rağmen bu kişilerin görüşmenin karar vericileri ve esas yürütücüleri 
olarak bildirdiği, Hrant Dink'e yönelik saldırıların başladığı 2004 yılı Şubat ayında ve 
saldırıların yoğunlaşarak sürdüğü ileriki tarihte İstanbul'da görevli olan, aylık yapılan il emniyet 
koordinasyon toplantılarına da katılan Hüseyin Kubilay Günay ve Özel Yılmaz'ın bilgisine 
başvurulmamasına yönelik karar tartışma götürmez şekilde hatalıdır. Mahkemenizin Hüseyin 
Kubilay Günay, Özel Yılmaz ve Handan Selçuk'un dinlenmemelerine dair oluşturduğu gerekçe 
Ahmet Köksoy'un dinlenmesine dair oluşturduğu gerekçeyle çelişmektedir. Sonuç olarak Özel 
Yılmaz, Hüseyin Kubilay  Günay ile Handan Selçuk'un tanık olarak bilgilerine başvurulmasının 
gerekliliğinin dayanaklarını celse arası sunacağımız dilekçeyle beyan edeceğiz, bu aşamada 
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değil, yalnızca ana hatlarıyla beyanda bulunmak istedik, celse arası sebeplerimizi daha ayrıntılı 
olarak beyan edeceğiz ve dosyayı inceleyip dinlenmesini talep edeceğimiz tanıkların kimler 
olacağını da celse arası bildireceğiz.  

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Şimdi tutukluluk durumuna ilişkin Ercan Gün'den 
SEGBİS yoluyla beyanları soruldu. Evet Ercan Bey. 

SANIK ERCAN GÜN: Sayın Başkanım öncelikle hayırlı olsun yeni göreviniz. Ben 
şimdi tutuklulukla ilgili açıklamamı biraz uzun tutmak zorundayım, mahkeme başkanının 
değişmiş olması nedeniyle. 25 Temmuz 2016 tarihinde hakkımda gözaltı kararı verildi, bu 
gözaltı kararını öğrenir öğrenmez ben kendim şimdi mevcut bulunduğunuz Çağlayan 
Adliyesi'ne kendi ayaklarımla geldim ve Savcılığa teslim oldum. Teslim olunca 28 gün 
gözaltında tutuldum, bu süreç içinde yaptığım bir haberden dolayı FETÖ/PDY terör örgütüne 
üye olmadan tutuklandım yardım suçlamasıyla. Samsun Emniyetinde çekilen, Ogün Samast'ın 
jandarma ve polis arasındaki Türk bayrağı çıkarılan skandal görüntüyü yayınlayan 
gazetecilerden bir tanesi benim. Fakat bu görüntü daha önce hem Vatan Gazetesi'nde, hem 
Hürriyet Gazetesi'nde, hem Doğan Haber Ajansı'nda birçok yerde çıkmıştır Başkanım. Bu haber 
ilk defa FOX Haber'de veya o zaman TGRT FOX'ta yayınlanmamıştır. İlk kez o zaman 
yayınlanmadı, sonra kez de yayınlanmadı, benim ertesi günü hemen Ertuğrul Özkök de aynı 
görüntüleri haber olarak yayınladı. Sayın Başkanım, geçen salı günü siz de dinlediniz, Soner 
Dabağ gelmişti kameraman, bizim Samsun'a birlikte gittiğimiz şahıs. İddianamede somut olarak 
savcılık şunu iddia ediyor; beni oraya gönderen FETÖ/PDY örgütü üyelerinin olduğunu 
söylüyor, fakat Soner'i de dinlediniz, bizim oraya gidiş amacımız haberi tamamlamaktı ve 
kameraman arkadaşımı gönderen kişiler FOX Haber'di ve bunun da hem uçak bileti, hem 
konaklama ücreti, hem de zaten kameramanın Soner olması açık bir şekilde iddianın gerçek 
olmadığını ortaya koymaktadır. Sayın Başkanım, ayrıca bu görüntünün FETÖ/PDY üyeleri 
tarafından Zaman Gazetesi'nde bana verildiği iddia edilmektedir, bununla ilgili olarak da polisin 
hazırladığı fezlekede ve HTS kayıtlarında bunun gerçek olmadığı sabittir. Şöyle ki; o PDY 
üyeleri 5 kişinin bana bu görüntüleri verip örgüt amacı doğrultusunda yayın yaptığımızı iddia 
etmiştir fakat bu 5 kişinin hayatında hiçbir dönem yan yana olmadığı HTS kayıtlarında sabittir. 
Zaten polisin hazırladığı raporda dahi bu buluşmanın iddiasının "Mercan ile buluşmuş 
olabileceği değerlendirilmektedir" denmektedir, bu da gerçeği yansıtmamaktadır Başkanım. 
Çünkü o dönem HTS kayıtlarının hiçbirinde bu şahıslarla bir arada bulunmayı hepsiyle birlikte 
görüşme bile yoktur. Ayrıca bu haberde ulusalcılar ve Ergenekon'un hedef alındığı iddia ediliyor 
iddianamede, Başkanım bunun gerçek dışı olduğunu çok somut bir şekilde bir dakikalık haber 
izlenirse görülebilir, zannedersem... Sizin izleyip izlemediğinizi bilmiyorum ama üyeleriniz 
izlemişlerdir. O haberde bir tek kelime ne Ergenekonla, ne ulusalcılıkla ilgili bir kelime yoktur. 
Orada hiç kimse hedef alınmamıştır. Ayrıca zaten FOX Haber'in Ergenekon kumpasına karşı 
tutumu açık ve nettir, kamuoyu tarafından da bilinmektedir, benim böyle bir haberi yapma 
ihtimalim yoktur, çünkü zaten haberin kendisi bunun olmadığını gösteriyor, bu iddiayı iddia 
makamının nereden iddia ettiğini bilemiyoruz fakat bu iddianın delili de yoktur. Başkanım 
ayrıca bu konuyla ilgili 2007 yılında ben Bakırköy Cumhuriyet Savcılığı tarafından bir 
soruşturma geçirdim, Jandarma Genel Komutanlığı bu konuda bizim kendilerini hedef 
gösterdiğimiz iddiasıyla dava açtı, bu davada beraat ettik biz, yani aynı şu anda söz konusu olan 
görüntüler o zaman da dava konusu oldu, dosyada vardır. Şimdi Başkanım o dönem sıcağı 
sıcağına yapılan bir soruşturmada bunun amacının ne Türk Silahlı Kuvvetleri'ni ne de polisi 
hedef almadığını, burada sadece Samsun'daki o jandarma ve polislerin ihmallerinin büyük bir 
suç olduğunu o zaman da savcı tespit etmiş. Şimdi esasında Savcılık makamı benim jandarmayı 
hedef aldığımı iddia ediyor fakat bakıyorsunuz ki bu dosyanın çoğunda jandarma ve polis sanık, 
tutuklu, bir kısmı şu anda tutuklu kalmadı ama benden başka tutuklu kalmadı ama benden başka, 
sivil olarak da zaten bir tek tutuklu ben varım, 50 kişilik sanık içinde bir tek sanık benim Sayın 
Başkanım sivil olarak. Şimdi Sayın Başkanım, bu iddianameyle ilgili savunma yaptığımız 
esnada mahkemenize suç duyurusu olarak başka bir dosya eklendi, bu dosya 7 Şubat MİT 
kumpasıyla ilgiliydi. Başkanım bunda bir itirafçının benim hakkında söylediği birkaç cümle 
beni o dosyaya eklemlendirdi ve ben Silivri'de tutukluyken tekrar tutuklandım bu sefer örgüt 
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üyeliğinden ve bu şahsın ifadesinde benimle ilgili söylediklerinin gerçek olmadığı bizzat 
Savcılık makamının hazırladığı iddianamede mevcuttur, ben kelime kelime okuyorum, 7 Şubat 
MİT kumpasıyla ilgili Savcılık makamının ayrıca şu kelimelerle ifade ettiği iddianamede şunları 
söylemiştir; "Şüphelinin (yani benim) bahsi geçen 7 Şubat MİT kumpası olayıyla ilgili olarak 
kendisine izafe olunacak herhangi bir bulgu iddianame tanzim aşamasında elde edilememiştir." 
Tam 24 ay sürmüştür bu iddianamenin hazırlanması ve biliyorsunuz o çok önemli bir 
soruşturma ve benim o soruşturmada şu anda yargılanmamış olmam bile benim masum 
olduğumu ortaya çıkarıyor. Eğer böyle bir durum olsaydı, benim öyle bir kumpasta adım olsaydı 
zaten 24 aylık soruşturmada bu ortaya çıkacaktı. Ancak o iddianame tekrar mahkemenize ek 
olarak geldi, burada ise bazı hususlar vardı, bu hususları izah  etmek istiyorum, bir tanesi Yunus 
Dolar'ın ifadesi, Yunus Dolar gelip mahkemenizde ifade verdi ve ifadesinde mahkeme 
başkanımız iki defa kendisine somut olarak şunu sordu; Ercan Gün'ün bu örgütle ilgili fiili veya 
eylemlerinin hangisi biliyorsunuz, hangisine tanık oldunuz sorusuna iki defadır 
"hatırlamıyorum, bilmiyorum" dedi. Şimdi Başkanım benim örgütle iltisaklı olduğum kişi 
olduğunu iddia eden şahıs itirafçılık yasasından yararlanmıştır ve bunun gerekçesi olarak da 
kendine göre bazı şeyler uydurmuş ve bunun da gerçek olmadığı mahkemeniz tarafından da en 
azından sorgu sırasında ortaya çıkmıştır. Birleştirme kararında, yani birleştirilen iddianamede 
Bank Asya ile ilgili, bir para hareketiyle ilgili bir konu var, onu da izah edebilirim Başkanım, 
şöyle ki, onlar zaten dosyada delilleriyle var, iddianamede dayım Aydın Kavan'ın ikimizin 
arasındaki ticaret gerekçesiyle 47 bin dolar bankaya yatırmış olduğu para, sanki benim örgüt 
elebaşının talimatıyla yatırdığım iddia edilen paradır. Başkanım biliyorsunuz Ocak 2014 yılında 
FETÖ elebaşının örgüte verdiği talimatla Ocak ayında bu paralar yatırılmaya başlanmıştır fakat 
bu para dayım tarafından bana, yani fiil de bana ait değil, dayım tarafından yatırılan bir para, 31 
Temmuz 2014'tedir, yani 9 ay sonra yatırılmıştır para. Ayrıca bunun ticari olduğu da belgelerle 
sabittir. Dayımın küçük ortağı da gelip bunu teyit etmiştir mahkemenize. Şimdi Başkanım bu 
gerçek bu kadar açıkken bile maalesef iddianamede sanki benim örgüt adına para yatırdığım 
iddia edilmiştir fakat bu parayı benim yatırmadığım, dayımın yatırdığı ortadadır. Ayrıca bu para 
yatırılan yerin benim açımdan ticari bir amaçla kullanıldığı da şöyle sabittir; Temmuz... Sesim 
geliyor mu Başkanım? 

MAHKEME BAŞKANI: Evet geliyor, duyuyoruz. 
SANIK ERCAN GÜN: Başkanım 2015 tarihinde TMSF biliyorsunuz bankaya el koydu, 

bankaya el koyduktan sonra dahi ben küçük ortağına buradan 10 bin dolar para gönderdim, eğer 
örgüt amaçlı olsa bir kişi buraya niye para yatırsın. Ayrıca daha önemli bir husus, MASAK'la da 
sabit, bu konuyla ilgili bilgi de mahkemenize sunuldu. Ocak 2014 tarihinde benim kendi Garanti 
Bankası hesabımda 168 bin TL para duruyor, o para hiçbir yere gönderilmemiş yani sabit 
duruyor ve hiçbir zaman da hiçbir bankaya sevk edilmemiş. Dayımın yatırdığı paradan dolayı 
ben şu anda Bank Asya'dan dolayı suçlanıyorum. Bunu da bilgilerinize arz ederim. Şimdi 
Başkanım son olarak Bylock iddiasıyla ilgili konuya geçmek istiyorum. Sayın Başkanım, bu 
ikinci iddianame hazırlanmadan önce 3 defa Savcılık makamınca polise benim Bylock 
hesabımın olup olmadığı sorulmuştur, bu 3 seferinde de polis makamı tespit tutanaklarında bana 
ait Bylock olmadığı halen dosyada mevcuttur, ancak nedense 7 Şubat MİT kumpasıyla ilgili 
dava dosyasında Bylock'la ilgili bazı dokümantasyonlar dosyaya girmiştir. Şimdi bu dosyadaki 
bu dokümanların bu konunun en uzman kişisi Tuncay Beşikçi tarafından incelenmiştir. Tuncay 
Beşikçi biliyorsunuz morbeyin skandalını ortaya çıkaran kişidir, yani Bylock konusundaki en 
uzman kişidir. Onun yazdığı rapor da şu anda sizde mevcuttur, ben oradan sadece birkaç bölümü 
okumak istiyorum kısaca; polis tutanağındaki verileri inceleyen Beşikçi, tutanakta yer olan 
CGNAT kayıtları ile Bylock kullandığı iddia edilen cihazın Bylock sistemindeki kayıtlı 
olmadığının anlaşıldığını belirtmiştir, yani böyle bir CGNAT kaydı ile telefon kaydının 
birbirlerine uyuşmadığını ortaya koymuştur. Ayrıca bu uyuşmazlığın sadece bununla ilgili değil 
bütün log kayıtlarıyla ilgili olduğunu ifade etmiştir ve geniş bir konu olduğu için de ben çok 
fazla üzerinde, teknik olduğu için de bilemiyorum, fakat siz de okursanız göreceksiniz ki 
Beşikçi'nin söylediği şudur; Ercan Gün'e ithaf edilen bu Bylock kayıtları ona ait değildir diyor 
ve bunun altına imza atıyor, bunun altına imza atan kişi de bu işin en uzmanı. Sayın Başkanım 
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dönelim esas meseleye, 15 Temmuz darbe gecesi biz FOX Haber olarak bu lanetli geceyi 
Türkiye'deki demokrasinin devam etmesi için elimizden geleni yaptık ve ben şahsen de kişisel 
Twitter hesabımda bu darbenin ilk anından itibaren lanetledim, halen de lanetliyorum, bütün 
terör örgütlerini lanetliyorum, gelecek/geçmiş bütün terör örgütlerini lanetliyorum. Şu anda 
karşınızda terör örgütüyle yargılanan bir şahsım fakat görüyorsunuz ben bütün terör örgütlerini 
aynı kefede görüyor ve lanetliyorum. Başkanım daha önemli bir şey var, o kimsenin darbe 
bitmeden önce cesaret edemeyip yazamadıklarını ben yazdım, bugün şu anda dosyanızda var, 
twitterimde aynen şu cümleyi yazdım; "Meclisimizi bombalayan bu alçaklar, Yunan askeri bile 
bunu yapmaz" dedim. Şimdi bunu söyleyen bir insan şu anda karşınızda yargılanıyor ve daha 
ağır yazdığım sözler var ve onlar sabit bir şekilde dosyada delilerde duruyor. Yani bir insan 
kendini daha fazla nasıl ifade edebilir. Başkanım tam 48 aydır tutukluyum ben, tutuklanma 
gerekçem örgüt üyeliği. 1441 gündür tutukluyum. Artık peşin peşin cezamı çekmişim. Ayrıca 
benimle beraber daha önce tutuklanan bazı gazeteciler 6 yıl 3 ay ceza aldılar ve bunlar birinci 
derece mahkemelerde yargılandılar, onlar onandı, onananların bir kısmı Yargıtay tarafından 
onandı, suçları sabit görüldü, şu anda tahliye edildi iki haftadır, yani tahliye edilmeye başladı 6 
yıl 3 aylar. Ben ise halen yargılanıyorum, tutuklu yargılanıyorum. Başkanım kaçma şüphem 
niye yok; halen bir iş yerinde çalışıyorum, sabit bir ikametgahım var, ayrıca 3 tane evladım var, 
ben birini üniversiteye hazırlanırken göremedim üniversiteyi kazandı, biri de ortaokulda koleji 
kazandı onu da göremedim. Daha kötüsü, daha iki yaşındaki oğlum şimdi ilkokula başlayacak, 
onun okula gideceğini göremeyeceğim ben. Eğer siz benim özgürlüğümü vermezseniz bunlar 
yaşanacak. Başkanım son iki yılda neler yaşanmadı ki, şimdi bu pandemi döneminde 5 aydır 
çocuklarımı göremiyorum, 5 aydır hem sağlık açısından hem kendim çok ciddi sıkıntılar 
yaşıyorum. İki yıl içinde kayın validemi kaybettim, amcamı kaybettim, dayımı kaybettim, 
anneannemi kaybettim. Şimdi daha büyük korkum var, babam iki yıldır yatalak, kronik kalp 
yetmezliği var, artık konuşamıyor. Tek dünyada istediği bir şey Allah'tan oğlunu son kez dünya 
gözüyle görmek. Benim de önce Allah'tan sonra mahkemenizden tek dileğim bir an önce en 
azından babamı görebilmek, çocuklarıma kavuşmak. Tutukluluğumun bu aşamadan itibaren 
hukuken hiçbir faydası olmayacağını görüyorum, mahkemenizden tutukluluğumun devamının 
bitirilmesini talep ediyorum, saygılarımla. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet, sanık Ercan Gün müdafi burada mı? 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. UĞUR GÜNER: Buradayım efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun Avukat Bey, mikrofonu verelim. Sanık Ercan Gün 

müdafinden iddia makamının tutukluluk durumuna ilişkin mütalaasına dair beyanları soruldu. 
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. UĞUR GÜNER: Sayın Başkanım, Sayın 

Üyeler, tabi öncelikle Savcılık mütalaasına katılmıyoruz. Bundan bir önceki celsede biz tahliye 
talebinde bulunurken o celsenin bizim için ayrı bir önemi olduğunu söylemiştik Sayın 
Başkanım, siz yoktunuz o celsede, hayırlı olsun göreviniz bu arada, o celsede müvekkilimiz 
artık terör örgütü üyeliğinden mahkum olması halinde, yani kendisi de belirtti, 6 yıl 3 ay ceza 
alması halinde infazını tamamlamıştı. Ancak buna rağmen, bunu belirtmemize rağmen 
müvekkilimizin tutukluluğunun devamına karar verildi. Yine bu celsenin de ayrı bir önemi var 
bizim için, müvekkilimiz bu sefer de 4 yılı doldurdu, kendisi söyledi, 48 aydır örgüt 
üyeliğinden, başka bir suçtan değil, örgüt üyeliğinden tutuklu yargılanıyor. Peki müvekkilimiz 4 
yıldır neden tutuklu; sadece habercilik faaliyeti sebebiyle tutuklu, gazetecilik yaptığı için 
tutuklu. Bunun en somut göstergesi  yani Türk basınının en saygın kurumlarından biri olan 
Türkiye Gazeteciler Cemiyeti'nin o sene, 2007 yılında müvekkilimizin yaptığı habere en iyi 
haber ödülü vermesinden sabit. Bunun yanında müvekkilimiz atıfta bulundu, Bakırköy 
Cumhuriyet Başsavcılığının takipsizlik kararıyla da müvekkilimizin habercilik faaliyeti yaptığı 
sabit, yani sadece bir cemiyetin ödülü değil bir yargı mercinin kararıyla da sabit. Müvekkilim 
söyledi ancak ben aynen okumak istiyorum, takipsizlik kararında "Tüm yayın topluca 
değerlendirildiğinde şüphelilerin askeri veya emniyet teşkilatını aşağılama, hakaret, iftira suçunu 
işleme kastıyla hareket etmedikleri, kamu görevlileri tarafından ağır bir şekilde işlenen bir suçun 
bilgisi kamuya iletme çabası içinde oldukları anlaşılmakla" deniyor. Şimdi hal böyleyken artık 
müvekkilimizin 4 senedir habercilik faaliyeti nedeniyle tutuklu olduğu sabit. Peki iddianamede 
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ne iddia edildi; Ergenekon operasyonlarına, kumpasına zemin hazırlamak için jandarma 
aleyhine algı yaratmak amacıyla haber yapıldığı ve bu haberin Ekrem Dumanlı, Faruk Mercan, 
Adem Yavuz Arslan ve Halil İbrahim Koca ile bir araya gelip onlardan elden alındığı iddia 
ediliyor. Şimdi bir kere hep söyledik Sayın Başkanım bu dört senede, söylemeye de devam 
edeceğiz, çünkü çok açık bizce, Ergenekon kumpası Türk Silahlı Kuvvetlerinin komuta 
kademesini hedef alan ve komutanların tutuklandığı bir kumpas, yani kim çıkıp diyebilir 
müvekkilimiz Samsun'da emniyet yerine jandarma demeseydi o haberde, o maddi hatayı 
yapmamış olsaydı Ergenekon kumpası yapılmayacaktı, komutanlar tutuklanmayacaktı... İkinci 
husus bu 4 kişiyle müvekkilimizin bir araya geldiği, biz iddianamede bunu görünce tabi HTS 
kayıtlarını incelemeye başladık, incelerken de herhalde bu 4 kişiyle bir araya gelmiştir ki 
iddianamede böyle yazmış Savcılık makamı dedik ama HTS'de böyle bir kayıt yok. Dedik biz 
hani avukatız sonuçta, gözden kaçırmış olabilir, sürekli HTS kaydı incelemiyoruz, polis belki 
tespit etmiştir bunu, fezlekeye bakalım dedik, fezlekede de yok. Müvekkilim de söyledi, Faruk 
Mercan ile görüşmüş olabileceği yazıyor fezlekede. Onun dışında söz konusu habere konu 
görüntüler sadece müvekkilimize gönderilmemiş, Vatan Gazetesi'nin internet sitesinde, Hürriyet 
Gazetesi'nde, Doğan Haber Ajansı'nda yayınlanmış, Ertuğrul Özkök yazısında görüntüler bana 
geldi yazmış, Ahmet Kekeç bize geldi yazmış Star Gazetesi'ne, Samsun'da bir ihbar yapılmış, 
görüntüleri 3 farklı yere koyduk, bakın medyaya servis edeceğiz diye emniyete ihbar yapılmış, 
üstüne üstlük bunları Sayın Başkanlığınız iddianame iade kararlarında da söylemiş ancak 
bunlara ilişkin hiçbir şey yapılmamıştır ve sadece görüntüler müvekkilimize gönderilmiş gibi 
yargılama devam etmektedir. Bunun dışında salı günü dinlendi kameraman Soner Dabağ, FOX 
TV kameramanı, müvekkilimiz Samsun'a FOX TV kameramanıyla birlikte, masrafları FOX TV 
tarafından karşılanarak gitmiştir. Yine tek sebebi haberciliktir, görüntülerin çekilmesidir ve 
haberi sunmaktır. Belirtmek istediğim diğer bir husus jandarma aleyhine algı iddiası: Şimdi bu 
davada iddianame düzenlendiğinde, üçüncü iddianame, davanın medyadaki adı "Dink Jandarma 
Davası" idi, görüntülerde jandarmalar var, iddianamede jandarmalar var ancak algıyı 
müvekkilimiz yapıyor şeklindeydi iddia. Daha da ötesi Sayın Başkanım, Üyeler, görüntüyü 
çekme talimatını veren kişiler dışarıda, görüntüde bulunan jandarmalar da şu anda dışarıda, 
ancak müvekkilimiz 4 senedir özgürlüğünden mahrum. Son olarak efendim, müvekkilimiz daha 
önce bu dosyada Sayın Başkanlığınız tarafından tahliye edildi, yani aslında tutukluluğun 
gerekçelerinin bulunmadığı, müvekkilimizin bu dosyada tahliye edilebileceği bu mahkemenin 
kararıyla sabit. Daha sonra Başsavcılık itirazıyla ikinci kez tutuklandı müvekkilimiz, ancak 
burada önemli olan yargılamayı yürüten mahkemenin müvekkilimizi tahliye etmiş olmasıdır. 
Koşullarda, delillerde hiçbir değişiklik yok, tam aksine müvekkilimizin tutukluluğu 4 yıla çıktı. 
Üye Hakim Ali Özcan'ın karşı oy yazıları var, CMK 102'deki azami tutukluluk süresinin 
uzatılmasında hiçbir yarar yoktur diyor karşı oy gerekçelerinde, biz de diyoruz ki azami 
tutukluluk süresini zaten geçtik, infazı artık tamamlanmış bir noktadadır müvekkilimizin 
tutukluluğu, bu nedenle müvekkilimizin uygun görülecek her türlü adli kontrol tedbiriyle 
tahliyesini talep ediyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet, Ercan Gün müdafi var mı başka? Buyurun Avukat Bey, 
siz de. 

SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİ AV. ÖMER BAYRAKTAR: Sayın Başkanım 
öncelikle biz aynı zamanda hemen bu duruşma silsilesinin başlangıcında bir dilekçe sunduk 24 
sayfalık, o dilekçede aslında hem müvekkilimizin şu ana kadar açıklamış olduğu konuları ve 
aynı zamanda meslektaşımın ifade etmiş olduğu hususları yine detaylı bir şekilde dilekçemizde 
açıkladık, yine delilleriyle ortaya koyduk, bu dilekçedeki hususları tabi ki tekrar ediyoruz. İddia 
makamının iddiasına katılmak mümkün değil, özellikle 4 senedir bu duruşmayı takip eden bir 
avukat olarak yani müvekkilimizde kaçma şüphesinin bulunduğunun söylenmesi açıkçası bana 
dokundu, çünkü müvekkilim ifade etmedi ama müvekkilim bu yargılamaların soruşturma 
aşamasında İstanbul'dan değil, kendisi o sırada Batman'dan İstanbul'a gelerek ifade verdi ve açık 
yüreklilikle bugüne kadar hem kendisi hem de bizler somut bir şekilde bu suç isnatlarının doğru 
olmadığını vurguladık, ifade ettik, bize ilişkin olan iddiaların soyut nitelikte olduğunu, bugüne 
kadar bu mahkemede ifade veren tanık, sanık, katılanlar, katılan vekilleri, iddia makamının 
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müvekkilimize ilişkin hiçbir somut delil, somut açıklama, isnatları ortaya koyar nitelikte 
belirlemeler, tespitler yaptığını görmedik ve bu 4 sene içerisinde açıklamalarımız, ki 
meslektaşım da ifade etti, açıklamalarımız kimi heyetlerce onaylanmış, uygun görülmüş olacak 
ki müvekkilimiz hakkında 14 Mart 2019 tarihinde yurt dışına çıkış yasağı tedbiri konmak 
suretiyle bir tahliye karar verildi ve yine aynı zamanda son duruşmalarda, son celselerde 
müvekkilimizin tutukluluğuna ilişkin kararlar artık oy birliğiyle değil ama oy çokluğuyla 
alınıyor. Bizce bu yargılama silsilesinde özellikle ifadesine başvurulan tanık Soner Dabağ'ın 
ifadesi bizce çok önemli, kendisi bu haberin oluşturulması yani daha doğrusu haberin yapılması 
aşamasında Samsun'da müvekkilimizle birlikte bulunan kişi ve Soner Dabağ ifadesinde 
kendilerinin TGRT FOX çalışanı haberciler olarak Ercan Gün ile beraber haber merkezi 
tarafından görevlendirildiklerini, haber merkezi tarafından Samsun'a gönderildiklerini, burada 
habere ilişkin çalışmalar yaparken buradaki, Samsun'daki konaklama, ulaşım gibi masrafların 
haber merkezince karşılandığını ifade etti. Bu ifade bizce şu açıdan önemli, oluşturulmak 
istenen algı şu; sanki bizim müvekkilimiz Ercan Gün TGRT FOX çalışanı basit bir muhabirken, 
o dönem itibariyle bir muhabirken sanki haber merkezinin önüne geçerek özel bir amaçla, özel 
bir saikle Samsun'a gidiyor, Samsun'da belli bir amaç doğrultusunda haberler yapıyor... Hayır, 
bunun gerçek olmadığı dediğimiz gibi Soner Dabağ'ın ifadesinde net. Soner Dabağ haber 
merkezince bu haberin yapılması kararının alındığını ve oraya birlikte gittiklerini, burada 
yapılan bütün faaliyetlerin de haber verme, haber yapma kapsamında olduğunu ifade ediyor. 
Bunlar haricinde, yine meslektaşım ifade etti, bizim müvekkilimiz şöyle suçlanıyor, deniyor ki 
Ercan Gün Samsun'a gitti, burada 3 dakika içerisinde yani haberi çekmiş olduğu, Ogün 
Samast'ın Samsun'da yakalandığı görüntülere ilişkin haberin hikayesini anlatmış olduğu süreçte 
Ercan Gün 3 dakikalık haberde bir algı oluşturuyor, bu algıyla Türkiye'deki ulusalcılara yönelik 
bir yine algı oluşuyor ve bu da daha sonraki Ergenekon/Balyoz davalarının temelini 
oluşturuyor... Şimdi daha evvelki yargılamalarda ifade ettik, yine ifade edeceğiz, bu mantık dışı 
bir iddia. Terör örgütünün elinde milyonlar tarafından izlenen Samanyolu TV var, terör 
örgütünün elinde Zaman Gazetesi var, algı operasyonu yaratmak istendiği söylenen bir örgüt 
neden bu kendi medya kuruluşlarını kullanmıyor da TGRT FOX gibi o dönem yeni kurulmuş 
olması dolayısıyla reytingleri düşük bir haber kanalıyla, bir haber muhabiriyle bu algıyı 
oluşturmak istiyor. Şimdi Samanyolu TV'den bahsediyoruz, Ergenekon/Balyoz diyoruz, evet 
gerçekten örgütün algı operasyonları yaptığı bilinen bir gerçek, Samanyolu TV'de bir takım 
televizyon dizilerinde kötü karakter olarak canlandırılan bazı insanlar, bazı karakterler o dönem 
Ergenekon/Balyoz davasında sanık olarak yargılanan kişilerdi, onların vekilliklerini yapan 
kişiler televizyon dizilerinde karakter olarak kötü insan olarak yansıtılan kişilerdi, yani böyle bir 
algı operasyonu yapma gücüne sahip bir örgüt neden müvekkilimizi kullanmak istesin. Ve şunu 
da ifade ediyoruz, daha evvel ifade ettik, yine ifade ediyoruz, iki veya üç saniye olarak geçen bu 
jandarma ifadesi daha sonraki haber bültenlerinde geçmiyor, haber bültenlerinde düzeltiliyor, 
yani uzun uzadıya sanki bu görüntüler jandarmada çekilmiş gibi bir izlenim oluşturulmuyor, 
hemen bir gün sonra bu kaldırılıyor, yapılan hata fark edilip kaldırılıyor. Bütün bunlardan yola 
çıkarak deniliyor ki algı operasyonu yapılıyor. Algı operasyonu yapıldığı söylenen kişiler 
ulusalcılar. Şunu da ifade etmek istiyorum; maalesef Hrant Dink'i ölüme götüren süreçte yani 
Şişli Adliyesi'nde yapılan yargılamalarda, davalarda Hrant Dink'in karşısında yer alan kitleler, 
insanlar o dönemler yine toplumda ulusalcılar olarak ifade edilen gruplar/kişiler. Şimdi örgütün 
elinde hazır doneler var algı yaratmak için, örgütün elinde televizyon kanalları var, Türkiye'nin 
en fazla izlenen televizyon kanalları var ama iddia şu; "Hayır, bunlar kullanılmadı, bunların 
kullanılması örgüt tarafından hiçbir şekilde düşünülmedi, örgüt geldi, 3 dakikalık bir haberle 
reytingleri düşük bir muhabir aracılığıyla onun yapmış olduğu 3 dakikalık bir haberle bir algı 
oluşturdu." Buna katılmak mümkün değil, bu bizce mantık dışı bir iddia, ancak biz maalesef 4 
yıldır bu hususları anlatmakta güçlük çekiyoruz. Bizi yaralayan bir diğer husus da şu; burada 76, 
bildiğim kadarıyla 70 sanıklı bir dava ve burada, bu davada kasten öldürmeye yardımla suçlanan 
bazı sanıkların da tahliye olmuş olduğu bir süreçte bizim müvekkilimizin yalnızca örgüt 
üyeliğiyle 4 yıldır tutuklu bulunması, tutuklu kalmasını biz açıkçası adalete ve hakkaniyete 
uygun bir süreç olarak değerlendirmiyoruz. Tüm bu hususlardan yola çıkarak artık biz 
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müvekkilimizin tutuksuz olarak yargılanmasını Sayın Mahkemenizden talep ediyoruz Sayın 
Başkanım.

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sanık Ali Fuat Yılmazer müdafinden soruldu. Avukat 
Hanım sizi ön tarafa almamız lazım mikrofon için.

SANIK ALİ FUAT YILMAZER MÜDAFİ AV. BÜŞRA BURÇE AVCI: Mütaalayı 
kabul etmemiz mümkün değil, biz bütün önceki aşamalardaki tahliye taleplerimizi tekrar 
ediyoruz.

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Şimdi Ramazan Akyürek ve Muharrem Demirkale 
müdafileri burada mı? Yok. Onlara SEGBİS ile bağlanacağız, bağlantı hazır mı? 

ZABIT KATİBİ: (Anlaşılmadı! 00:34:01) 
MAHKEME BAŞKANI: Hazır değil. Evet bu aşamada diğer sanık müdafilerinin 

talepleri varsa, istersen öğleden sonra bağlantı yapalım saat 14:00'de, hazır etsinler iki kişi, diğer 
sanık müdafilerinin talepleri var mı, onları alabiliriz, yoksa öğle arası vereceğiz. 

ZABIT KATİBİ: Başkanım, Ramazan Akyürek hazır galiba. 
MAHKEME BAŞKANI: Hazır mı, tamam, Ramazan Akyürek hazırsa bağlanalım 

hemen. 
SİLİVRİ CEZAEVİ GÖREVLİSİ: Efendim bölüyorum ama Ramazan Akyürek ve Ali 

Fuat Yılmazer bu 3 günkü duruşmaya katılamayacağım diye dilekçe yazmıştı ama, biz 
göndermiştik size.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, katılamayacaksa şey yapmayalım. Muharrem 
Demirkale hazır mı?

ZABIT KATİBİ: O Sincan'da. 
MAHKEME BAŞKANI: Sincan'da, anladım. Yapacak bir şey yok, tamam.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)

09/07/2020 TARİHLİ 109. CELSE 3. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI:  Evet, baro tarafından görevlendirilen Ramazan Akyürek 
müdafinden tutukluluk halinin devamına dair mütalaaya karşı beyanları soruldu. Evet buyurun 
Avukat Hanım, isminiz nedir? 

SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİ AV. ŞURA ÇOKGÖR: Avukat Şura 
Çokgör efendim, tek celselik olarak atama yapıldı.

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun. 
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİ AV. ŞURA ÇOKGÖR: Mütalaadan 

haberdar değilim. Esasa... 
MAHKEME BAŞKANI: Tutukluluğun devamı yönünde iddia makamı mütalaa verdi 

Ramazan Akyürek hakkında, ne diyorsunuz?
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİ AV. ŞURA ÇOKGÖR: Esas hakkında 

mütalaaya karşı ben beyanda bulunmayacağım efendim...
MAHKEME BAŞKANI: Esas hakkında mütalaa verilmedi Avukat Hanım, sadece 

tutukluluğun devamı yönünde bir mütalaa verildi, kanunen...
SANIK RAMAZAN AKYÜREK MÜDAFİ AV. ŞURA ÇOKGÖR: Tutukluluğun 

devamına itiraz ediyoruz, serbest bırakılmasını talep ediyoruz, mahkeme aksi kanaatteyse adli 
kontrol hükümlerinin uygulanmasını talep ediyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet tamam. Sanık Muharrem Demirkale'den iddia 
makamının mütalaasına karşı beyanları soruldu. Evet Muharrem Bey bizi duyuyor musun? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Duyuyorum Hakim Bey. 
MAHKEME BAŞKANI: Biraz açalım sesi. Evet şimdi iddia makamı öğleden önceki 

oturumda tutuklu sanıkların tutukluluk halinin devamına yönelik mütalaa verdi, size soruyoruz 
bu konuda, evet ne diyorsunuz? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Hakim Bey, çok uzatmaya gerek yok, yıllardır 
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bu mahkemede suçsuz olduğumuzu haykırıp duruyoruz, başta bizim İstanbul Jandarma'nın PKK 
Masası'ndaki arkadaşlarımın, ben de personeliyim, bu alçakça cinayetin etrafındaki şahısların 
görüntü verdiği söyleniyor, bu görüntülerin hiçbirisinin jandarma personeli olmadığı anlaşılmış 
durumda. Bu mahkeme herkesi tahliye etti zaten. Kaldı ki ben de hem tutuksuz sanıklar ve 
tanıklar yeminli beyanlarında beni hastaneye götürdüklerini ve evime bıraktıklarını söylüyorlar, 
zaten telefon sinyal bilgilerim bunu teyit ediyor. Dolayısıyla efendim bizim bu suçla bir ilgimiz 
yok. Haksız yere tutuluyoruz burada yıllardır. Sizden sadece şunu istirham ediyorum, gerçekten 
adaleti sağlamak gibi bir kimsenin derdi varsa daha dün bile 4 yıldır bu görüntülerin bize ait 
olmadığı belliyken bunlar mahkememizde konuşuluyor, Allah aşkına bunu televizyondan 
yayınlayın, her bir görüntüdeki şahıs kendisi muhakkak size gelecektir, anlatacaktır. Artık bu 
haksız ve usulsüz (Anlaşılmadı! 00:02:24) lütfen son verin, bana çok yapıldı o haksızlıklar, 
hakkımı alacağım günleri bekliyorum, teşekkürler. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet başka söz almak isteyen var mı sanık müdafilerinden? 
Muharrem Demirkale müdafi burada mı? Yok. Evet kim var bir de bağlantı kuran?

ZABIT KATİBİ: Hamza Celepoğlu.
MAHKEME BAŞKANI: Hamza Bey siz söz almak istiyor musunuz, Hamza 

Celepoğlu? 
MAHKEME BAŞKANI: Sayın Başkan eğer uygun görürseniz dünkü ifadelerden dolayı 

bir 5 dakika değerlendirme yapmak istiyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Çok kısa, şu an sadece tutukluluk durumuna ilişkin söz 

verdim, siz normalde tutuklu değilsiniz bu dosyadan, çok kısa, ara vereceğiz. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Lütfen ama bir 5 dakika bana müsaade edin, ben size 

bazı şeyler anlatayım. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam buyurun. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Şimdi Sayın Başkan, ben sürekli savunmamda da 

dahil müdahil avukatlarına şunu söyledim, lütfen bu davanın sulandırılmasına fırsat vermeyin, 
eğer Dink'in hatırasına bir saygınız varsa yapacağınız en güzel şey bu davada gerçeklerin ortaya 
çıkmasıdır dedim. Yalnız gelinen noktaya baktığımda maalesef bu dava sulandırılıyor. 
Sulandırmanın başlangıç tarihi 3-4 Mayıs 2016 tarihli havuz medyası yani tetikçi medya olarak 
adlandırılan Akşam Gazetesi'nde benim ve İstanbul İstihbarat personelinin fotoğrafları 
kullanılarak yapılan haberdir, yani bu dava ondan itibaren sulandırılmaya başlanmıştır. Ben bu 
gazetecinin dinlenmesini istedim sizden önceki heyetten, tekrar ifade ediyorum, bu gazetecinin 
eline haberi verenler bu olayın gerçek failini bilenlerdir, tekrar dinlenmesi konusunda bir 
değerlendirme yaparsanız uygun olur. 

MAHKEME BAŞKANI: İsmi ne, söyleyin bakalım ismini?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Soy ismi... Yani isterseniz şu anda yanımda yok ama 

dava dosyasında var, Akşam Gazetesi 3-4 Mayıs, aynı gün soruşturma savcısı tarafından ifadesi 
alınıyor, soyadı Albayrak, yani daha sonra da bulamazsanız ben yarın dilekçemde evraklara 
bakar gösteririm. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Şunu söylüyor bakınız, gazeteciyim, haber kaynağını 

söyleyemem diyor ve aynı gün ifadesi alınıyor Sayın Başkan. 
MAHKEME BAŞKANI: Mehmet Levent Albayrak doğru mu, Mehmet Levent 

Albayrak?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Doğrudur, aynen evet doğrudur. Bu şahıs...
MAHKEME BAŞKANI: Evet tamam, toparlayalım.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Bakınız Sayın Başkanım 18 Ekim'de ben İstanbul'a 

gittiğimde, götürüldüğümde niçin gittim bilmiyordum, ancak Dink soruşturması olunca savcıya, 
Gökalp Kökçü'ye dilekçe verdim, bakın ben bu kumpası gördüm dedim, yanlış yapıyorsunuz 
dedim ama buna rağmen benim bu davaya bilerek ve isteyerek dahil edildiğim dünkü Ünal 
Karaosmanoğlu'nun ve Aycan Oktaylar'ın ifadeleriyle ortaya çıktı, hiç alakası yokken benim 
ismim zikrediliyor ve ilginçtir teşhisler yaptırılıyor Ünal Karaosmanoğlu ve Aycan Oktaylar'a 
ve bu konuda ne ifadelerinde ne de dava dosyasında "O gösterilen kişiler istihbarat personeli 
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değildir" ile ilgili bir kayıt bulunmamaktadır. Şimdi Sayın Başkan, buna rağmen soruşturma 
dosyasında klasör 70'te bir çizelge var, şema var, istihbarat personeli kime bağlıdır diye, bu 
muhtemelen ifade veren Ünal Karaosmanoğlu tarafından verilmiştir diye düşünüyorum, 
bakarsanız burada kimin kime bağlı olduğu var, biliyor, Savcı bunu biliyor ama inatla 
soruşturma savcısı tarafından iddianame çıkıncaya kadar yani Haziran 2017'ye kadar benim 
Trabzon ve İstanbul İstihbarat personelinin üst amiri olduğum gerekçesiyle tutuklanmama 
devam kararı verildi ve tutuklandım ve işin ilginç tarafı mahkemeniz tarafından bu iddianame 2 
defa iade edildi, eksiklerin giderilmesi gerekirken soruşturma savcımız, benimle ilgili mesela 
şahıs diyor ki yurt dışında olduğunu söylüyor, görevinin bununla alakası olmadığını beyan 
ediyor demesine rağmen savcı hukuku ayaklar altına alacak şekilde "Mahkeme çok istiyorsa 
kendisi araştırsın" dedi, diyebildi. Bakınız Sayın Başkan, gerçekleri bulmak istiyorsanız bu bir 
asimetrik (Anlaşılmadı! 00:06:32) faaliyetidir, gazeteler üzerinden algı delilleri oluşturuluyor, 
insanlar rencide ediliyor ve suçlu ilan ediliyor, dolayısıyla hukuk tarihi bunu yazacaktır ve ben 
inanıyorum ki bu süreçte yaşananlar, beyanlar, deliller açılacak kumpas davalarının 
iddianamelerine delil oluşturacaktır. Açık söylüyorum, bu bir görevi ihmal değildir, bu kişisel 
olarak benim, suçsuz insanların Anayasal hakkı olan kişi hürriyetinin, özgürlük hakkının açıkça 
ihlalidir, Anayasayı ihlaldir diyorum. Sayın Başkan muhtemelen örgüt üyeliğiyle ilgili 
kararınızda ve esas hakkında mütalaada benim Yargıtay'daki gerekçeli kararı ileri süreceksiniz 
ve o da oradan kapanacak. Bakınız Sayın Başkan sadece bilmeniz için söylüyorum, dün Ünal 
Karaosmanoğlu'na ben sordum tutuklandığım iddianamede geçen beyanları, geçen hususları, 16. 
Ceza Dairesi'nin esas hakkındaki mütalaasının savcılığın ve ceza dairesinin gerekçeli 
kararındaki kendi ifadelerine dayanılarak söylenen değerlendirmeleri kendisine tek tek sordum, 
siz de şahitsiniz, dediği şuydu açıkçası; "Ben böyle bir şey söylemedim" ama ben bu çerçevede 
Yargıtay, benim adalet arayacağım en üst makam Yargıtay'da örgüt üyeliğinden ceza aldım, 
yani başka bir şey söylemek mümkün değil. Siz şeyi sordunuz, sadece bilmeniz için 
söylüyorum, Ünal Karaosmanoğlu'na atama ve terfi sistemini sordunuz, bakın Sayın Başkan 
daha önce detaylı izah ettim, geçmişte en adil atama/terfi sistemi Silahlı Kuvvetler'deydi, kimse 
kimsenin yerine terfi edemez, muhtemelen Hüseyin Kurtoğlu konusunu siz kafanızda 
şekillendirdiniz, çünkü basına bu çok yansıdı, Hüseyin Kurtoğlu'nun yerine ben terfi etmedim, 6 
defa şuraya girdi Hüseyin Kurtoğlu, ben bir defa aynı dönemde girdim, 5 defa terfi etmedi, terfi 
edenlerin tamamı da Hüseyin Kurtoğlu'ndan kıdemsizdir ve 2016'daki şurada da Hüseyin 
Kurtoğlu terfi edemeyecekti, nereden biliyorsunuz, Genelkurmay'daki çatı davasında çıkan 
belgelerden, anketlerde Hüseyin Kurtoğlu çıkmamıştır, Jandarma Genel Komutanı general 
olamaz demiştir. Dolayısıyla lütfen artık böyle kişilerin liyakati, atamasını, terfisini 
sorgulayacak bu aşamadan sonra değerlendirmeler yapmayınız. Ben her zaman söyledim Sayın 
Başkan. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet Hamza Bey başka söyleyeceğiniz bir şey var mı? 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Bitirdim, bir cümle var bitireceğim.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Her zaman söyledim, takdiri, liyakati, atamayı lütfen 

böyle yaşa, onun bunu atamaya bırakmayın, ben Yargıtay'a da dilekçe verdim, sizin 
mahkemenize de dilekçe verdim, desinler ki şu andaki Milli Savunma Bakanı, Genelkurmay 
Başkanı, Jandarma generalleri "Hamza Celepoğlu vasıfsız bir adamdır, başarısız bir adamdır" 
yemin ediyorum ben örgüt mensupluğunu kabul edeceğim ama lütfen benim atamamı, terfimi, 
liyakatimi takdir edecek olanlar, ki birçoğu geçmişte mağdur olduğunu ifade eden, ülkemin 
puslu havasında selden kütük kapma yarışındaki birkaç askeri personel ve onların beyanını 
haber yapan havuz medyası değildir, havuz medyasında çıkan haberleri soruşturma dosyasına 
dahil etmek amacıyla rapor tanzim eden emniyet yetkilileri değildir, hakkımda soruşturma açan 
adli makamlar, beni tutuklayanlar değildir, takdiri beraber çalıştığım vefakar jandarma 
personelidir, sıralı amirlerimdir, sivil asker komuta amir ve komutanlarımdır ve hizmet etmekle 
onur duyduğum milletimdir. Lütfen artık bu kapsamda şu atama ve terfi konusunu, Hamza 
layıktır/değildir konusunu lütfen artık bu dava dosyalarından lütfen çıkartın. Algı delili... Ünal 
Karaosmonoğlu dedi ki yaptıklarım ortada, benim yaptıklarım da ortada, onun dönemiyle 
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kıyaslansın, ben tek başıma yapmadım, vefakar personelimle beraber yaptım. Eğer gerçekten 
sizler de, müdahil avukatları da bu davanın sulandırılmasını istemiyorsanız, sonuca ulaşmak 
istiyorsanız bu gazete haberiyle başlayan kumpasın üzerine gidin. Teşekkür ediyorum, sağ olun.

MAHKEME BAŞKANI: Evet duruşma salonunda bulunan tutuksuz sanıklardan söz 
almak isteyen var mı? Kısaca, ön tarafa gelin. 

SANIK ALİ ÖZ: Sayın Başkanım ben iki konuyu arz edecektim, biri sonuçlandı, onun 
için çok fazla şey yapmayacağım, bu adli kontrole imzaya gitmeme konusu vardı, benden 
kaynaklanmayan bir konuydu. Tarafıma uygulanmakta olan ev hapsi uygulaması sona erdirildi, 
imzaya döndüm. Ancak imzanın başlangıcında koronavirüs hapsine yakalandım Sayın 
Başkanım, maalesef yine evde kapalı kaldık. Kısa bir süre sonra yani 2-3 ay sonra da 65 yaşına 
giriyorum, bu da gittiğimiz yerde bir ay kalma zorunluluğu, şu anki mevcut uygulamaya göre 
görünüyor ve devam edeceğini de değerlendiriyorum. Bu yargılama bizim için 13 yıldır devam 
ediyor, bu yargılamanın son 4 yılının 23 ayı cezaevinde kaldım, yaklaşık 20 ay ev hapsinde 
kaldım, daha sonra imzaya geçtik ama bu COVID rahatsızlığı nedeniyle de sıkıntı yaşıyorum. 
Eğer uygun görürseniz uygulanan adli kontrolün yurt dışına çıkış yasağına çevrilmesi, eğer bu 
kabul görmüyorsa hiç olmazsa ayda bir imza atmak şeklinde değiştirilmesini talep ediyorum, 
saygılarımla arz ederim. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet, buyurun siz de söz almak istiyorsunuz herhalde, Okan 
Şimşek, evet buyurun Okan Bey. 

SANIK OKAN ŞİMŞEK: Sayın Başkanım ben de 19 ay tutuklu kalmıştım ve 
müteakibinde 12 Şubat 2018 tarihinde tahliye olmuştum, bu tahliye sürecinden itibaren adli 
kontrol olarak yurt dışı yasağı ve haftada bir pazartesi günleri imza kontrolüm vardı. Eğer 
uygunsa, yerim sabittir, evim adresim her şeyim belli, bu haftalık var olan imza durumunun en 
az ayda bire çıkartılması veya kaldırılmasını talep ediyorum, saygılarımla.

MAHKEME BAŞKANI: Başka söz almak isteyen tutuksuz sanık yok herhalde. Saat 
14:43 itibariyle SEGBİS kaydına son verildi.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)


